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Sayın Başkan, Sayın Yargıçlar 

 

 Bu dava milleten kaçırılarak, aleniyet ilkesi çiğnenerek ve savunma hakkı yok 

sayılarak yürütüldü. Bu bakımdan Türk yargı tarihinde bir örneği yoktur. 

 Türkiye Cumhuriyeti’ne karşı Ergenekon tertibini başlatanlar, işledikleri suçun ne 

anlama geldiğini ve bütün karartma gayretlerine rağmen milletimizin bunu kabul 

etmeyeceğini biliyorlardı. 

Onun için, yargılamalar televizyondan naklen yayınlansın talebimiz en başından 

itibaren ret edildi. Aynı şekilde yargılamanın şehir içinde uygun bir salonda yapılması 

yönündeki talebimiz de kabul edilmedi. 

Yargılama, İstanbul’un 80 kilometre dışında, bir cezaevinin içine kurulan mahkemede 

yapılıyor. Her şeyi bir yana bırakalım, sadece bu durum bile başlı başına, bu yargılamada 

savunma hakkından ve aleniyetten bahsedilemeyeceğini gösterir.  

Ama deyim yerindeyse “dağ başında” yargılamak yetmedi. Duruşmayı izlemek isteyen 

yurttaşların önüne binbir engel çıkarıldı. Bu “tedbirler” de işe yaramadı. Şimdi 80 kilometre 

şehir dışında bulunan bu mahkemenin kilometrelerce ötesinden başlayarak kat kat bariyerler 

konulmuş durumda. Cezaevindeki jandarma taburu ve İstanbul il jandarmanın özel robokop 

birliğine güvenilmiyor, mahkeme günleri polis bölgesi dışında olan bu Mahkemeye onlarca 

otobüs dolusu İstanbul polisi taşınıyor. 

13 Aralık 2012’de, 18 Şubat 2013’te ve 8 Nisan 2013’te ise duruşmaları takip etmek 

isteyen yurttaşlara tazyikli su ve gaz kullanılarak yapılan saldırılar, sonuç olarak halkın davayı 

takip etmesini engellemeye yöneliktir. 

Duruşma salonunda boş yer olmasına rağmen esas hakkında savunma döneminde 

duruşma salonunun yarısının izleyicilere ve basına kapatılması, basın mensuplarının çalışma 

koşullarının zorlaştırılması, duruşmanın aleniyetine indirilen başka bir darbedir. 

Duruşma salonunda Avukatlarımızla görüşmemizin ve evrak alışverişimizin 

zorlaştırılması da savunma hakkımızın engellenmesinden başka bir anlama gelmiyor. 

Dünyanın hiçbir yerinde ve hiçbir mahkeme salonunda görülmesi mümkün olmayan, burada 
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tepemizden sallandırılan dinleme cihazları ise sonuç olarak bir baskı havası yaratmaya 

yöneliktir. 

 

Sayın Heyet, 

 Yaklaşık iki yıldır tutukluyum. Heyetinizin karşısına çıktığımız Haziran 2012 

başından bu yana ise yaklaşık bir yıl geçti. 2271 sayfalık Esas Hakkında Mütaala’da bana 

ayrılan yer, yaklaşık bir buçuk sayfa tutuyor. O bir buçuk sayfanın da yarım sayfası 

tarafımdan yapılan savcılık sorgusunda söylediklerimin özeti, yarım sayfası Savcıların 

hakkımda istediği cezayı anlatan TCK’nın ilgili maddelerinden oluşuyor. Kalan yarım sayfada 

ise Savcılar, aynen iddianamede yaptıkları gibi hiçbir zaman suç olarak 

değerlendirilemeyecek yasal Parti faaliyetlerinin suç olduğunu iddia etmişler. 

 O bir buçuk sayfaya bakıldığı zaman benim yıllardır neden içerde tutulduğumu 

anlamak mümkün değil. 

Ama hakkımızda hazırlanan İddianame ve bir yıldır süren yargılama ve hazırlanan 

Esas Hakkında Mütalaa sonunda, “Nedir bu dava?”, “Bu bir yıllık yargılamanın sonunda özel 

olarak bizimle ilgili olarak akılda kalan dikkate değer ne var?” diye bakıldığında 

söylenecekleri dört başlık altında toplamak mümkündür. 

Ve bu açıdan bakıldığında bizim neden içerde tutulduğumuz da anlaşılmaktadır. 

 

Bizim için tek ölçü vardır: Ülkenin ve halkın çıkarı 

 Birinci olarak hakkımızda hazırlanan gerek 105 sayfalık iddianame ve gerekse 2700 

sayfalık Esas Hakkındaki Mütalaa’da somut suç isnadı olarak sayılabilecek tek bir iddia 

bulunmaktadır. Denilmektedir ki, “Bir gizli örgüt, 2004 yılında Recep Tayyip Erdoğan’ı ve 

bazı başka kişileri dinledi ve daha sonra bu dinleme kayıtlarını örgütsel ilişki çerçevesinde 

İşçi Partisi’ne iletti. Sanıklar da kendilerine verilen ses kayıtlarını açıklayarak örgütün 

amaçları doğrultusunda faaliyet göstermişlerdir.” 

 Öncelikle önemli olan basın toplantısı ile kamuoyuna açıkladığım ses kasedinin 

içeriğidir. Ülkesine ve halkına karşı sorumluluk duyan bir siyasi Parti olarak yapılması 

gerekeni yapmışız. Bu ses kasedi elimize geçtikten sonra, kamuoyuna açıklamamak suç 

olurdu. 

 Açıkladığımız konuşmaların gösterdiği üzere Recep Tayyip Erdoğan, dönemin KKTC 

Başbakanı Mehmet Ali Talat ile her türlü diplomatik teamülü çiğneyerek, Türkiye 
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Cumhuriyeti Devleti’nin çıkarlarına tamamen aykırı gizli işler çevirmektedir. Söz konusu 

kasette yer alan konuşmanın bir bölümü şöyledir: 

 

 “Erdoğan: yani o şeyi mesela, devlet mevlet işini biz hiç dile getirmeyelim. Başkası 

getirsin dile.. 

 Talat: Neyi, neyi neyi? 

 Erdoğan: Yani “iki devlet olarak tanımanız lazım”, şudur, budur… Bunu! 

 Talat: Ha.. o çok zor, yani elde edilemeyecek şeyleri şimdi atmamak lazım! 

Erdoğan: Hiç dile getirmeye gerek yok! 

Talat: Evet, evet, evet!” 

……………………… 

“Erdoğan: Şey noktasında da bence 1 Numarayla fazla dalaşma. 

Talat: Kiminle? 

Erdoğan: Yani… 1 numarayla, 1 numarayla. 

Talat: Haaa… Yok… Şimdi bakın… 

Erdoğan: İlkeyi, ilkeyi koyuyorsun ortaya ya… Bak şimdi bana sordular bu akşam, 

ben şunu söyledim. 

Erdoğan: ha dinledin değil mi… Yani o bir şeyi savundu. 

Talat: Ama, ama…  Ama bakın şimdi size bir şey söyleyeyim… 

Erdoğan: Halk da yüzde 65’le karşısına dikildi… olay budur. 

Talat: Şimdi benim bütün maksadım şu: Bir kere Denktaş’la bu yeni diplomatik atak 

sürecini sürdüremeyiz. 

Erdoğan: Zaten o artık. 

Talat: Çünkü o insan orda… O orda olduğu sürece, resmin ortasında, bence kimse 

bize rağbet etmez. 

Erdoğan: Mehmet Ali Bey, ben size bir şey söyleyeyim mi? Artık o bitmiştir. 

Talat: İşte onu diyorum… Ben de omu söylüyorum. 

Erdoğan: Yani onun… Ama artık onu söylemenize gerek yok artık. Yani şu anda o 

muhatap olmaktan bile çıkmıştır.  

Talat: Evet… yani onu… şey… ııı… Kale almayacağız…. Başka çaremiz yok. 

Erdoğan: tabi canım ya… Yani hayır yani, sizin onu şey yapmaya, söylemenize bile 

gerek kalmıyor artık. Dünyada o bütün itibar kaybına girdi. Nerede, Burgenstock’da bir 

defa… Bitti o. 

Talat: Doğru, doğru tamamdır.” 
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Sayın yargıçlar! 

Bu konuşmanın ortaya koyduğu gerçek şudur: Türkiye Cumhuriyeti Devletinin 

Başbakanı, bırakın KKTC’nin Cumhurbaşkanını, herhangi başka bir devletin başkanı 

hakkında da böyle konuşamaz. 

Bizim yasalarımıza göre bir Başbakan, başka bir devletin Cumhurbaşkanını bitirme 

planları yapabilir mi? Yapamaz. Böyle bir eylem suçtur. Böyle bir suça karşı mücadele etmek, 

Türkiye Cumhuriyeti yasalarına göre kurulmuş olan bir siyasi Partinin meşru görevidir. Tam 

tersine mücadele etmezse suç işler. 

2003 ve 2004 yıllarında Kıbrıs konusunda verilen mücadeleyi hatırlayacak olursak; 

New York’da ve daha sonra İsviçre Burgenstock’ta yapılan görüşmelerde Denktaş Türkiye ve 

KKTC’nin çıkarlarını savunurken yalnız bırakılmıştı. Hatta AKP ve M. Ali Talat tarafından, 

Denktaş’ın arkasından yürütülen faaliyetlerle, Batılı devletlerin ve BM’nin Kıbrıs planı için 

ortam hazırlanmıştı. Bu çalışmaların sonucunda varılan anlaşmaya göre Kıbrıs adasının 

yönetimi, iki kesim adına Rum yönetimine veriliyordu. 

Dönem incelendiğinde “Denktaş uzlaşmazdır. Denktaş’ın yerine Talat görüşmeci 

olsun” biçiminde yoğun bir propagandanın yapıldığı görülüyordu. Dönemin AB Türkiye 

Büyükelçisi Karen Fogg’un e-postalarında ortaya çıkan; “bana göre bundan sonra izlenecek 

yol, Kuzey Kıbrıs’ta Türklerin sesi olan Denktaş’ın itibarını azaltmak ve onun Ankara’daki 

hiyerarşi ile askeri temsil ettiğini AB’ye göstermektir” şeklindeki talimatının gereği olarak 

yandaş basında Denktaş karşıtı bir hava estiriliyordu. 

İşte bu süreç içinde Türkiye’de Başbakanlık koltuğunda oturan Tayip Erdoğan da, 

Rauf Denktaş’ın devre dışı bırakılması gerektiğini söylüyor. 

Denktaş’a karşı AKP ve M.A. Talat, Batılı emperyalistlerle Türkiye’nin çıkarlarına 

karşı bir faaliyet yürütmüşlerdir. 

 

Sayın Heyet, 

 Aradan geçen 10 yılın sonunda İşçi Partisi’nin izlediği politikanın Türkiye açısından 

ne kadar doğru ve hayati olduğu ortaya çıkmıştır. Partimiz 2003 ve 2004 yıllarında Sayın 

Denktaş’ın verdiği mücadeleyi bütün gücüyle destekledi. AKP’nin ve Talat’ın milli 

çıkarlarımıza karşı olan tutumlarını mahkum etti. Öte yandan 2009 yılında ise bütün her tarafa 
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gönderilen ve bize de ulaşan ses kayıtlarını, Türkiye’nin ve KKTC’nin çıkarları lehine 

olacağını gördüğümüz için basın toplantısı ile duyurduk. 

 Suç işleyen Tayyip Erdoğan değil, biz soruşturmaya ve koğuşturmaya uğradık. Şimdi 

bundan dolayı yargılanıyoruz. Böyle olduğu için şimdi 2003-2004 yılında Cumhuriyetin dış 

politika ilkeleri çiğnenerek işlenen suçlar, daha büyük boyutlarda işlenmektedir. Türkiye 

Cumhuriyeti Devletinin son yıllarda Suriye, Libya, Irak ve İran’a karşı izlediği politikalar, suç 

işleyenlerden değil, suça karşı mücadele edenler hakkında davalar açıldığı için mümkün 

olmuştur. 

 Son yıllarda iktidarın izlediği dış politikanın bazı sonuçlarına göz atmak 

söylediklerimin doğru olduğunu gösterecektir. 

 - AKP iktidarı Libya’da meşru iktidarın yıkılmasını sağlayan emperyalist müdahaleye 

yataklık etmiştir. Yabancı müdahalenin komuta merkezi Türkiye’de konuşlanmış, Türkiye 

müdahaleye fiilen katılmıştır. 

 - Türkiye, arasında hiçbir sorunun olmadığı Suriye’ye karşı yürütülen yıkıcı terör 

faaliyetinin merkezi olmuştur. Daha bu ülkede hiçbir olay yokken Türkiye topraklarında 

mülteci kampları oluşturulmuş, Suriye vatandaşlarının mülteci olmaları teşvik edilmiştir. 

Terör gruplarına yataklık yapılmış, Türkiye komşusuna terör ihraç eden bir ülke haline 

getirilmiştir. 

 - Türkiye, bir diğer komşumuz Irak’ta mezhep çatışmalarını kışkırtan ve bu ülkenin 

etnik temelde bölünmesini teşvik eden bir politika izlemiştir. 

 - Türkiye’nin İran’a yönelik politikası da ABD’nin isteklerine uygun olarak adım adım 

değiştirilmiştir ve kötüye gitmektedir. 

 AKP iktidarı bütün bu konularda Cumhuriyetin geleneksel “Yurtta Barış, Dünyada 

Barış” politikasını terk etmiştir. Hiçbir şekilde Türkiye’nin çıkarına olmayan, emperyalist 

ülkeler adına başka ülkelerin iç işlerine karışma KKTC’de başlamış ve oradan aldıkları 

cesaretle bütün komşularına yönelik politika haline dönüştürmüşlerdir. 

 Bu politika Türkiye’yi çıkmaza ve kaosa sürüklüyor. Komşularındaki etnik ve dinsel 

ayrımlara oynayarak politika yapanlar, Türkiye’nin altına dinamit yerleştirmektedirler. 

 İşte Partisi Tayyip Erdoğan’ın suç teşkil eden ve yayınlanmasında kesinlikle ülke 

yararı olan ses banlarını açıklayarak bu tehlikeyi önlemeye çalışmıştır. 

 Suç işlememiştir, suça karşı mücadele etmiştir. 
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Sayın Yargıçlar, 

 Ayrıca Tayyip Erdoğan’ın ses kayıtlarının bir örgütsel ilişki çerçevesinde bize 

ulaştırıldığı iddiasının gerçeklikle en ufak bir ilgisinin olmadığı; burada dinlenen tanık, Vatan 

gazetesinin 2009 yılındaki, yani bizim söz konusu basın toplantısını yaptığımız Ekim 

2009’daki Genel Yayın Yönetmeni Sayın Tayfun Devecioğlu’nun anlatımları ile 

kanıtlanmıştır. Tayfun Devecioğlu burada dedi ki, “Sözkonusu ses kayıtları, toplam olarak 10-

15 ses kaydı. Mart 2009’da gazetemizin Ankara bürosuna ulaştırıldı. Sadece bize değil, birçok 

basın yayın kuruluşuna ve ayrıca bir takım kişilere de ulaştırıldığını öğrendik. Ankara 

büromuz ses kayıtlarını İstanbul’a gönderdi. Aralarında Recep Tayyip Erdoğan’a da ait olan 

birkaç tanesini dinledim. Sonra içeriğine girmeden bir tanesini 28 Mart 2009 günü Vatan 

gazetesinde haber yaptık.” 

 Demek ki ses kayıtları bizim elimize geçmeden tam 7 ay önce bütün basın yayın 

kuruluşları ile Partilere gitmiş. Her yere gitmiş en son bize gelmiş. Diğer Partilere de gitmiş 

olduğunu, CHP Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğlu’nun Milliyet gazetesinden Can Dündar ile 

yaptığı bir röportajda, “seçimden önce Başbakan ile ilgili ses kayıtları bize de geldi” 

şeklindeki açıklamasından biliyoruz. 

 

Sayın Başkan, 

 Bizden tam 7 ay önce ellerine ses kayıtları geçenler bunları yayınlamadılar, çünkü 

korktular. Biz korkmayız. Bizim için tek bir ölçü vardır. Bize ulaşan bir bilginin açıklanması 

ülkenin ve halkın çıkarına mıdır, değil midir? Eğer çıkarına ise ödenecek bedelin ne olduğuna 

bakmayız. Hapse düşecekmişiz, bunu düşünmeyiz. 

 Bugüne kadar doğru bildiğimizi söylediğimiz ve yaptığımız için yıllarca hapis yattık. 

Aynı tavrı bugün de devam ettiriyoruz. Ses kayıtları elimize ulaştı. Arkadaşlarımızla 

değerlendirdik. Genel Başkanımız Sayın Doğu Perinçek’in görüşünü aldık. 

 Doğu Perinçek Anayasa ve Yasalar çerçevesinde kendisine tanınan Genel Başkanlık 

yetkilerini kullanmaktadır. Genel Başkanımızın da görüşünü aldıktan sonra basın toplantısı 

yaparak ilgili ses kaydını açıkladık. 

 Bunun suçla bir ilgisi yoktur. Eğer Türkiye Cumhuriyeti Devletinin Başbakanı, başka 

bir devletin meşru Cumhurbaşkanı aleyhine gizli faaliyette bulunuyorsa, bu suçtur. Biz bu 

bilgiye sahip olduktan sonra eğer bunu kamuoyu ile paylaşmazsak asıl o zaman suç işlemiş 

oluruz. 
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Bu davanın arkasındaki irade, Amerikan iradesidir 

 İkinci olarak, savcılık sorgumuz sırasında Savcı Cihan Kansız tarafından bize 

yöneltilen ve iddianamede de yer alan şöyle bir soru bulunmaktadır: ‘Kafkasya’dan Kuzey 

Irak’a uzanan coğrafyada Orta Asya’ya açılan kapı eşiğinde Amerika’nın önüne bir terör hattı 

oluşturmak amacıyla yayın yapıyorsunuz.’ 

 Bu soru, hakkımızda hazırlanan iddianamenin ve açılan davanın arkasındaki iradeyi 

göstermesi bakımından önemlidir. Böyle bir soruyu Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin bir 

savcısı soramaz. Nitekim, Savcı Cihan Kansız’a sorduk ‘Bu soruyu kim hazırladı’ diye. 

“Sorular Emniyet’ten geliyor” dedi. Ama böyle bir soruyu Türkiye Cumhuriyeti yurttaşı olan 

bir emniyet mensubu da soramaz. Görüşü ne olursa olsun soramaz. Böyle bir soruyu sormak 

için dünyaya Amerika’nın penceresinden, Amerika’nın çıkarları açısından bakmak gerekir. 

Yani ancak bir ABD vatandaşı böyle bir soru sorabilir. 

 Bu davanın en önemli noktası budur. Okyanus ötesindeki bir iradenin çıkarı bu davaya 

yön vermektedir. 

 Elbette, davanın arkasında ABD’nin olduğu gerçeğini sadece savcılık sorgumuzdaki 

bu sorudan hareket ederek saptamış değiliz. Bu konuda belirtilebilecek çok sayıda kanıt içinde 

son olarak AKP’nin PKK ile birlikte yürüttüğü İmralı sürecini belirtmek gerekiyor. Bilindiği 

üzere şimdi sözümona “Türk-Kürt ittifakı” temelinde, Suriye’nin kuzeyi ile Kerkük ve 

Musul’u da kapsayan Misak-ı Milli sınırlarından oluşacak yeni Türkiye hedefi, artık AKP 

yetkilileri ve PKK tarafından açıkça dillendiriliyor.  

Bu hedefin diğer adı “Türkiye himayesinde Kürdistan”dır. Başka bir ifadeyle “Türk-

Kürt Federasyonu”dur. Türkiye’nin bu politikaya yönelebilmesinin beş yıldır sürdürülmekte 

olan Ergenekon davaları sayesinde mümkün olduğu ise, iktidar yandaşı çok sayıda yazar 

tarafından açıkça yazılmaktadır.   

 “Türkiye himayesinde Kürdistan” planının esas sahibi Amerika’dır. Günümüzden 27 

yıl önce formüle edilen “Üç İsrail” planının en önemli parçasıdır. İşte şimdi Kuzey Irak’ta 

“İkinci İsrail” fiilen gerçekleştirilmiştir. Şimdi “Üçüncü İsrail” için gerekli olan operasyon 

yürütülüyor. 

 Bu planın uygulanmasında geldiğimiz yer, 27 Nisan tarihli Hürriyet gazetesinde Ege 

Cansen tarafından şöyle ifade edildi: 

“Silivri’nin engelleri temizlediği yolda iktidarın izlediği Kürt siyasetinin amacı; ‘TC 

ulusal sınırları içinde bulunan Kürtlere bir tür bağımsızlık verip, barış içinde yan yana 

yaşamalarını sağlamaktır’ şeklinde özetlenebilir. Bu amaç, 19. yüzyıldan beri devam eden, 
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Batılı büyük devletlerin, Dünya ve özellikle Osmanlı Devleti için öngördükleri siyasi 

yapılanmaya uygundur.” 

 “Silivri’nin engelleri temizlediği”ni söyleyen sadece Ege Cansen değil. Başta AKP 

yetkilileri ve basındaki yandaşları olmak üzere hemen herkes bu gerçeği dile getiriyor. 

 Batılı büyük devletlerin 19. yüzyıldan beri devam eden, Kurtuluş Savaşımız ile bir 

dönem kesintiye uğrayan hedefleri, şimdi Silivri yargısı sayesinde gerçekleşiyormuş. 

 

Sayın Yargıçlar, 

 Beş yıldır yürütülen Ergenekon tertibi sayesinde bu amaçla Türk Ordusu’nun kolu 

kanadı kırılmaktadır. Bu sayede, yurtseverlere yönelik bir terör ve yıldırma kampanyası 

yürütülmekte ve bu sayede bir yandan Türkiye, Suriye’ye yönelik terör faaliyetinin merkezi 

haline getirilip, bu ülkenin kuzeyinden “Kukla Devlet”i Akdeniz’e bağlayacak koridor 

oluşturulurken, öte yandan aynı kukla devletin Güneydoğumuza doğru genişletilmesinin da 

koşulları hazırlanmaktadır. 

 Bütün bu çabaların en büyük destekçisi, plancısı doğal olarak ABD’dir. ABD Dışişleri 

Bakanı Mart ve Nisan (2013) aylarında, bir buçuk ay içinde üç kez Türkiye’ye boşuna 

gelmiyor. 

 Milli Savunma Bakanı İsmet Yılmaz bir soru önergesine verdiği cevabında, son üç yıl 

içinde TSK’dan 13. 751 General, Amiral, Subay ve Astsubayın istifa ettiği bilgisini veriyor. 

İstifa ettirilerek tasfiye edilenlerden daha önce, tutuklanan veya hakkında soruşturma açılan 

binlerce subayı saymak gerekiyor. 

 Üç yıl içinde subay kadrosundan 15 bin kayıp veren bir Ordu, en büyük yenilgiyi 

almıştır. “Üç İsrail Planı”nın sahipleri ve taşeronları bu gerçeği bildikleri için artık pervasızca 

konuşuyorlar ve davranıyorlar. 

 Ergenekon tertibi, Amerikan planları doğrultusunda Türk Ordusu’nu ve Türkiye’nin 

yurtsever birikimini tasfiye operasyonudur. Bu gerçek artık bütün boyutlarıyla ortaya 

çıkmıştır. 

 

Tanık Beyanları: “Örgüt yok!” 

 Üçüncü olarak; Sayın Başkan, sizin verdiğiniz sayıdan öğreniyoruz ki, bu davada 

toplam olarak 157 tanık dinlenmiştir. Bütün tanıkların ifadelerinin sonunda ortaya çıkmıştır 

ki, iddia edilen örgüt yok. Bu örgütün programı yok. Yöneticileri yok. Örgüt üyesi olduğu 

iddia edilen kişiler arasında herhangi bir ilişki yok. Örgütün eylemleri yok, eylemleri yapmak 
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için gerekli araçlar yok. Dinlenen tanıkların önemli bir kısmı kamu tanığı idi. Yani 

dinlenmesini siz istediniz. Ama onlar da böyle bir örgütü bilmiyorlar. 

 Çünkü böyle bir örgüt gerçekten yok ve tanık ifadeleriyle bu gerçek bir kez daha 

ortaya çıktı. 

 

Çağrımıza milyonlar yanıt veriyor! 

 Dördüncü olarak, yine hakkımızda hazırlanan iddianamede yazılmaktadır. Esas 

Hakkındaki Mütalaa ise İddianamenin basit bir tekrarıdır.  Denilmektedir ki, “Doğu 

Perinçek’i, Aydınlık ve Ulusal Kanal yöneticilerini tutukladık ama sanıklar faaliyetlerine 

devam etmişlerdir.” 

 Aynı iddia, Esas Hakkındaki Mütalaa’da da tekrarlanmaktadır. Esas hakkındaki 

Mütalaa’da bizimle ilgili olarak “Sanıklar Doğu Perinçek’ten talimat almaya devam 

etmişlerdir” demektedir. 

 

Sayın Yargıçlar, 

 İddianame ve Mütalaa’da açıkça denilmektedir ki, ‘İşçi Partisi Genel Başkanı’nı ve 

bazı yöneticilerini tutukladık ama bunların aklı başına gelmedi, öyleyse yeni tutuklamalar 

yapalım, tutukladıklarımıza cezalar verelim ve İşçi Partisi’ni sindirelim.’ 

 Esas Hakkındaki Mütalaa’ya bakıyoruz. Suç kanıtı olarak parti faaliyetleri dışında tek 

bir eylem yok. Parti yöneticilerinin kendi aralarında yaptıkları telefon konuşmaları gizli örgüt 

üyeleri arasındaki ilişkinin kanıtı olarak gösterilmiş.  

 Örneğin benimle ilgili olarak, bu davanın da sanığı olan Parti yöneticilerimizin ve 

üyelerimizin adları sayılmış, “Mehmet Bedri Gültekin’in bu kişilerle irtibatının olduğu tespit 

edilmiştir” diyor. 

 2271 sayfalık Esas Hakkında Mütaala’da ismim, dört yerde geçiyor. Bakıyoruz, hepsi 

de, diğer İşçi Partisi yöneticilerinin telefon adres defterlerinde, telefon numaramın yazılı 

olmasından ibaret. 

 Yani İşçi Partisi yöneticilerinin birbirleriyle telefonla konuşmaları, birbirlerinin adres 

defterlerinde telefon numaralarının olmasını suç kanıtı olarak gösteriyorlar. Bu çaba, İşçi 

Partilileri tehdit etmekten başka bir anlama gelmez. 

 Peki ne oldu şimdi? Bizi de tutukladınız ama şimdi İşçi Partisi’nin ve yurtsever 

kuruluşların çağrısına milyonlar yanıt veriyor, alanlara çıkıyor. Demek ki tutuklayarak 

sindirme, teslim alma çabası bir işe yaramıyor. 
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 29 Ekim ve 10 Kasım 2012 tarihlerinde milyonlar alanlara çıktı. 13 Aralık 2012 ve 8 

Nisan 2013’te yüzbinler, bu dağ başındaki mahkemenin kapısına dayandı.  

 

İşçi Partisi’ni yargılamaya yetkili değilsiniz! 

Sayın Başkan, Sayın Yargıçlar, 

 Bu gerçekleri daha önce de bilginize sunmuş ve taleplerimizi iletmiştik. Taleplerimizi 

ret ettiniz. Ret ettiğiniz taleplerimiz, burada adil bir yargılama yapılmadığının kanıtları olması 

bakımından önemlidir. Onun için burada bir kez daha belirtiyorum 

 Birinci olarak “Biz İşçi Partisi yöneticileri, burada İşçi Partisi’nin faaliyetlerinden 

dolayı yargılanıyoruz. Hakkımızda başka bir suçlama yoktur. Yani basın toplantısı yapmışız, 

üyeleme ve örgütleme çalışması yürütmüşüz, kitle örgütleri içinde çalışmışız ve Parti 

politikaları doğrultusunda diğer etkinlikleri gerçekleştirmişiz. 

 Şimdi Esas Hakkında Mütalaa’da benimle ilgili olarak sıralanan “suç kanıtları”na 

bakıyoruz; hepsi yasal parti faaliyetleri. 

- Basın toplantısı yapmak, 

- İktidar partisi AKP’ye karşı mücadele etmek ve bu iktidarın yıkılması için 

çalışmak, 

- Kitle örgütlerinde faaliyet yürütmek, 

- Talat Paşa Komitesi’nin çalışmalarına katılarak sözde Ermeni Soykırımı 

yalanlarına karşı Türkiye’yi savunmak. 

 

Sayın yargıçlar, 

 “Bütün bu faaliyetler ile ilgili olarak bir suç varsa yeri burası değil, Anayasa 

Mahkemesi’dir. Onun için öncelikli talebimiz, İşçi Partililer ile ilgili dosyanın ayrılmasıdır” 

dedik; 

 Ret ettiniz. 

 

Danıştay dosyasını ayırın! 

 İkinci olarak “Danıştay Cinayeti’nin bu davada yargılanan diğer sanıklarla bir ilgisi 

yoktur. Dört yıllık yargılama sonunda bu gerçek bütün çıplaklığı ile ortaya çıkmıştır. İddia 

makamı “terör örgütü” suçlamasının altını doldurmak için Danıştay cinayetini buraya 

yamamıştır. Ama bu çabanın hakla, hukukla, adaletle bir ilgisi yoktur. Danıştay cinayeti 

davası, bu davadan ayrılmalıdır” dedik. 
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 Gene ret etiniz. 

 Oysa burada dinlediğimiz, Sayın Oktay Yıldırım ve sayın Avukat Zeynep Küçük’ün 

Danıştay Davası sanıklarının telefon baz istasyonu kayıtlarından hareketle verdiği bilgiler 

bile, bütün soruların cevabını vermektedir ve bu davanın derhal ayrılmasını gerektirir 

yeterliktedir. 

 

Dinlenmesi gereken tanıklar 

 Üçüncü olarak dinlenmesini istediğim tanıklar vardı ve bu tanıklar dinlenmedi. Oysa 

bu tanıklar yaptıkları iş ve bulundukları konum itibariyle savcıların bütün iddialarının gerçek 

dışı olduğunu kanıtlayan bilgilere sahiplerdi. Dinlenmesini istediğim tanıklar şunlardı: 

 1- Abdüllatif Şener. AKP’nin eski Genel Başkan Yardımcısı ve Başbakan 

Yardımcısı. Çeşitli basın yayın kuruluşlarına defalarca dedi ki Sayın Şener; “Recep Tayyip 

Erdoğan, 2004 yılında gizli dinleme ve görüntüleme işlerini yapan illegal bir ekip kurdu. 

Bütün dinlemeleri bu ekip yapıyor. Muhtemelen Recep Tayyip Erdoğan’ı da bu ekip 

dinliyordur.” 

 Sayın Başkan,   

 İlk savunmamda 2004 yılındaki gizli dinlemeyi kim yaptı gerçekten bilmediğimi 

söylemiştim. Ama bir zamanlar AKP de 3. adam konumunda olan bir kişinin bu söyledikleri 

önemlidir demiştim. Yargılamanın amacı maddi gerçeğe ulaşmak değil midir? Maddi gerçeği 

aramak peşinde olan bir Mahkeme açısından hiç şüphesiz önemlidir. 

 Bugün ise 2004 yılındaki dinlemelerin kim tarafından yapıldığını gösteren, Sayın 

Abdüllatif Şener dışında çok sayıda tanığımız var. Yakın geçmişte Emniyet Teşkilatının en 

tepesinde görev yapan Sabri Uzun ve Emin Arslan, dinlemelerle ilgili olarak Emniyet 

İstihbaratını işaret ediyorlar. Ayrıca bu davada yargılanan ve TSK’nın istihbarat ve dinleme 

olanaklarını bilen TSK mensupları, Ordu’nun böylesi bir dinlemeyi yapacak imkan ve 

kabiliyete hiçbir zaman sahip olmadığını belirtiyorlar. 

 Bütün tanıklar, Tayyip Erdoğan’ın 2003-2004 yılında oluşturduğu Özel Örgüt’ü işaret 

ediyor. 

 “2. Eski MİT Müsteşarı Şenkal Atasagun. Ergenekon’un kurulduğunun iddia 

edildiği yıllarda MİT Müsteşarı olan Şenkal Atasagun’un dinlenmesi önemlidir. Esasen siz 

daha önce bu talebimizi kabul etmiştiniz. Ama Şenkal Atasagun dinlenmedi.  

 “Türkiye’de gizli örgütlenmeler hakkında bilgisi olan 10 kişi varsa, Şenkal Atasagun 

görevi gereği bu 10 kişinin en başında gelir. Onun için Şenkal Atasagun’un dinlenmesi 

önemliydi.  
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 “Ama dinlenmedi çünkü maddi gerçeğin ortaya çıkması istenmiyor. 

 “3. Gizli Tanık Kurşun, İşçi Partisi Kırıkkale ilçe örgütü üyesi emekli Astsubay Erol 

Erturan ile birlikte İşçi Partisi Genel Merkezi’ne gelerek benimle görüştüğünü ve talimat 

aldığını iddia ediyor. Sayın Erol Erturan’ın tanık olarak dinlenmesini istemiştim. Bu 

talebimize de kulaklarınızı tıkadınız. 

 “4. Talat Paşa Komitesi üyesi olan AKP eski milletvekili Sayın Nevzat Yalçıntaş’ın 

dilenmesini talep etmiştim. Esas Hakkındaki Mütalaa, Talat Paşa Komitesi’nin faaliyetlerini 

suç kanıtı saymaya devam ediyor. O halde neden Nevzat Yalçıntaş’ı dinlemediniz? İktidar 

Partisi’nin Milletvekili ve Talat Paşa Komitesi üyesi Nevzat Yalçıntaş’tan daha “muteber” bir 

tanık olabilir mi? 

 “5. Yine Talat Paşa Komitesi üyesi olan ve 2006 yılında TBMM Dışişleri Komisyonu 

Başkanı olan AKP Antalya eski milletvekili Sayın Mehmet Dülger’i de dinlemediniz.  

 “6. “Karargâh Evleri Raporu” adlı düzmece belgeyi hazırlayan ilgili MİT 

görevlisinin de dinlenmesini talep etmiştim. MİT, bir “Gizli örgüt” üyesi olduğu apaçık olan 

o “görevli”nin hazırladığı Rapor’un delil değeri taşımadığını belirtmek ihtiyacı duymuş ve 

bunu bir not olarak o belgenin altına yazmış. Ama savcılar başka hiçbir kanıta gerek 

duymadan o Rapor’u suç kanıtı olarak iddianameye ve Esas hakkındaki mütalaalarına 

koydular. 

 “Madem o kadar güveniyorsunuz, söz konusu görevliyi neden dinlemiyorsunuz? MİT 

müsteşarlığına bir yazı yazıp söz konusu görevlinin burada dinlenmesini sağlamak, gerçeğe 

ulaşabilmenin biricik yolu idi ama bunu yapmadınız. Çünkü dediğim gibi bu yargılamada 

amaç maddi gerçeğe ulaşmak değildir. 

 Bu taleplerimizi de ret etiniz. 

 Maddi gerçeğe ulaşmak isteyen bir mahkeme bu talepleri hiç şüphe yok kabul ederdi. 

Ama bütün çıplaklığı ile ortaya çıkmıştır. Bu yargılamada maddi gerçeğin hiçbir önemi 

yoktur. 

 

Bir suç örgütü vardır 

 Beş yıldır burada olmayan bir “Örgüt”ün yargılamasını yapıyorsunuz. Sayın Mehmet 

Demirtaş’ın savunmasında söylediği üzere; “Bitmemiş çalının dibinde olmayan tavşan” 

aranıyor. Aslında bir örgüt vardır. Bu örgüt, bu salonda yargılanan sanıkların içinde 

bulunduğu iddia edilen hayali Ergenekon örgütü değildir. Tam tersine bu örgüt, karşınızda 

olan bizleri, yani ülkenin en değerli yurtsever devrimcilerini, Mustafa Kemal’in askerlerini ve 
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ülkemizin yüz akı aydınlarını uydurma deliller, yalancı tanık ifadeleri, basın yayın organları 

aracılığı ile yürütülen psikolojik savaş ve akla gelebilecek her türlü hukuk dışı yöntemle 

hapislere atılmasını ve yıllardır burada yargılanmasını sağlayan örgüttür. 

 Söz konusu örgüt bu davayı, ABD emperyalizminin Bölgemizde ve ülkemize ilişkin 

hedeflerine ulaşmanın bir aracı olarak kurgulamıştır. Yani Türkiye’nin, Kurtuluş Savaşı ve 

Cumhuriyet Devrimi ile elde ettiği bütün kazanımlar yok edilecek, milli devlet yapısı 

değiştirilecektir. ABD’nin 1980’li yıllarda planladığı “Üç İsrail” planı gerçekleştirilecek, 

Türkiye’nin ve diğer bölge devletlerinin sınırları yeniden çizilecek, ülkemiz ve bölgemiz etnik 

ve dinsel ayrımlar temelinde yeniden yapılandırılacak ve bütün Batı Asya, kendi içinde 

sürekli olarak birbiriyle didişen küçük küçük vilayet devletler biçiminde emperyalist 

merkezlere bağlanacaktır. 

Bu hedef ulaşabilmek için öncelikle Türkiye’nin Milli Ordusu’ndan yoksun 

kılınması gerekiyordu. 1991 yılındaki Birinci Körfez Savaşı’ndan bu yana sürdürülen ama 

2001 yılından bu yana adına “Ergenekon” denen tertip ile yürütülen saldırının birinci hedefi, 

Türkiye’yi Milli Ordusundan yoksun bırakmaktır. 

 İşçi Partisi bu tertibin en başından beri farkındadır ve buna karşı mücadele etmiştir. 

Onun için Parti olarak hedefe konmuştur. Türkiye’nin değerli aydınları ve yurtseverleri de 

topluma yönelik genel saldırı ve teslim alma operasyonunun bir parçası olarak bu süreçte 

hedef alınmıştır. 

 Savcılık 2007 yılından bu yana hayali bir örgütün kanıtlarını arıyor. Ama hiçbir kanıt 

bulamadı. Olmayan şey bulunmaz. Hayali iddialarının ve yalancı tanık beyanlarının “kanıt” 

olarak kullandığı Esas Hakkındaki Mütaalası ile bizim mahkum edilmemizi istiyor. 

 Gerçekte ise Türkiye’mize ve bizlere karşı işlenen bu büyük tertibi gerçekleştiren suç 

örgütüne ilişkin kanıtlar orta yerdedir. 

 

Sabri Uzun’un ve Emin Arslan’ın açıklamaları 

 Yargılama boyunca başta biz İşçi Partililer olmak üzere sanıkların büyük çoğunluğu, 

bu suç örgütünün kanıtlarını ortaya koyduk. Somut, elle tutulur kanıtları sergiledik. Bu suç 

örgütünden söz eden sadece biz değiliz. Son olarak Emniyet Genel Müdürlüğü Eski İstihbarat 

Daire Başkanı Sabri Uzun 12 Nisan 2013 günü Hürriyet gazetesinde yayınlanan 

açıklamalarında şöyle diyordu: 

 “Eski Genelkurmay Başkanı İlker Başbuğ’un Brüksel’de NATO merkezinde, Işık 

Koşaner’in Tunceli’de, MİT Müsteşarının Oslo’da ve AK Parti Adıyaman milletvekili 
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Mehmet Metiner’in konuşmasının internetten yayınlanmasını anımsatan Uzun, “Kim bu? Bu 

güç bende değil ve biz bunu yakalamıyoruz. Bu utançtır, ayıptır” dedi. 

 “2005-2006 yıllarında ihbar müesseselerinin başladığını, kişi hakkında ihbar mektubu 

yazıldıktan sonra bunların müfettişlere verildiğini savunan Uzun, ihbar mektubunu yazan ile 

bunu inceleyecek olan müfettişlerin ‘ortak bir üst iradeye bağlı olduklarını’ düşündüğünü 

ileri sürdü. Uzun, “Bu devlet iradesi değil. Orada istenen sonuçlar hasıl edilip, yaratılıyor. 

Sonuçlar yaratıldıktan sonra o kamu görevlileri görevinden uzaklaştırılıyor. O göreve o üst 

iradenin uygun gördüğü kişiler gelip monte ediliyor. O kişiler artık oraya monte edildikten 

sonra devlet organı ele geçirilmiş demektir” görüşünü savundu. 

 “14 Haziran 2001’de ikinci kez İstihbarat Daire Başkanı olduğumda önüme şema 

geldi. Bu şema devlet kurumlarında var mıdır, yok mudur bilmiyorum. Bu şema saklanırsa 

ben yalancı durumuna düşerim. Bu şema saklanmazsa bugünkü Ergenekon, Balyoz, Odatv 

bilmem ne bir sürü davalar var. Bunların hepsinin fos olduğu ortaya çıkar. Onun için bunun 

saklanması gerekir. 20 Eylül 2010’da, ‘İlk Ergenekon şemasını 14 Haziran 2001’de gördüm’ 

diye Mülkiye müfettişlerine ifade verdim. Şemanın en üst kısmında Çetin Doğan vardı. 

Toplam 22 ya da 25 kişiydi. Tuğgeneral rütbesinin altında kimse yoktu. 

 (Faillerin yakalanmaması sorusu üzerine) “Yasadışı dinleme, kurumun başındaki 

kişilerin onay vermemesi durumunda kesinlikle olamaz. Kendi adıma söyleyeyim, onay 

vermediğim sürece benim kurumumda çalışan kişilerin bu tür yasadışı dinleme yapması 

mümkün değildir. Kimdir bunlar? Kararnameyle, bakan onayıyla göreve gelmiş… O görevin 

başındaki üst iradesi kimse onun bilgisi ve onayı olmadan bu olmaz. Hırsız evin içindeyse 

kilit işe yaramaz. Bunların hepsini 8 günde çözer ortaya çıkarırım.” 

 Bu açıklamaları yapan herhangi bir kişi değildir. Söyledikleri özetle şudur: 

- Devletin içine sızmış yasadışı bir örgüt vardır. Bu örgüt Genelkurmay Başkanını, 

MİT Müsteşarını, AKP milletvekilini dinlemiştir. 

- 14 Haziran 2001’de benim önüme bir Ergenekon şeması getirildi. Ama o şema ile 

şimdi yapılan yargılamalar arasında en ufak bir ilişki yoktur. 

- Bu örgüt, ihbar mektupları ve soruşturmalarla devlet içinde bir tasfiye hareketi 

yürütmüş, tasfiye edilenlerin yerine kendi adamlarını yerleştirmiştir. 

- Bütün bunların hepsi devlet mekanizması dışındaki bir üst iradeye bağlıdır. 

- Bütün bu yasadışı işleri yapan örgüt istenirse 8 gün içinde açığa çıkarılır.” 
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Sayın Heyet, 

 Emniyet Genel Müdürlüğü Kaçakçılık ve Organize Suçlar Daire Başkanlığı, Emniyet 

İstihbarat Dairesi Başkanlığı ve Genel Müdür Yardımcılığı görevlerinde bulunan Emin Arslan 

17 Nisan 2013 günü TBMM Telekulak Komisyonu’na konuştu. Emin Arslan Komisyon’a 

özetle; ‘yasa dışı dinleme ve görüntülemenin  Emniyet ve MİT tarafından yapıldığını 

belirtmiştir. Dinlemelerden elde edilen bilgilerin zamanı gelince internet sitelerine 

sızdırıldığını veya bu dinlemeler kapsamında elde edilen bilgiler ışığında kişilerin işyerleri ve 

evlerine kameralar yerleştirildiğini, bu yolla hedef seçilen kişilerin itibarsızlaştırma 

operasyonuna tabi tutulduğunu’ belirtmektedir. 

 Emin Arslan’ın verdiği diğer bilgiler şunlardır: “hedef alınan kişiler arasında bütün 

Partilerden, hatta AKP’den de kişiler vardır: Dinlemelerde kullanılan cihazlar örtülü 

ödenekten alınıyor, onun için kayıtları tutulmuyor. Yasaya göre ‘önleme amaçlı dinlemelerin’ 

altı ayda bir Mülkiye müfettişleri tarafından denetlenmesi gerekiyor. Ama 2010 yılına kadar 

bu denetleme yapılmadı. Dinleme araçları Alman Radon Schwarz firmasından alınıyor. 

Türkiye’de bazı belediyelerin bile bu araçları kullandığı biliniyor.” 

 Abdüllatif Şener, Şenkal Atasagun, Işık Koşaner ve TSK’nın bütün kuvvet 

komutanları, Emin Arslan ve Sabri Uzun. Bu davada sözü edilen iddialarla ilgili olarak maddi 

gerçeğe ulaşmak gibi bir çaba söz konusu ise bu kişilerden daha muteber tanık Türkiye’de 

yoktur. 

 Ama Esas hakkındaki Mütalaa, Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin en üst makamlarında 

görev yapmış olan bu şahsiyetlere değil, Osman Yıldırım, Yüksel Dilsiz ve Şemdin Sakık gibi 

tanıklara itibar etmiştir. 

 Esas hakkındaki Mütalaa’nın değeri ve geçerliliği, dolaysıyla ancak itibar ettiği 

Osman Yıldırım ve Yüksel Dilsiz kadar olabilir. 

 

Sayın Heyet, 

Ergenekon tertibinin ilk adımları 2001 yılında atıldı. Ama tertibin büyük bir kampanya 

halinde hayata geçirilişinin tarihi 2007’dir. O günden bu yana 6 yıl geçti. Bir suç örgütü, ne 

kadar çok kanunsuz iş yaparsa o kadar çok parmak izi bırakır geriye. Ne kadar çok suç işlerse 

o kadar çok kanıt bırakır arkasında. Sayın Sabri Uzun son derece haklı. Gerçekten de bu suç 

örgütü isim isim bütün elemanlarıyla 8 gün içinde ortaya çıkarılır, Cumhuriyet’in adaletine 

teslim edilir ve aylar içinde maddi gerçek bütün boyutları ile ortaya konur ve suçlular hak 

ettiği cezaya çarptırılır. 
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 Savcılar hayali Ergenekon örgütü ile ilgili olarak ciddiye alınabilecek tek bir kanıt 

ortaya koyamadılar ama biz savunmamızda Türkiye’ye kasteden gerçek “suç örgütü”nün 

varlığını ortaya koyan tartışmasız kanıtları ortaya koyacağız. Savunma hakkımız kısıtlandığı 

için bu konuda yaptığım çalışma özet bir çalışmadır. 

 

 

 

Suç örgütünü ele veren kanıtlar 

 

1. Temel kanıtlar 

Kanıt 1: Bu tertibin merkezinde “Büyük müttefik” ABD vardır.                                 

 Tayyip Erdoğan ve Abdullah Gül’lerin yakın dostu Fehmi Koru, 28 Ocak 2008’de 

Kanal 7 televizyonunda, ardından 2 Şubat 2008’de Yeni Şafak gazetesindeki köşesinde 

“Operasyon’un düğmesine, 5 Kasım 2007’de Vaşington’da Oval Ofis’te Bush-Erdoğan 

görüşmesinde basıldı.” diye konuştu ve yazdı. Tayyip Erdoğan ABD gezisinden döndükten 

hemen sonra Ocak 2008’de ilk ciddi tutuklama dalgası gerçekleştirildi. Ondan sonra her ay 

periyodik bir şekilde yapılan tutuklamalarla Türk Ordusu’na ve yurtseverlere karşı saldırı 

kampanyası sürdürüldü. 

Tutuklamaların arkasında ABD’nin olduğunu Nazlı Ilıcak “Amerika Türkiye’nin saf 

değiştirmesine seyirci kalamazdı” sözleriyle ifade etti. Nazlı Ilıcak’ın sözünü ettiği “saf 

değiştirme”, 2000’li yılların başında TSK Komutanları tarafından Türkiye’nin; Rusya ve 

İran’ın aralarında olduğu Asya güçleri ile birlikte olması gerektiği şeklindeki görüşlerinde 

ifadesini bulan yönelimdi.  

Nazlı Ilıcak gibi AKP yandaşları, Hüseyin Gülerce ve Mümtazer Türköne gibi F Tipi 

Medya yazarları ve tüm neoliberal takımı, Ege Cansen gibi büyük burjuvazinin sözcüleri, 

2013 Nevruz’uyla birlikte yeni bir aşamaya gelen “Kürt açılımı”nın, Ergenekon-Balyoz 

davaları sayesinde mümkün olduğunu yazdılar. 

ABD’nin Kürt politikasının belirlenmesinde önemli bir yeri olan Henri Barkey, 24 

Mart 2013 tarihinde Hürriyet gazetesinde yayınlanan röportajında, “Kürt açılımının neden 

2007 yılında gerçekleşmediği sorusuna; kısaca “askerlerin yenilgisi” şeklinde cevap veriyor. 

Askerlerin yenilgisi ile neyin kastedildiğini artık herkes biliyor. Ergenekon tertibi ile 
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başlayan, “Balyoz”, “Poyrazköy”, “Amirallere Suikast”, “Casusluk ve Fuhuş” adı altında 

yürütülen bir dizi soruşturma ve dava sonunda binlerce TSK mensubu tasfiye edildi, daha 

önemlisi hala görevde olan komutanlar teslim alındı. 

ABD’nin Ergenekon tertibindeki rolü AKP iktidarına dışardan verilen destek olarak 

anlaşılmamalıdır. Aydınlık dergisi 18 Şubat 2008’de, 35 kişilik bir CIA ekibinin Ankara’ya 

geldiğini ve Ergenekon operasyonunda doğrudan görev aldığını açıkladı. Bu bilgi yetkililer 

tarafından hiçbir zaman yalanlanmadı. Konu sonraki yıllarda CHP milletvekilleri tarafından 

Meclise soru önergesiyle gündeme getirildi.  

Vikileaks belgelerinde ise Amerikan Büyükelçiliği yetkililerinin, Vaşington’a 

gönderdikleri şifreli raporlarda, Ankara Emniyeti’nden bir ekibin kendilerine Ergenekon 

tertibi ile ilgili olarak rapor verdikleri açıklandı. Konu basına yansıdıktan sonra açıklama 

yapan Emniyet Genel Müdürlüğü, böyle bir durumdan haberlerinin olmadığını belirtti. 

Bağımsız bir devletin Emniyet görevlileri yabancı bir devlete neden rapor vermek 

ihtiyacı duyar. Açıktır ki burada söz konusu olan işin asıl sahibi ile işin görülmesinde görev 

verilen “memurlar” arasındaki ilişkidir. Görevi alan, görevi verene rapor sunmaktadır. 

 

Kanıt 2: Tuncay güney’in 2001 Şubat ayında İstanbul Emniyetinde verdiği 

ifade ve daha sonra yaptığı itiraflar 

Bu dava; CIA, F Tipi Örgüt ve Mehmet Eymür ile bağlantılı olarak çalıştığını çeşitli 

vesilelerle itiraf eden Tuncay Güney’in, 2001 yılı Şubat ayında İstanbul Emniyet Müdürlüğü 

Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele Şubesi’nde verdiği ifade üzerinde kurgulanmıştır. 

Tertibi tezgâhlayan gizli örgüt o zaman gerek Emniyet, gerek Yargı ve gerekse Devletin diğer 

birimlerinde henüz yeterli ağırlığa sahip olmadığı için, Tuncay Güney anlatımları, gerek ilgili 

Emniyet birimleri gerekse Cumhuriyet Savcılığı tarafından ciddiye alınmamış ve 

soruşturmada, koğuşturmaya yer olmadığı kararı verilmiştir. 

Tuncay Güney’in Emniyette ifadesini alan görevli Emniyet Müdürü Ahmet 

İhtiyaroğlu, mahkemede verdiği tanık ifadesinde Tuncay Güney’in ifadesi sırasında CIA’ya 

çalıştığını itiraf ettiğini söylemiştir. 

Tuncay Güney aradan yıllar geçtikten sonra bu gerçeği bizzat itiraf etmek durumunda 

kalmıştır. Büyük bir ihtimalle bağlı olarak çalıştığı istihbarat örgütü bu sefer de bu şekilde 

konuşmasını istediği için itirafları yapmıştır. 

Tuncay Güney 2 Mayıs 2012 tarihinde Vatan gazetesinden Mustafa Mutlu’ya 

gönderdiği e postada şöyle demektedir: 
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“Ergenekon mu? Bu bir oyun ve bu oyunda herkes üzerine düşeni yapar. Kemalizm 

iflas etmiştir. Ekonomi ve siyasi hayatımızı yönlendiren global patronlar ‘Başkanlık Sistemi’ 

istiyor. Rejim değişiyor. Kürtler hakkını alacak. 

 “Ben bir görev adamıyım ve halen işimi yapıyorum. 

 “Altı çuval değil, isteseydik 20 çuval belge koyardık. 

 “ABD’ye gelirken de uluslar arası yetki ve ilişkimi kullandım.” 

Tuncay Güney Sky Türk Televizyonu’nda 8 Şubat 2013 günü katıldığı programda ise 

“Ergenekon bir projeydi, bitti” diyordu. 

 Aynı Tuncay Güney, 12 Nisan 2013 günü ise Ulusal Kanal yayınına çıktı. Ulusal 

Kanal yayınında da, Mustafa Mutlu’ya ve SKY Türk televizyonuna söylediklerini tekrar etti. 

 

 

Kanıt 3: Ergenekon davasındaki kırktan fazla gizli tanığın öyküsü, başlı 

başına söz konusu örgüte ulaşmamızı sağlayan önemli bir kanıttır. 

AKP Hükümeti Gizli Tanık Yasası’nı 5 Ocak 2008’de TBMM’den geçirdi. 17 gün 

sonra “Ergenekon” adı verilen operasyonun ilk dalgası gerçekleşti. Açıktır ki bu yasa, 

Ergenekon davasına hukuki alt yapı hazırlamak için çıkarılmıştır. 

 Ergenekon Davasında toplam olarak 60 gizli tanık temin edildi, 44’ünün ifadesi alındı. 

32’si mahkeme’de dinlendi. Her şeyi bir yana bırakalım; sadece Ergenekon davasının gizli 

tanıklarına bakmak bile, Türkiye’ye karşı işlenen suçun boyutlarını anlamaya yeter. 

Büyük tesadüf! Gizli tanıkların hepsinin bulunma tarihi 2009. ihtiyaca göre “gizli 

tanık” temin edildiği anlaşılıyor. 

- Osman Yıldırım 

- Yüksel Dilsiz 

- Deniz (Şemdin Sakık) 

- Kurşun 

- Kıskaç, Aydos, Anadolu, İmdat, Ayaklanma; bunlar bu davanın gizli tanıklarından 

bazıları. 

Gizli tanıkların hapsi yalan söylüyor. Yargılama sürecinde hapsinin yalan söyledikleri 

ortaya çıktı. 

Hepsi çok çeşitli suçlara bulaşmış olan kişiler. Kız kardeşini öldürmekten, yeğenini 
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pazarlamaktan hüküm giymiş, küçük erkek çocuklarına tecavüzden sabıkalı ve hala benzer 

suçlardan hapiste, zimmetine para geçirmekten Ordu’dan atılmış, PKK itirafçıları vb. vb. 

Ergenekon davasının gizli tanıkları bu tip kişilerdir. 

 Hemen hemen hepsi doğrudan gördüklerini, tanık olduklarını değil, duyduklarını 

anlatıyor. 

 Davanın yürütülmesi için bu tür tanıklara ihtiyaç vardı. İktidar hemen gerekli yasal 

düzenlemeyi yaptı. Tutuklamalar yapılıp dava açıldıktan sonra Gizli Tanık bulma operasyonu 

yürütüldü. Sadece Osman Yıldırım’ın gizli tanık olma süreci incelendiğinde bile, söz konusu 

suç ilişkilerine ulaşmak mümkündür. 

 

 

Kanıt 4:   Ümraniye’de bir gecekondu’nun tavan arasındaki bombalar, 

bulunmadan bir saat 10 dakika önce Emniyet’te masa üzerinde… 

Dava dosyasındaki kamera kayıtlarından saptandığı üzere, polisler, bombaları gecekondu 

çatısında bulunduğu belirtilen saatten bir buçuk saat önce, daha arama yapılmadan, Ümraniye 

Karakolunda masaya dizerek çatıda bulunmuş gibi tutanak düzenliyorlar. Olay yeri tutanağına 

göre bombalar Ümraniye’deki gecekondu’da 19.40’ta bulundu. Oysa kamera kayıtlarına göre 

aynı gün saat 18.30’da aynı bombalar karakolda masa üzerinde dizili görünüyorlar. Kamera 

kayıtlarında görünen polislerin kendi aralarındaki konuşmalar da tertibi olanca açıklığı ile 

ortaya koyuyor: 

“ - Olay yeri tutanağı bilgisayarda yazılır mı? 

“ – Filmlerde yazıyorduk ya.. 

“ – O zaman sen de şey dersin 

“ – Hani adam diyor ki, bilgisayarı nerden buldun olay yerinde diyecek sana.. 

“ – Olay yeri yazarsak .. 

“ – Adam diyecek ki çatıya bilgisayarı mı çıkardın .. 

“ – Elle yazalım o zaman .. 

“ – Mahkemede deyin olay yerinde tutulan tutanak … 

“ – Ama şöyle de düşünüldü, yani orada not şeklinde almış burada yazmış olabilir. 

“ – Olur biter yani…” 

Polisler, yukardan aldıkları kanunları çiğneme yetkisini, savcılar ve yargıçlar hakkında 

hayasızca “sinkaflı” sövgülerle ve Genelkurmay Başkanına iki kez “O. çocuğu” diyerek dile 
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getiriyorlar. Hepsi kamera kayıtlarında... Fethullahçı ekibe bağlı olan bu polisler, görevli polis 

ekibini devre dışı bırakarak tertibi yürütüyorlar.  

Dahası Zir Vadisi’nden çıkan bombaların Ümraniye’de bulunduğu ve imha edildiği iddia 

edilen bombalarla aynı olduğu da dava dosyasına giren kanıtlarla saptanmış bulunuyor. Kamera 

kayıtlarında bu konuşmaları yapan polisler belli olduğu halde, yapılmış olan suç duyurularına 

rağmen haklarında altı yıldır hiçbir işlem yapılmadı. Çünkü yetkilerini Tayyip Erdoğan ve 

Abdullah Gül’den alıyorlar. 

Çünkü bu tertibi yürüten Gizli Örgüt’ün mensuplarıdır. 

 

 

II. Gizli Örgütün, F Tipi yapılanma ile ilişkisini gösteren 

kanıtlar 

 

Kanıt 5:  Fethullahçı polisler listesi 

Emniyet Genel Müdür Vekili Necati Altıntaş, 1998 yılı başında emekliye ayrılmadan 

önce Emniyet'teki Fethullahçı örgütlenme konusunda bir rapor hazırlamış ve Devletin beş 

önemli makamına sunmuştur. 

Bu Rapor, İşçi Partisi'ne de ulaşmış ve Genel Sekreter Nusret Senem tarafından 29 

Ocak 2008 günü Fethullahçı polis şefleri ile ilgili suç duyurusuna ek olarak Ankara 

Cumhuriyet Başsavcılığı'na verilmiştir. 

"Emniyetteki F Tipi Örgütlenmenin Etkin Elemanları" başlığını taşıyan belgenin 

başında İstihbarat Dairesi yer alıyor; bu dairenin yüzde 90'ının F. Gülen Cemaati'nin elinde 

olduğu belirtiliyor. Değerlendirme, Eğitim, Organize, Teknik, Personel, A, B, C, Şube 

Müdürlükleri, Tekop, İdari ve Mali İşler, Bilgi İşlem, Ankara, İstanbul ve İzmir İstihbarat 

Şube Müdürlükleri'nin bu cemaatin kontrolü altında olduğu ifade ediliyor. Görev ve 

unvanlarıyla birlikte isimler sıralanıyor. 

Bizzat Emniyet Genel Müdür Vekili'nin tarihsel bir sorumlulukla hazırladığı rapora 

göre; Kaçakçılık ve Organize Suçlar Dairesi de Fethullah Gülen Cemaati’nin etkin olduğu 

ikinci daire konumunda. Raporda, TADOC, Mali Şube, Yüksek Teknik, Organize, Narkotik, 

İnsan Kaynakları şubelerinde yine Fethullahçı'ların ağırlığının bulunduğu kaydediliyor ve 

isimler veriliyor. 
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Raporda, aralarında 4 Daire Başkanı, 11 Daire Başkan Yardımcısı, 32 Şube Müdürü, 3 

Başkomiser ve 3 Öğretim Üyesi'nin bulunduğu 57 görevlinin isimleri tek tek belirtilmektedir. 

Polis içindeki Fethullahçı Gladyo örgütlenmesinin lider kadrosu, bizzat Emniyet Genel Müdür 

Vekili tarafından saptanmıştır. 

Gladyo, gladyo olduğunu göstermiş ve bu suç duyurusundan iki ay sonra İP Genel 

Sekreteri Nusret Senem'i Ergenekon soruşturmasına katıp tutuklattırmıştır. Tutuklanan İP 

yöneticileri, geçmişte Kontrgerilla'ya ve Fethullahçılığa karşı mücadelede öne çıkan dev-

rimcilerdir. 

Bu raporda adı geçen görevlilerin bir çoğunu, Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmazer 

başta olmak üzere, daha sonraki aylar ve yıllar içinde Ergenekon, Balyoz başta olmak üzere 

Cumhuriyet’e ve TSK’ya karşı yürütülen operasyonlarda gördük. Bazılarının isimleri ise 

Hırant Dink, Rahip Santoro, Zirve kitabevi, Danıştay cinayetlerinin soruşturmalarına karıştı. 

Emniyet’in hazırladığı Fethullahçı Polisler Raporu 1998 tarihlidir. Aradan 15 yıl geçti. 

F Tipi Cemaat, 2002 yılından bu yana fiilen iktidar ortağıdır. Bu süre içinde Cemaatçi 

olmayan bütün polis kadroları tasfiye edildi. Emniyet teşkilatında üst kademeler ya Cemaatin 

adamları ya da tam anlamıyla Cemaat’e teslim olanlar tarafından dolduruldu. 

 

 

Kanıt 6:   “Emniyet ve yargı içinde otonom (özerk) bir yapı var” 

 Ali Bayramoğlu, iktidar yandaşı bir gazetecidir ve Yeni Şafak gazetesinde 

yazmaktadır. Cemaat ile AKP arasında yaşanan, devlete hakim olma mücadelesinde Cemaat 

tarafından hedef alındı. Bunun üzerine Bayramoğlu, gazete ve televizyonlarda Cemaatin 

yasadışı faaliyetlerini ifşa etti. 

 Ali Bayramoğlu’nun tanıklığı önemlidir. Çünkü deyim yerindeyse “içerden” 

konuşmaktadır. 

 “Emniyet ve yargı içinde otonom (özerk) bir yapı var. Bu yapı 6 – 7 yıldır aynı 

kadrolardan oluşuyor. Bunların büyük çoğunluğu aynı Camia’dan. Emniyet-yargı içinde bu 

yapının hakim-savcıları, elde ettikleri güçle yasadışı uygulamalara girişiyorlar. Otonom yapı 

AKP’nin alet kutusudur ve Cemaatin iktidar savaşındaki devlet gücüdür. Hedefi TSK’yi tuşa 

getirmek, yargı ve üniversiteyi kontrol altına almak, gazetecileri tutuklamaktır. Çalışma 

yöntemleri yetki gaspı, hukuk ihlali, şüpheli delil üretme, operasyon, tutuklama ve yasal 

sınırları aşan yargılamadır. Otonom yapının geldiği nokta, iktidar alanını genişletmek, 
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otoriterleşmek, kontrol dışı mekanizma üretmektir.” (22 Şubat 2012, Haber Türk Ece Üner’in 

programı, 23-24 Şubat 2012, Vatan, Ruşen Çakır ile röportaj) 

 Bundan daha büyük itiraf olabilir mi? İşin ucu kendisine dayandığı için Ali 

Bayramoğlu “Otonom yapı” diye feryat ediyor. Gerçekte ise “Otonom yapı” aradığımız suç 

örgütünün yalnızca bir parçasıdır. En başta Bayramoğlu’nun yandaşı olduğu İktidar’ın 

başında bulunanlar bu suç örgütünün içinde bulunuyorlar. “Suç örgütü”nün içinde bulunan 

farklı kanatlar birbirlerine karşı üstünlük savaşı vermektedirler. 

 Ve bu savaş içinde kendilerini ele vermektedirler. 

 

 

Kanıt 7: Ergenekon tertibini tezgâhlayan Örgüt, Tayyip Erdoğan’la hem 

işbirliği yaptı, hem de izledi ve tehdit etti 

 Tertibi yapan gizli örgüt, sadece hedef aldığı yurtseverleri değil, kendi içinde yer alan 

birbirinden farklı gruplar hakkında da dinleme ve izleme yapmış, ses ve görüntü kayıtlarını 

arşivlemiştir.  

 Tayip Erdoğan’ın ofisinde bulunan dinleme aygıtları bunun en önemli kanıtıdır. 

Başbakan’ın ofisinde bulunan dinleme aygıtları ile ilgili olarak resmi herhangi bir 

soruşturmanın olmaması da Tayip Erdoğan’ın, dinleme yapanların kim olduğunu bildiğinin 

işaretidir. Dinleme olayı ortaya çıktıktan sonra Tayip Erdoğan’ın bütün yakın koruma ekibini 

değiştirmesi de bu gerçeği gösterir. 

 Ayrıca “Tertip”te rol alan “özel görevli” gazetecilerden Mehmet Baransu, Taraf 

gazetesinde, 19 Aralık 2011 ve 10 Şubat 2012 tarihli yazılarında ellerinde, kara para trafiği ve 

cinayet vb gibi işlenmiş suçlarla ilgili kayıtların olduğunu söyleyerek AKP iktidarını tehdit 

etmiştir. Baransu, aynı iddialarını 10 Eylül 2012 günlü yazısında da tekrar etmiştir. 

 Mehmet Baransu’nun söz konusu yazısının büyük bir suskunlukla karşılanması, söz 

konusu gizli örgütün ne kadar etkin hale gelmiş olduğunun en büyük kanıtıdır. 

 Baransu’nun, 19 Aralık 2012 tarihli yazısında 2004 yılında, İsviçre’den elinde bir 

valiz dolusu para ile geldiğini iddia ettiği kişi bir Bakan’dır. Baransu, AKP Hükümeti’ni 

açıkça kara para transferi yapmakla suçladı. Bu konuda da ne bir yalanlama, ne de bir 

soruşturma yapıldı. 

 Bütün bunlar bir gerçeği ortaya koyuyor. Baransu aracılığı ile ellerindeki gizli bilgi, 

belge ve görüntünün ucunu gösteren Örgüt, Tayyip Erdoğanları tehdit ediyor. Tayyip 

Erdoğanlar da, kendilerini tehdit edenlerin elinde neler olduğunu biliyorlar. Onun için açıktan 
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bir mücadeleye girmiyorlar. Bir yandan kendilerini savunmak için gerekli gördükleri 

tedbirleri alırken öte yandan el atından anlaşarak suç ortaklıklarını sürdürüyorlar. 

 

 

Kanıt 8: Ramazan Akyürek’in faaliyetleri 

2002 yılında İstanbul Valisi Erol Çakır, o sırada İstanbul Emniyeti’nde bulunan 

Emniyet Müdürü Ramazan Akyürek’in siciline şöyle yazıyor: 

“Emniyetteki hizipleşme içinde irticai akımlara (Fethullah) yakın. Dikkat  

edilmelidir.” 
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İstanbul Valisi’nden “Fethullahçı” sicili alan Ramazan Akyürek, Trabzon Emniyet 

Müdürlüğü’nde Hırant Dink suikastını gerçekleştiren haber elemanları timini kurmuş, onları 

yönlendirmiş ve oradan Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Dairesi Başkanlığı’na 

tırmanarak, Ergenekon tertibindeki rolünü sürdürmüştür. 

Ramazan Akyürek Trabzon Emniyet Müdürü olarak görev yaptığı sırada rahip Santoro 

öldürüldü ve Mcdonalds’a bomba atıldı. Bütün bu eylem ve cinayetlerin Ramazan Akyürek’in 

kurduğu haber elemanları örgütü tarafından gerçekleştirildiği bugün ortaya çıkmıştır.  

Aynı haber elemanları örgütü, daha sonra Hrant Dink cinayetini gerçekleştirdi. 

 

 

Kanıt 9:  Danıştay, Hırant Dink ve Zirve Kitabevi katliamı davalarını 

Ergenekon’a bağlamak isteyen irade 

 Cinayetlerin hepsinde Fethullahçı Polis şeflerinin parmağı var. Bütün Cinayetlerde 

Cemaatle ve Büyük Birlik Partisi ile ilişkili tetikçiler kullanılıyor. Cinayetlerde kullanılan 

tetikçilerin Ergenekon davasında yargılanan sanıklarla hiçbir ilişkileri yok. Buna rağmen F 

Tipi ve yandaş basında yürütülen bir kampanya ile söz konusu cinayetler ısrarla Ergenekon 

davasına bağlanmak isteniyor. 

 Cinayetlere bulaşan gençlerin hepsi Büyük Birlik Partisi ve bu Parti’nin gençlik örgütü 

ile bağlantılı. Gene hemen hemen hepsinde Işık Evleri ve polis içindeki Fethullahçı memurlar 

aracılığı ile F Tipi bağlantısı var. Ama bütün bu soruşturma ve yargılama süresince ne Büyük 

Birlik Partisi ne de Fethullahçı yapı ile ilgili olarak hiçbir soruşturma yapılmadı. 

 Tam tersine gizli ve yalancı tanıklar aracılığı ile F Tipi Medya bütün bu cinayetlerin 

Ergenekon davasına bağlanması için çalıştı. 

 Danıştay cinayeti, hem sanık, hem tanık hem de gizli tanık olan Osman Yıldırım’ın 

ifadelerine dayanılarak birleştirildi. Tam dört yıldır yapılan yargılamada en ufak bir kanıtın 

varlığına rastlamak bir yana bütün söylenenlerin yalan olduğu defalarca kanıtlandı. 

 Buna rağmen söz konusu cinayetleri Ergenekon davasına bağlama yönünde ısrarlı 

çabalar, F Tipi basında bu yönde çıkan ısrarlı haber ve yorumlar, hem bu cinayetlerin hangi 

amaçla işlendiğini göstermekte hem de bağlama çabasının bizatihi kendisi, gizli örgütün 

varlığının kanıtı olmaktadır. 

 Alın size, Türkiye’yi gerçek suç örgütüne götürecek önemli bir ip ucu daha. 
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Kanıt 10: F Tipi Örgüt’ün Abant toplantısında tertibin konuşulması 

 Tertip’te, yazıları ile önemli bir rol oynayan Taraf gazetesi yazarı Alper Görmüş, 4 

Kasım 2012 tarihli yazısında, 2004 yılında Abant’ta düzenlenen bir toplantıyla ilgili olarak 

çok önemli bir itirafta bulundu. 

 “Toplantıda aramızdan biri, belki de askeri vesayeti ortadan kaldırmanın yegâne 

yolunun, başarısız bir askeri darbe girişiminin ardından eski ve yeni darbecilerin derdest 

edilip yargılanmaları olduğunu savundu.” 

 Görmüş’ün “toplantıda yapıldı” dediği konuşma, yalnız başına ele alındığı zaman 

herhangi bir şey ifade etmez. Ama konuşma sonrasında Türkiye’de gelişmeler, o konuşmanın 

birebir aynısı olarak gerçekleşmişse o zaman durum değişir. 

 Abant Toplantıları, Fethullahçı Gazeteciler ve Yazarlar Vakfı tarafından organize 

edilmektedir. Fethullahçılar 2004 yılında, “başarısız bir darbe girişimi olsun ve arkasından 

eski yeni bütün darbecileri toplayalım ve yargılayalım” diyorlar. 

 Balyoz darbe planı, 2.000’ne yakın sahteciliğin de kanıtladığı üzere üretilmiş olan 

“başarısız bir darbe girişimi”dir. Bu “başarısız darbe girişiminin” ardında TSK’nın 1800 

kadar subayı çeşitli davalar vesilesiyle gözaltına alınmış, sanık yapılmıştır. Ordu’da çok 

kapsamlı bir tasfiye gerçekleştirilmiştir. 

 28 Şubat soruşturması ile TSK’nın, Kemalist Cumhuriyeti savunma görevinin 

cezalandırma konusu yapılacağı gösterilmiştir. Kısacası “eski, yeni bütün darbeciler 

yargılanmaktadır.” 

 Bu arada 12 Eylül’e yönelik göstermelik bir yargılama ile halkın darbeciliğe karşı olan 

tepkisi kullanılarak yapılan bütün kanunsuzlukların üzerine bir örtü çekilmek istenmiştir. 

 Yani her şey Abant toplantısında konuşulan senaryoya uygun olarak gelişmiştir. 

 Bu durumda Abant toplantısı, masum bir beyin fırtınası olmaktan çıkmakta, gizli 

örgütün stratejisinin belirlendiği bir örgüt toplantısına dönüşmektedir. 

 

 

Kanıt 11: Ankara’da çiftlik evindeki görüntüleme merkezi 

 İlhami Yangın, 2012 yılında Bilgi Yayınevi tarafından yayınlanan kitabında, 

Anakara’da şehir merkezine yakın bir çiftlik evinin bir kaset görüntüleme merkezi olarak 

kullanıldığını açıklamaktadır. Yazara göre burada çalışan ekip, İsrailli bir uzman ekip 
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tarafından eğitilmiştir. Söz konusu çiftlik evinde görüntüleme ve dinleme çalışmaları sonucu 

gelen malzeme elden geçirilmekte, yayınlanmaya hazır hale getirilmekte ve arşivlenmektedir. 

 Kitabın yazarı bizzat kendisinin de bir müddet bu çalışmalar içinde yer aldığını 

söylemektedir. 

 Bu iddialar da araştırılmadı. 

 

 

Kanıt 12: “Soruşturma Ergenekon olunca sinkaf ederim hakimini, 

savcısını…” 

 Ümraniye’de bir gecekondunun çatısında bulunduğu iddia edilen bombalara ilişkin 

tespit tutanağının, neden olay yerinde değil de karakolda tutulmasındaki usulsüzlüğe dikkat 

çeken bir polis memuruna, bir diğer polis memuru “Soruşturma Ergenekon olunca sinkaf 

ederim hakimini savcısını” diye konuşuyor. 

 Bu sözlerin iki önemli boyutu bulunmaktadır. 

 Birinci olarak konuşma, Emniyet içine sızmış olan gizli örgütün pervasızlığını 

gösteriyor. Hakimlere ve savcılara ağzına geleni söyleyen polis memuru o odada bulunan 

diğer görevlilerden kendisine bir itiraz gelmeyeceğini bilmenin rahatlığı içindedir. Yani 

“ekip” belli kişilerden seçilmiştir. 

İkinci olarak daha bombalar “resmen bulunmadan” ve daha hiç kimse gözaltında bile 

değilken Polis memuru, dava açılacağını ve davanın adının da Ergenekon Davası olacağını 

biliyor. 

Tertibi bundan daha iyi ele veren başka bir kanıt düşünülemez. Ümraniye karakolunda 

o ifadeyi kullanan polis memuru adıyla sanıyla belli. Beş yıldır burada yargılama yapılıyor ve 

“Ergenekon örgütü” aranıyor. Ama savcıların ve heyetin aklına, burada sanıklar defalarca 

söylediği halde o polis memurunu çağırıp “daha hiçbir şey ortada yokken “Ergenekon” 

dediğine göre bir bildiğin var demek ki, nedir bu Ergenekon?” diye sormak gelmiyor. 

 

 

Kanıt 13:  Tertip’te kilit rol oynayan Tuncay Güney, 1992 yılından itibaren 

Fethullah Gülen cemaati ile birlikte hareket etti.   

 Tuncay Güney’in Fethullah Gülen Cemaati ile ilişkisi, İstanbul’da Cemaat’e ait bir 

yurtta kalmasıyla birlikte başlamış, 1992 yılından itibaren Gülen Cemaatine ait Samanyolu 

televizyonunda çalışmıştır. 1993 yılında bir toplantıda, sanatçı Cem Karaca ve eski 
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politikacılardan Kasım Gülek’i Fethulah Gülen’e takdim ederken (fotoğraf F. Gülen’in 

internet sitesinde yer almaktadır) görülen Tuncay Güney, Cemaatle ilişkilerini, Fethullah 

Gülen için görüşmeler ayarlayan bir çeşit özel kalem müdürü konumunda sürdürmüştür. 

 Tuncay Güney o sıralarda Cemaat’a ait Samanyolu televizyonunda “Doruktakiler” 

programını yapmaktadır.  

 Tuncay Güney’in 2001 yılında İstanbul Emniyeti’nde verdiği ifadenin, Fethullah 

Gülen Cemaati’ne ait Aksiyon dergisinde yayınlanması da Tuncay Güney ile Gülen hareketi 

arasındaki ilişkinin bir başka kanıtı olarak alınabilir. 

 Son olarak 12 Nisan 2013 tarihinde Ulusal Kanal ekranından Fethullah Gülen’e 

saygılarını sunan Tuncay Güney, cemaatle olan ilişkisini sürdürmekte olduğunu da bir kez 

daha itiraf etmiş oldu. 

 

 

Kanıt 14: Genelkurmay’a ait olduğu iddia edilen şema 

 29 Aralık 2012 tarihinde Haber Türk gazetesi manşetten “İlk şema Genelkurmay’dan” 

diyerek manşeti ile Danıştay cinayetinin hemen arkasından, eylemi gerçekleştiren “gizli 

örgüt”e ilişkin şemanın Genelkurmay Başkanlığı tarafından hazırlandığını duyuran haberini 

yayınladı. 

 Aynı iddia 1 Ocak 3002 tarihinde Sabah gazetesinde Nazlı Ilıcak, 2 Ocak tarihinde ise 

Hüseyin Gülerce tarafından tekrarlandı. F Tipi Cemaatin klasik taktiğidir. “Bomba iddialar”ın 

ilk önce başkaları tarafından seslendirilmesini sağlar. Daha sonra kendisi sanki onlardan 

öğrenmiş gibi konuyu haberleştirir.  “Şemayı Genelkurmay hazırlamış” yalanında da aynı 

taktik izlendi. 

 Gerek Genelkurmay gerekse Emniyet mahkemeye gönderdikleri yazılarda ve yapılan 

başvurulara verdikleri cevapta, söz konusu şemanın kendileri tarafından hazırlanmadığını 

söylediler. 

 Danıştay cinayeti 17 Mayıs 2006 günü işlendi. Hazırlanan şemada Muzaffer Tekin 

adının yanına “firari” notu düşülmüş. Muzaffer Tekin 19 Mayıs günü teslim olduğuna göre 

şema, 17 veya 18 Mayıs günü hazırlanmış oluyor. Genelkurmay’ın kendisini ilgilendirmeyen 

ve Polisin elinde olan soruşturma ile ilgili olarak bir “suç örgütü” şeması hazırlaması 

düşünülemez. Öte yandan Emniyet Genel Müdürlüğü de 21 Ocak 2013 günü Mahkemeye 

gönderdiği yazıda “Dilekçeye konu şema ile ilgili olarak kayıtlarımıza intikal etmiş herhangi 

bir bilgi ve belgeye rastlanılmamıştır” demektedir. Aynı şekilde Genelkurmay Başkanlığı da 
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22 Ocak tarihinde Kemal Kerinçsiz vekili Av. Mehmet Demirlek’e ‘söz konusu şemanın 

kendilerinde hazırlandığına dair herhangi kayda rastlanılmadığını’ bildirdi. 

 Bu durumda söz konusu şemanın, Emniyet içine yuvalanmış F Tipi Cemaat tarafından 

gizli olarak hazırlandığı ve Genelkurmay’a gönderildiği anlaşılmaktadır. 

 

 

Kanıt 15: Kayseri’de TSK içinde gizli faaliyet gösteren F Tipi elemanlar 

Kayseri’de 2008 yılında bazı Astsubayların Ordu bilgisayarına girip Komutan adına 

sahte emir yazdıkları ortaya çıkarıldı. Sahte emre göre Komutan Kayseri’de fişleme 

yapılmasını istemekte, ayrıca Ergenekon’dan tutuklu subaylar için yardım örgütlenmesini 

“emretmektedir.” 

Hava Kuvvetleri askeri savcılığı soruşturmayı yürüttü. Söz konusu sanıklar, Fethullah 

Gülen Cemaatine ait ışık evlerinde yetişmişlerdi. Sorgularında işledikleri suçları itiraf ettiler. 

Yapılan soruşturma sonucunda Ordu ile ilişkileri kesildi. 

Astsubaylar yargılamaları devam ederken yurt dışına çıktılar. 

Ergenekon tertibini yürüten Çete’nin TSK’ya karşı yürüttüğü saldırıda mesafe 

alındıkça Kayseri dosyası bu sefer tam tersinden yeniden ele alındı. Fethullahçı Astsubayları 

sorgulayan subaylar, “hipnoz ile işkence yapmak” suçlamasıyla tutuklandılar. Soruşturmayı 

yürüten Hava Hakim Albay Ahmet Zeki Üçok bir tertiple tutuklandı. 

TSK’dan uzaklaştırılan astsubaylar ise yeniden göreve döndürüldüler. 

 

 

Kanıt 16: Karargâh evleri tertibi soruşturmasını yapan Hava Hakim Albay 

Ahmet Zeki Üçok’un tutuklanması 

 Ergenekon tertibini tezgâhlayanların ürettiği sahte belgelerden biri de “Karargâh 

Evleri Raporu” olarak bilinen ve bir MİT mensubu tarafından hazırlanarak 2007 yılında 

Genelkurmay ile ilgili devlet birimlerine gönderilen rapordur. 

 Bu Rapor’un 21 Mart 2008’de İşçi Partisi Genel Merkezi’nde yapılan aramada 

bulunduğu iddia edildi. Sahte CD’ler gibi bu Rapor’un da İşçi Partisi’nden götürülen belge 

torbasına atıldığı anlaşıldı. Yargılama süreci içinde arkadaşlarımız bu gerçeği kanıtladılar. 

 MİT de duyum üzerine hazırlandığını belirttiği Rapor’un altına “doğruluğu 

kanıtlanmamıştır, kanıt olarak kullanılamaz” notunu düşmek zorunda kalmış. 
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 F Tipi  ve yandaş medyada 2008 yılı içinde bu rapora dayanarak İşçi Partisi hakkında 

soruşturma açılması için kampanyaya başlatıldı. Bu kampanyanın sonucunda Havva 

Kuvvetleri Askeri Savcılığı 2008 yılı Kasım ayında bizlerin ifadesine başvurdu. Sahte belgede 

adı geçen bütün yurttaşların ifadesini aldı. Kısa bir soruşturma ile açığa çıktı ki, raporda adı 

geçen kişiler birbirleri ile ilgisiz kişilerdir ve İşçi Partisi’nin de TSK içinde faaliyet yürütmesi 

gibi bir durum söz konusu değildir. 

 Buna rağmen sonradan öğreniyoruz ki Havva Kuvvetleri Askeri Savcılığı çok ciddi bir 

soruşturma yürütmüş, İşçi Partisi’nin ve bizlerin telefonlarını dinlemeye almış, hatta İşçi 

Partisi’nin içine eleman yerleştirerek böyle bir durumun olup olmadığını doğrudan 

araştırmıştır. Bu uzun soruşturmanın sonucunda tam takipsizlik kararını vermeye hazırlandığı 

sırada soruşturmayı yürüten Hava Hakim Albay Sayın Ahmet Zeki Üçok, bir tertiple 

tutuklandı. 

 Kayseri soruşturması ve Karargâh Evleri soruşturması… Albay Üçok bu iki ayrı 

soruşturma ile tertip merkezinin tekerine çomak sokuyordu. Birçok yurtseverin başına gelen 

Albay Üçok’un da başına geldi. 

 Bu arada AKP iktidarı da Askeri Yargılama Yasası’nda bir değişiklik yaparak 

Karargâh evleri soruşturmasını askeri savcılıktan alarak Beşiktaş Özel Görevli savcılarına 

verdi. Tezgâh tamamlandı. 

 

 

 

III. Gizli Örgüt’ün Emniyet içinde örgütlenmesini gösteren 

kanıtlar 

 

Kanıt 17: Emniyet Genel Müdürlüğü tarafından hazırlanan Rapor 

 Ergenekon Soruşturması Ocak 2008’de başlamadan dört ay önce (Eylül 2007) 

Emniyet Genel Müdürlüğü bir Rapor hazırladı. Bu Rapor’da “ulusalcılık”, “aşırı sağ 

faaliyetler” kapsamında bir “tehdit unsuru” olarak kabul edildi. Ergenekon tertibi için bu 

rapordan sonra düğmeye basıldı. 

 İşçi Partisi yöneticileri Serhan Bolluk ve Hikmet Çiçek, Emniyet’te “sağ terör masası” 

tarafından sorgulandılar. 
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Kanıt 18: Sabri Uzun ve Emin Arslan’ın beyanları 

 Yakın geçmişte Emniyet Genel Müdürlüğü’nün en üst makamlarında görev yapmış 

(Genel Müdür Yardımcılığı ve İstihbarat Daire Başkanlığı) iki yüksek bürokratın TBMM 

Telekulak Komisyonuna ve basına yapmış oldukları açıklamalar, “Gizli Örgüt”ü olanca 

çıplaklığı ile ortaya koymaktadır. 

 Her iki Emniyet yetkilisi de yasadışı dinleme ve görüntüleme faaliyetlerinin devlet 

içine sızmış olan bir ekip tarafından yapıldığını söylediler. Sabri uzun bu “Çete”nin devlet 

mekanizması dışında bir üst iradeye bağlı olduğunu” belirtti. 

 Ayrıca her iki Emniyetçi de yasadışı faaliyetin sorumlularının bilindiğini de 

açıkladılar. 

 

 

Kanıt 19: Jandarma Genel Komutanlığı Kriminal Daire Raporu 

 60 sayfalık Rapor, dava klasörlerinde bulunmaktadır. Bu Rapor’da sözde Ergenekon 

belgeleri denilen metinler teker teker incelenmekte, metinlerde nasıl değişiklikler yapıldığı 

kelime kelime saptanmaktadır. 

 Rapor, Ergenekon metinlerinin bu dava için özel olarak hazırlandığı sonucuna 

varmaktadır. 

 Rapor, “Ümit Oğuztan” isimli belgelerin bir kitap taslağı olduğunu da kanıtlamaktadır. 

 Buna rağmen “Gizli Örgüt” bu metinleri sözde örgüt belgesi olarak göstermeye devam 

etmektedir. 

 

 

Kanıt 20: İşçi Partisi Genel Merkezi’ne arama sırasında yerleştirilen dört 

CD 

 Ergenekon Tertibi kapsamında 21 Mart 2008 günü, İşçi Partisi Genel Merkezi’nde 

arama yapıldı. Genel Başkan Yardımcılarımız Hasan Basri Özbey ve Mehmet Cengiz ile 

Genel Sekreterimiz Nusret Senem aynı zamanda Partimizin avukatları olarak aramalara 

nezaret ettiler. Genel Merkezimizden alınan bütün yoğundiskler (CD’ler) yasa gereği aynı 

zamanda avukatlarımız tarafından da imzalandı. Ama İstanbul’da torbalar açıldıktan sonra 

üzerinde avukat arkadaşlarımızın imzasının olmadığı dört yoğun disk’in (CD) daha olduğu 



 31 

görüldü. Bu yoğun disklerde, Yargıtay krokisi, Yaşar Büyükanıt’a suikast vb gibi suç delili 

olarak bu davada kullanılmak istenen belgeler çıktı. 

 Yargılama süreci içinde arkadaşlarımız söz konusu CD’lerin sonradan torbaya çete 

elemanları tarafından konulduğunu kanıtladılar. 

 

 

Kanıt 21: Hayati Özcan’ın Bilgisayarına yerleştirilen İzmir NATO tesisine 

saldırı belgesi 

 Ulusal Kanal İzmir Temsilcisi Hayati Özcan’da bulunduğu iddia edilen bir CD içinde 

İzmir’deki NATO üssüne saldırı planları bulunduğu iddia edildi. Sonra yargılama süreci 

içinde arama sırasında böyle bir CD’nin olmadığı, sonradan delil torbasının içine katıldığı 

ortaya çıktı. 

 Davanın tutuklu sanıklarından İşçi Partisi Basın Bürosu sorumlusu Hikmet Çiçek, 12 

Ağustos 2012 günü Aydınlık gazetesinde söz konusu CD ile ilgili gerçekleri yazdı: 

 “Ergenekon tertibinin düğmesine basıldığı 2007 yılının Haziran ayında İstanbul’daki 

İngiliz Konsolosluğu’na isimsiz bir ihbar mektubu ve bir CD gönderiliyor. Aynı CD Zaman 

gazetesi yazarlarından Abdülhamit Bilici’nin de elindedir. Abdülhamit Bilici, 2007 ve 2009 

yıllarında bu CD ile ilgili iki yazı yazmıştı. NATO askeri ateşelerinin bir toplantısında sözü 

edilen CD gündeme gelir. Bu toplantıya katılan NATO’da görevli bir Türk subayı CD ve 

mektubun bir kopyasını üstlerine bildirir. CD başka bir kanaldan MİT’e ulaştırılır. Bütün bu 

gelişmeler Hayati Özcan gözaltına alınmadan önce olmaktadır. 

 Ergenekon duruşmalarında İşçi Partililer Mahkemeye şunu sordu: 21.03.08 ve 

25.03.08 tarihli polis arama zabıtlarında ve aramalarda olmayan bu CD’ler hakkında hangi 

kurumda ne bilgi varsa ortaya çıksın. Bu CD’ler hakkında devletin herhangi bir kurumunda 

İşçi Partisi ve özelde Hayati Özcan ve Hikmet Çiçek için bir işlem başlatılmış mıdır? 

 Çünkü İddianamede, Ergenekon örgütünün varlığı ve tek tek sanıkların örgüt üyeliği 

bu temele oturtulmaya çalışılmıştı. Olmayan Örgüt, NATO’ya sözde eylem hazırlığı 

içindeydi. 

 

İlk gerçeği tutuklu sanıklar buldu 

 Duruşmalar devam ederken bir gün diğer sanıklar kendilerine ait klasörler içinde 

Hayati Özcan’a ait NATO konulu Genelkurmay’dan mahkemeye gelen bir evrak olduğunu 

söylediler. Böylece yeni bir kanıt milyonlarca sayfalık davanın bir başka klasörünün içinde 
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keşfedildi. Tutuklamalardan hemen sonra Savcı Zekeriya Öz’ün tarihsiz yazısı ile İşçi Partisi 

ve Hayati Özcan için CD’ler hakkında Genelkurmay’dan bilgi istenmiş. Genel Kurmay 7 

Nisan 2008 tarihli mahkemeye gönderdiği cevap yazısında, CD’lerin 21.06.2007 tarihinde 

MİT tarafından kendilerine gönderildiğini belirtmiş. Tutuklanmaları üzerinden 5-6 gün 

geçmeden ve iddianame hazırlanmadan önce Genelkurmay cevabını Mahkeme’ye iletmiş. 

Ama sanıklar lehine olan bu kanıt İddianamede yer almadı ve dosyaya girmedi. 

 

Mahkeme’nin NATO’ya sorusu ve aldığı cevap 

 12 Mayıs 2009 günü Mahkeme, Şirinyer NATO Karargâhına Hayati Özcan vekilinin 

yazılı talebine uygun olarak şunları sordu: ‘Madem ortada bir CD var, Dosya’da İşçi Partisi ve 

özel olarak da Hayati Özcan adı geçiyor, Şirinyer NATO Komutanlığı bu isimler hakkında bir 

işlem başlattı mı?’ 

 NATO’ya ilişkin yazıya Genelkurmay cevap verdi. 28 Ağustos 2009 tarihli cevabın 

özeti şöyle: 21.06.2009 tarihinde MİT tarafından kendilerine CD’ler iletildiğini ve bu konuyu 

daha önce Mahkemeye bildirdiğini söylüyor ve yeni bir şey yok’ diyordu.  

 Yani NATO; ne İşçi Partisi, ne de Hayati Özcan hakkında herhangi bir işlem yapmaya 

gerek görmemiş. 

 

Yalan makinesi medya işbaşında 

 Bu arada yalan Makinesi psikolojik savaşı çoktan başlatmıştı. 11 Mayıs 2008 tarihli 

Vakit, “Patlama’nın krokisi Ergenekoncu’da” diyerek Hayati Özcan’ın resmini ve İşçi 

Partisi’ni birinci sayfasından haber yapmıştı. Yine 9 Haziran 2008 tarihli Bugün gazetesi, 

“NATO üssünü vuracaklardı”, “İşçi Partisi’nde şok belgeler” başlıklarıyla çıktı. Gazetenin 

Ankara temsilcisi Adem Yavuz Arslan birinci sayfadan iftira haberini yazmıştı. Zihni 

Çakır’ın, bütün bu yalanları içeren “Kod Adı Darbe” ve devamı gelen kitapları, 2008’in 

başında İddianameden aylar önce satışa çıkmıştı. 

 Oysa ilginçtir, Savcılık sorgusu sırasında Zekeriya Öz, Hayati Özcan’a NATO ile ilgili 

tek bir soru sormamıştı. 

 

İmzalar NATO Komutanı Korgeneral’e ait 

 İddianamede yer alan 2003-2005 yıllarına ait CD içindeki “ev tutulacak, 6 aylık kirası 

peşin verilecek…” vb. yazışmaların, belgelerin o tarihteki İzmir’deki NATO Komutanı olan 

Mcfann-lee isimli Korgeneral’in imzasını taşıdığı yine dava dosyasından bulundu. Belgeler, 

yazılı ve sözlü savunmada mahkemeye sunuldu. 
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 Sanıklar, CD içindeki bilgi ve belgelerin NATO iç yazışmaları olduğu ve bu 

yazışmaların büyük olasılıkla iç bünyedeki insanlar tarafından hazırlandığını söylediler. 

 

İkinci Ergenekon Davası: “NATO, suç isnadına konu edilmemiştir.” 

 Bütün bu gelişmelerin sonunda 2. Ergenekon İddianamesi şöyle bir düzeltme yapmak 

zorunda kalır: “NATO karargahına sabotaj veya NATO görevlilerine suikast planladığı 

yönünde şüphe oluşmuş ise de…. delil elde edilemediğinden… suç isnadına konu 

edilmemiştir.” 

  

Gerçekleri bulmak için devam eden yazışmalar 

 25.11.2008 tarihinde Hayati Özcan’ın Vekili, yazılı olarak mahkemeden MİT ve Genel 

Kurmay’dan sorulmak üzere şunları talep etti: 

 “MİT teşkilatı, Genel Kurmay’a gönderdiğini söylediği bu CD ve bilgileri başka hangi 

devlet kurumlarıyla paylaşmıştır? Bu bilgilerden Emniyet Genel Müdürlüğü ve İstihbarat 

Dairesi Başkanlığının bilgisinin olup olmadığının, konuyla ilgili araştırma inceleme 

sonuçlarının, bu bilgilerle ilgili İşçi Partisi bağlantısı olup olmadığının, varsa Yargıtay 

Başsavcılığına bildirilip bildirilmediğinin, MİT’in bu CD’leri nasıl elde ettiğinin, MİT 

tarafından başkaca bir işlem ya da soruşturma bulunup bulunmadığının” sorulması istendi. 

 Genel Kurmay’dan cevabı istenen sorular ise şunlardı: “MİT’in size gönderdiği CD ve 

bilgiler üzerine araştırma yapılıp yapılmadığı, bu bilgilerde İşçi Partisi bağlantısı bulunup 

bulunmadığı, İşçi Partisi bağlantısı varsa Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığına bildirilip 

bildirilmediği konusunda Mahkeme’nin bilgilendirilmesi” istendi. 

 MİT Müsteşarlığı bir ay sonra 30 Aralık 2008’de sorulara cevap verdi. Ama MİT’in 

cevabı, ancak tam dört yıl sonra masa üstüne çıkabildi ve dosyaya girdi. 

 MİT’in 30.12.2008 tarihinde mahkemeye gönderdiği (Müsteşar adına S. Asuman 

Bozoklu imzalı) ama tam dört yıl bekletilip en sonunda 30.11.2012 tarihinde dosyaya konulan 

cevabi yazıda bu iddia ile ilgili olarak şu değerlendirme yapılmıştır: 

 “Bugüne kadar şiddet eylemine karışmamış olan ve böyle bir eyleme tevessül 

edebilecek potansiyeli de bulunmadığı düşünülen İP’nin, NATO’ya yönelik olarak planlanan 

eylemle ilişkilendirilmeye çalışılması; dezenformasyon amaçlı bir yönlendirme olabileceği 

ihtimalini de akla getirmesi bakımından önemli görülmüştür.” 

 Dosyadaki yeni kanıtlara göre MİT posta ile kendisine gönderilen CD ve bilgileri önce 

Başbakan Tayip Erdoğan’a ulaştırdı, bir gün sonra da Genelkurmay’a gönderdi. Yedi ay sonra 
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da Mart 2008 yılında arama zabıtlarında olmadığı halde sabotaj iddialarıyla beslenerek 

iddianameye girdi. 

 MİT tarafından dosyaya gönderilen ancak masa altında dört yıl bekleyen, 30.11.2012 

tarihinde dosyaya yeni girebilen MİT yazısındaki 4. sayfa böylece ortaya çıktı. MİT’in, o 4. 

sayfadaki cevabı aynen şöyleydi: 

 “Diğer taraftan Doğu Perinçek liderliğindeki NATO hava unsur komutanlığına eylem 

yapmak üzere bir araya getirilmiş şahıslara ait olduğu iddia edilen listenin kaydı, ihtiyatla 

karşılanmıştır. Ayrıca söz konusu listenin hangi kanallar vasıtasıyla CD’ye aktarıldığı ve 

planlanan eylemle İP’nin bağlantısı tespit edilememiştir.” 

 MİT’in yazısında ayrıca, İP’de Genel Başkan Yardımcısı Turhan Özlü, MKK üyesi 

Şule Perinçek ve Teori Yazı Kurulu Üyesi Mehmet Ulusoy tarafından hazırlanan 3070 kişilik 

(Öğ. üyesi, yazar, gazeteci, sanatçı, avukat, doktor, mühendis vb.) “listenin çeşitli etkinliklere 

çağrılmak ve taban kazanma faaliyeti çerçevesinde kullanılmak üzere oluşturulduğu izlenimi 

edinilmiştir” denilmektedir. 

 İşçi Partisi savunmanın birçok aşamasında CD ve içindeki bilgilerin işin uzmanları 

tarafından hazırlandığını belirterek, bu konuda da Şirinyer NATO’da eski yıllarda görev 

yapmış emekli bir Generalin davada tanık olarak dinlenmesini istedi. 30.11.2012 tarihinde 

dosyaya ancak giren MİT Raporu bilgi notu 4. sayfasında konuya ilişkin değerlendirme 

yapmış “mezkur bilgilerin gizlilik derecesi göz önüne alındığında eylem emaresine konu olan 

bilgilerin karargahta çalışan şahıs-şahıslarca hazırlanmış olabileceği ihtimali de 

görülmektedir” denilmektedir. 

 Genelkurmay’ın 29 Aralık 2008 tarihli Mahkemeye gönderdiği resmi yanıt ise aynen 

şöyledir: “MİT Raporunun 4. sayfasında belirtilen değerlendirme dikkate alınarak İşçi Partisi 

hakkında bir işlem başlatılmamıştır.” 

 Gerçek de bu şekildedir. Ama Gizli Örgüt, İşçi Partisi’nin yasal çalışması çerçevesinde 

oluşturduğu bir belgeyi, kendi ürettiği NATO üssüne saldırı belgesi ile birleştirmiş ve bu 

şekilde İşçi Partisini suçlamaya çalışmıştır. 

 

 

Kanıt 22:  Balyoz Davası’nda bilirkişi raporlarının ortaya çıkardığı gerçek 

 Balyoz davasına temel teşkil eden soruşturmayı Emniyet teşkilatı yaptı. Balyoz darbe 

planının kanıtı olduğu iddia edilen belgelerin gerçek dışı olduğu yolunda sanıkların ve 

avukatlarının yaptığı itirazlar hiç dikkate alınmadı. 
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Bu arada sanık avukatları tarafından, Orta Doğu teknik Üniversitesi, Yıldız Teknik 

Üniversitesi, Adalet Bakanlığınca hazırlanan bilirkişi listesinde ismi yer alan Adli Bilirkişi 

Tevfik Koray Peksayar tarafından hazırlanan raporlar ile ABD adli bilişim ve danışmanlık 

Firması Arsenal’in hazırladığı iki rapor Mahkeme’ye sunuldu. 

 Tüm bu raporlar 365 kişinin suçlanmasına esas teşkil eden dijital verilerin bulunduğu 

11, 16, ve 17 numaralı CD’ler ile Donanma Komutanlığı’nda bulunan 5 numaralı Hard Disk 

ve TDK marka (1) numaralı CD’nin içerdiği verilerin sahteliğini inkar edilemeyecek şekilde 

kanıtladı. 

 Bu raporlarla 2003 yılında hazırlandığı iddia edilen digital verilerin, aslında Ocak 

2007 sürümü Windows Office Programı ile yazıldığı, yani iddia edilen tarihten çok sonra 

oluşturulduğu kesin olarak ortaya çıktı. 

 Son olarak söz konusu programı hazırlayan Microsoft şirketi, kendisi tarafından 

üretilen Programı, 2007 yılında piyasaya sürdüğünü Mahkeme’ye bildirdi. 

 Ortada açık bir sahtecilik olayı var. Gerçeğin peşine düşecek yargı veya kolluk gücü, 

sahte belgeyi piyasaya süren sözde “gazeteci”den yola çıkarak “Gizli Örgüt”e ulaşabilir. 

 

 

Kanıt 23: Balyoz Darbe Planı’ndaki 2000’e yakın sahtekârlık 

Çok sayıda bilirkişi incelemesi ve Balyoz darbe davasında yargılanan sanıkların ve 

avukatlarının araştırması ile söz konusu davaya temel teşkil eden belgelere göre 2007 yazılımı 

ile 2003 yılında darbe planı hazırlanmıştır. 

Sahteciliği yapanlar, o kadar kendilerine güvenmişlerdir ki yaptıkları sahtekârlığın 

fark edilemeyeceğini düşünmüşlerdir. Veya genel kural burada da geçerlidir. Bütün hainler 

aptal olmaya adeta mahkûmdur. 

Sahtekârlıkları ortaya çıkınca başvurulan savunma, ‘sanıklar darbe planını 2003 

yılında yaptılar ama sonra yıllar içinde güncellediler.’ Ahmaklığın çaresi yoktur. 

“Güncellendi” yalanına başvuranlar, “güncellenen” dokümanda nasıl oluyor da komutanların, 

2003 yılındaki rütbeleri ile kaldığını açıklamıyorlar. 

Veya 2003 yılından sonra emekli olan komutanlar nasıl oluyor da 2003 yılındaki 

görevleri ile birlikte hala planın içinde bulunuyorlar. 

Mahkeme gerekçeli kararında, “Çetin Doğan’ın ameliyat olması üzerine darbe akim 

kaldı” diyor. Peki o halde güncelleme niçin yapıldı? 
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“Balyoz Darbe Planı”na temel teşkil eden belgelerde sanıklar ve avukatları tam 2000’e 

yakın yanlış bilgi saptadılar. Yıllar sonra adı değişen sokak ve kurumlar yeni adları ile 

belgelerdeydi. Toplantıdaydı denen komutanlardan bazıları, o sırada yurtdışı görevindeydi. 

Vb. vb. 

Tertip her yerinden akıyor. Çeteye ulaşmak için alın bir ipucu daha.  

 

 

Kanıt 24:  Balyoz davasında üretilen belgelerde sırıtan bazı sahtelikler 

 Balyoz davasındaki tertip belgesinin en erken 2008 yılında hazırlandığı anlaşılıyor. 

Ordu dışından birileri Orduya ait ve güya 2002 yılında hazırlanmış bir belge üretmeye kalktığı 

zaman bir sürü saçmalığın ortaya çıkması kaçınılmaz oluyor. İşte Çete’nin suçunu ele veren o 

saçmalıklardan bazıları: 

NAVSOUTH adlı NATO komutanlığı Temmuz 2004 Temmuz ayında yapılan teşkilat 

değişikliği ile “CC MAR NAPLES” adını almıştı. Oysa Aralık 2002’de yazıldığı iddia edilen 

bir belgede bu komutanlık iki yıl sonra alacağı yeni ismiyle yazılmıştı. 

 12 Aralık 2002 tarihinde oluşturulduğu ve son kaydetme tarihinin 3 Ocak 2003 olduğu 

belirtilen bir listeyi hazırladığı iddia edilen Kurmay Binbaşı M. Nuri Alacalı, Temmuz 2002-

Haziran 2003 tarihleri arasında ABD’de “Deniz Komuta Koleji” eğitiminde bulunmaktaydı. 

13 Şubat 2003 tarihinde son kez kaydedilmiş gözüken bir belgede o tarihlerde Deniz 

Kuvvetlerinde olmayan TCG Alanya’nın adı geçiyordu. Oysa anılan gemi Temmuz 2005 

tarihinde bayrak çekilerek Türk Deniz Kuvvetleri’ne katılmıştı. 

Kurmay Binbaşı Hüseyin Çınar’ın adı, hem sözde darbe planı kapsamında 

görevlendirilen bir çalışma grubunda, hem de “TSK’dan İlişiği Kesilecek ve /veya Görev Yeri 

Değiştirilecek Deniz Kuvvetleri Komutanlığı Personel Listesi” içerisinde yer alıyordu. Yani 

bu subay sözde darbe planına göre hem darbeci, hem de darbe mağduruydu. 

Kurmay Binbaşı Barbaros Büyüksağnak’ın, 1 Kasım 2002 tarihinde Yassıada ve 

İmralı’da ön keşif konulu bir mesaj hazırladığı, sözde darbe planı hazırlıkları kapsamında 2 

Ocak 2003 tarihinde Ankara’da bir toplantıya katıldığı ve bu katılım tutanağını imzaladığı 

iddia ediliyordu. Gerçekte bu subay 23 Ekim 2002-28 Ağustos 2003 tarihleri arasında 

Roma’da NATO görevindeydi. Bu süre zarfında Türkiye’ye giriş çıkış yapmadığı 

belgelenmişti. 
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Yine sözde darbe planı hazırlıkları kapsamında Deniz Kuvvetleri ve Donanma 

Komutanlığı Karargâhları’ndan çekildiği iddia edilen mesajlara ilişkin yapılan savcılık 

araştırmasında, bu mesajların gerçekte var olmadığı belgelerle kanıtlanmıştı.  

Yassıada ve İmralı’da keşif için görevlendirildiği iddia edilen hücumbotların, Lalahan 

Ankara’daki Deniz Kuvvetleri arşivinde saklanan resmi gemi jurnalleri incelenmiş, belirtilen 

gemilerin o tarihlerde farklı yerlerde farklı görevler icra ettikleri belgelenmişti. Bu gemilerden 

birisinin de belirtilen tarihte tersanede onarımda olduğu anlaşılmıştı. 

 

 

Kanıt 25:  İmza makinesi kullanılarak üretilen sahte belgeler 

 Avukat Sadi Ünsal tarafından hazırlanan “Adaleti arıyoruz” başlıklı broşürde, Balyoz 

davasında imza makinesi kullanılarak üzerinde sanıklardan birine ait yazıdan üst yazı 

yazılmak suretiyle üretilen sahte meşhur 11 No’lu CD ile ilgili olarak şunlar yazılmaktadır: 

 “Bu davanın esasını oluşturan ve birçok sanığın suçlanmasına neden olan, tamamının 

yalan ve iftira ürünü olduğu bilimsel olarak defalarca kanıtlanmış dijital veriler 11 ve 17 

No’lu CD’lerde bulunmaktadır. Bu CD’ler “Diğer CD’ler gerçekse bu CD’ler de gerçektir” 

algısı yaratmak için suç unsuru taşımayan 16 gerçek CD arasına karıştırılmıştır. İftira çetesi, 

bu haliyle dahi göze batacağını ve inandırıcı olmayacağını düşündüğü bu CD’lerin üzerine, o 

zaman Birinci Ordu Komutanlığı’nda Harekât Başkanı olan subayın el yazısından bölümler 

keserek bilgisayar içinde oluşturduğu kelimeleri bir imza veya yazı makinesiyle yazdırmıştır. 

Çete, bu sahtekârlığı, CD’ler ortaya çıkarıldığında, CD’lerin gerçek olduğu izlenimini 

yaratarak yalanlarına gerçek boyutu kazandırma amacıyla yapmıştır. 
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 Başlangıçta her şey düşündükleri gibi gitti. Savcılık, bu CD’lerle birlikte 19 adet 

CD’yi İstanbul Kriminal Polis Laboratuarı’na göndererek CD’lerin üzerindeki el yazılarının 

Birinci Ordu Komutanlığı Harekat Başkanı dahil 16 şahsın el yazısıyla mukayese edilmesini 

istedi. Ancak hayattaki en zor şey yalanı kurgulamaktı. 

 “Beklenen olmadı, kurgu hasar aldı! 

 “İstanbul Kriminal Polis Laboratuarı, “CD üzerindeki yazılar el ürünü yerine bir 

makine ile üretilmiştir” diyecekken, taklit yapıldığı gerçeğini gizlemek için; 

 

 

 

 “…şahısların elinden çıktığını gösterir nitelikte kaligrafik ve grafolojik bulgulara 

rastlanılmamıştır” şeklinde üstü kapalı rapor vermek zorunda kaldı. 

 “İstanbul Kriminal Polis Laboratuarı, aksi bir karara cesaret edemezdi. Çünkü 11 ve 

17 No’lu CD’ler üzerindeki yazılar imza/yazı makinesiyle yazdırılırken kimsenin tahmin 

edemeyeceği büyük bir hata yapılmıştı. 
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 “Harfler, normal el yazısı tekniğinde olduğu gibi sola – yukarıdan aşağıya 

yazdırılacakken yazı makinesine ters yönde yani sağa doğru yazma komutu verdirildiğinden, 

kalemin ucundaki boya birikintisi harfin bitiş yerinde çıkması gerekirken başlangıç 

noktasında oluşmuştu. 

 “Ayrıca kalemin hareket yönündeki terslikler de, bariz bir şekilde sahteciliği gözler 

önüne seriyordu. Suç unsuru içermediği söylenen diğer CD’ler üzerindeki yazılar ise bu iki 

CD’den tamamen farklı olarak gerçeği yansıtıyordu. Bu raporun her şeyi alt üst ederek davayı 

düşüreceği açıktı. 

 “Bu raporun, dikkatleri sahteciliğe çekeceği ve gerçekleri ortaya çıkaracağı korkusuyla 

saklanmasına karar verildi. 

 “Balyoz iddianamesi ve ek delil klasörleri 11.08.2010 tarihinde sanıklara ve savunma 

avukatlarına dağıtılmadan önce, Ek Klasörler içinde yer alan 4’üncü klasörden bu rapor 

çıkarılarak gözlerden saklandı ve içi boş olarak dağıtıldı. 

 “İstanbul Polis laboratuarından beklenen rapor alınamayınca, CD’ler üzerindeki el 

yazılarının kime ait olduğu yönünde iftira çetesinin yalan haberler sızdırması üzerine, bir 

avukatın ısrarlı talepleri sonucu bahse konu Ekspertiz Raporu’na ulaşıldı ve gerçekler ortaya 

çıkarıldı. Mahkemeden ısrarla bu CD’ler üzerindeki yazıların imza veya yazı makinesiyle 

yazdırılıp yazdırılmadığı ve üzerindeki gözle görülen parmak izlerinin kime ait olduğunun 

tespit edilmesi talep edildi. Bu talepler, anlaşılmaz bir dirençle, hukuksuz ve gerekçesiz olarak 

reddedildi. 

 “Bunun üzerine bizler tarafından gerçeğin ortaya çıkarılması amacıyla yurt içinden ve 

yurt dışından bilirkişi raporları alındı. Evrensel gerçek olan, “yalanın üzeri kat kat örtülse dahi 

zamanla kokarak pis kokusunu etrafa yayacağı” tezi tekrar doğrulandı. 

 “ABD’de konuşlu Forensic Document Examination Services Inc. (Adli Tıp Belge 

İnceleme Hizmetleri A.Ş.) 02.06.2010 tarihli Bilirkişi Raporu’nda; “sanığın el yazısından 

seçilmiş harflerden oluşan şablonla, imza makinesi kullanılarak yazının oluşturulduğu” 

tespitlerine yer verildi. 

 “Adli bilimler ve Adli Belge İnceleme Uzmanı Y. Doç. Dr. Jale Bafra da, aynı gerçeğe 

ulaştı. Raporunda “11 ve 17 No’lu CD’ler üzerindeki yazıların kopya ya da nakilden ziyade, 

otomatik yazı ya da imza oluşturmaya uygun bir vasıta ya da aygıtla oluşturuldukları 

düşünülmektedir” tespitine yer verdi. 

 “Bu raporlar mahkemeye sunuldu ve şüphe varsa mahkemenin oluşturacağı yeni bir 

bilirkişi heyeti tarafından konunun tekrar incelenmesi talep edildi ama bu teklif hiç dikkate 

alınmadı. 
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 “Maddi gerçeğe ulaşmak için, bu alçakça sahtekârlığı yapanları bulmaya yönelik ciddi 

hiçbir çaba sarf etmeyen bir mahkeme heyetinin tarafsızlığından, adaletinden, vicdanından ve 

adil yargılama yaptığından bahsedilebilmesi mümkün müdür? 

 “Hangi bilirkişi olursa olsun ve kaç kez inceletilirse inceletilsin “bu CD’lerin 

üzerindeki yazıların makine ile yazdırıldığının” ortaya çıkacağından adımız gibi eminiz.” 

 Buyurun size, bizi Emniyet’ten ve Yargı’dan yola çıkarak “Gizli örgüt”e götürecek bir 

kanıt daha! 

 

 

Kanıt 26: Deniz Kurmay Albay Dursun Çiçek adına düzenlenen sahte 

eylem planı ve imza makinesiyle atılan sahte imza 

 Ergenekon Operasyonu için özel olarak çıkarılan Taraf gazetesi, “AKP ve Gülen’i 

Bitirme Planı” manşetiyle, Genelkurmay’da “İrticayla Mücadele Eylem Planı”nın 

hazırlandığını duyurdu. Böylece başlatılan kampanya F Tipi Medya ve yandaş basın 

üzerinden sürdürüldü. Sözde Plan’ın altında, Dr. Deniz. P. Kur. Alb. Dursun Çiçek’in imzası 

bulunmaktadır. 

 Jandarma Kriminal Dairesi, belge üzerinde yaptığı incelemede Albay Çiçek’e ait 

parmak izi dahil hiçbir fiziki ve digital iz bulmadı. Tam tersine tespit edilen parmak ve el 

ayası izleri Dursun Çiçek’e veya Genelkurmay’da çalışan herhangi bir görevliye ait değildi. 

 Belgenin üzerinde ne tarih ne de evrak kayıt bilgisi vardır. Ayrıca belge şekil 

bakımından da hiçbir askeri yazım biçimine benzememektedir. Belgede kullanılan ifadelerin 

askeri yazışma tekniği ve gelenekleri ile hiçbir ilgisi yoktur. 

 İftira belgesinin tamamen TSK dışından birileri tarafından TSK mensuplarına yönelik 

tasfiye operasyonu için hazırlandığı açıkça anlaşılmaktadır. 

 Belgenin altında Dursun Çiçek adına atılmış olan imza, siyah mürekkep kullanılan 

keçe uçlu kalemle atılmıştır. Oysa Genelkurmay’da keçe uçlu kalem kullanmak yasaktır. Keçe 

uçlu kalemle yazılan yazılar üzerinde teknik incelemeler yapmak mümkün değildir. Bu 

şekilde yazılan yazının elle mi yoksa imza makinesi kullanılarak mı üretildiğinin tespiti 

mümkün değildir. 

 Ankara Çukurambar’dan bir ihbarcı tarafından posta ile gönderilen belgenin çıktısı, 

Genelkurmay Bilgi Destek Dairesinde bulunan 24 yazıcıdan hiçbirinden alınmamıştır. Ayrıca 

söz konusu Postahane’nin, çıktının postaya verildiği günün kamera görüntüleri silinmiştir. 
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 Belgenin altında bulunan imzanın Albay Çiçek’e ait olmayacağı yönünde, Türkiye 

Adli Bilimler Derneği ve Adli Belge İncelemeciler Derneği Kurucu Üyesi, Adli Belge 

İnceleme Uzmanı ve İstanbul Adli Yargı Adalet Komisyonu Bilirkişi Listesine kayıtlı, 

Yeminli Bilirkişi Y. Doç. Dr. Jale Bafra ile Belge İnceleme Uzmanları Derneği Başkanı ve 40 

yıldır kriminilastik adli belge ve sahtecilik konularında bilirkişilik yapan, İstanbul Adalet 

Komisyonu Yeminli Bilirkişisi olan Yalçın Çakıcı’nın raporları bulunmaktadır. 

 Kısacası çok sayıda kanıt, “İrticayla Mücadele Eylem Planı”nın, Suç Örgütü’nün sahte 

belge üretme birimi tarafından Türk Ordusu’na yönelik saldırı ve tasfiye operasyonu için 

üretildiğini ortaya koymaktadır.  

 

 

Kanıt 27:  Değişik davalar için tek bir merkezde üretilen sahte belgeler 

 “Ergenekon”, “Balyoz”, “Poyrazköy”, İstanbul ve İzmir “Casusluk ve Fuhuş” 

davalarının hepsinde benzer sahte belgelerin, dijital verilerin vb. bulunması bütün bu 

davaların, aynı merkez tarafından planlanan tertibin parçası olduğunu göstermektedir. 

 Davaların hepsinde sahte belgeler, yoğun disk’lerden (CD) ve imajı alınmamış hard 

disklerden çıkmıştır. 

 Davaların hepsinde bulunan sözde suç kanıtları yasadışı yollardan elde edilmiştir. 

(Çuvala sonradan ekleme, ev sahibi evde olmadan yapılan arama vb.) 

 Bütün davalarda ısrarla yapılması istenen “parmak izi araştırması yapılsın” talepleri ret 

edilmiştir. 

 Gömülü olduğu iddia edilen bütün silahlar aynı yöntemle bulunmuştur. Adı 

bilinmeyen kişinin ihbarı ya da bulunduğu iddia edilen kroki vb. 

 Çok daha çarpıcı olan bir bulgu ise şudur: İzmir’de 2013 yılında davasının görülmeye 

başlanan “casusluk” soruşturmasının iddianamesinde olan yazım hatalarının, Balyoz 

soruşturması için hazırlanan polis raporlarında da aynen yer aldığı tespit edildi. 

 İzmir’deki davanın İddianamesinde tam 49 yerde Microsoft Word dosyası kastedilerek 

“World dosyası” tabiri kullanılıyor. Aynı hata 2. Balyoz davası için hazırlanan polis 

fezlekelerinde de yer almaktadır. 

 Bütün bunlar bir tertip merkezinin olduğunu ve 2007 yılından bu yana yürütülen bütün 

soruşturmaların ve açılan bütün davaların, bu merkez tarafından yönlendirildiğini 

göstermektedir. 
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Kanıt 28: Sahte belgeleri güncelleyen çete  

Önemli ve dikkat çekici olan bir nokta, yargılama süreci içinde sahtekârlıklar ve 

tutarsızlıklar ortaya çıktıkça yeni aramalarda, “tutarsızlıkları” gideren yeni belgelerin 

bulunmasıydı. Tertip merkezi, sahte belge üretim merkezine ihtiyaca göre belge siparişi 

veriyor, hazırlanan belgeler hedef alınan kişilere ait evlere veya işyerlerine bırakılıyor ve 

buralarda yapılan aramalarda bu yeni “belgeler” bulunmuş oluyordu. 

Balyoz darbe davasında dava açıldıktan çok sonra Gölcük’te yapılan ikinci arama 

sonunda askeri binanın döşemelerinin altında bulunan eski evrak içinde bu şekilde yeni 

“belgeler” bulunmuştu. 

Operasyon medyası bu belgelere dayanarak, “belgeler güncellenmiş” yalanını 

işlemeye başladılar. 

Tümamiral Semih Çetin kendi yaşadıklarından hareketle “güncelleme” sahtekârlığının 

nasıl yapıldığını şöyle anlatmaktadır: 

“Bizler delil karartma şüphesiyle içerde tutulurken, sahte belgeleri üretenler 

savunmalarımızda ortaya çıkardığımız sahtelikleri aklamaya yönelik yeni dijital belgeleri sağa 

sola gömmeye devam ediyorlar. Bu söyleme somut bir örnek vermek istiyorum. 

 ‘Askeri yazışmalarımdaki imza bloğunda “Ali” adını kullanmam. İmzaladığım 

evraklar hep Semih Çetin adına açılmıştır’ diye tahliye dilekçesi veriyorum. Daha sonra 

Gölcük’ten yine sahte dijital belgeler çıkıyor, bu kez imza bloğu ‘Semih Çetin’ adına açılmış. 

Kusura bakmayın ama bana bunu kimse izah edemez. Bu davaya tarafsız gözle bakan hiç 

kimse de zaten bu iftiralara inanmıyor. Çeteler çaldıkları minareye artık kılıf uyduramıyorlar.” 

(Semih Çetin, Bir İhanetin Öyküsü – Hasdal’da Bir Amiral, Kaynak Yayınları, 1.b. Ocak  

2013) 

 Benzer bir isim düzeltmesi hasan Ataman Yıldırım ile ilgili olarak da yapıldı. Hasan 

Ataman Yıldırım adına düzenlenen sahte belgelerde adının tam olarak kullanıldığı gören 

Yıldırım dilekçelerinde bu durumu belirtti. Aynı şekilde Gölcük’te bulunan yeni belgelerde 

bu sefer Hasan Ataman Yıldırım’ın adının sadece Ataman Yıldırım olarak yazıldığı görüldü. 

 Aynı şekilde 2003 yılında hazırlandığı iddia edilen belgelerde daha sonraki yıllara ait 

bilgiler ortaya çıkınca hemen yeni belgeler bulundu. Ve bulunan bu yeni belgelerde “zaman 

içinde güncelleme yapıldığı” yazılıyordu. 

 6 Aralık 2010 günü Gölcük’teki Donanma Komutanlığı’nda yapılan aramada çıkan 5 

numaralı harici hard diskin ilk incelemesini yapan Donanma Komutanlığı Bilirkişi Heyeti’nin 

de tespit ettiği gibi, hard diskin içi birçok sahte dijital veriyle doluydu. Bu sahte dijital 
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belgelerden birine göre Deniz Kurmay Albay Ali Türkşen, 5 Kasım 2008 tarihinde saat 

09.41’de bir evrak hazırlamış görünüyordu. 

 Oysa Albay Ali Türkşen daha sonra resmi yazıyla belgelediği üzere, 5 Kasım 2008 

günü Türkiye Radyo ve Televizyon Kurumu (TRT) için hazırlanan “Savaşta ve Barışta Türk 

Ordusu” programının çekimleri için saat 8.30 – 17.30 arasında tüm gününü denizde, onlarca 

şahidin gözü önünden bir an olsun ayrılmadan ve TRT kameraları karşısında geçirmiş, hatta 

çekimlerin bir bölümünde de dalış yapmıştı. (Ali Türkşen, Kardak’ta Kahraman, Hasdal’da 

Esir, Kaynak y. 1.b. 2013, s.299-300) 

 Çelişmeler, yanlışlar öyle bir iki tane yeni sahte belge ile düzeltilecek gibi de değildi. 

Sahte belge üreticileri baktılar ki olacak gibi değil, “zekice” olduğunu düşündükleri yeni bir 

belge ile sorunu kökten hallettiler.  

21 Şubat 2011 tarihinde, Emekli Hava İstihbarat Albay Hakan Büyük’ün 

Eskişehir’deki evinde bulunan yeni bir belgeye göre darbecilerden biri hazırladığı bir belgede 

diyor ki; “Hazırlayacağımız darbe belgelerinde öyle çelişmeler ve yanlışlıklar olsun ki, 

herhangi bir olumsuz gelişmenin olması durumunda eğer yakalanırsak bu çelişmelere ve 

yanlışlara dayanarak kendimizi savunabilelim.” 

 Ergenekon tertibi dünya yargı tarihinde bir ilktir. Gladyo, psikolojik savaş 

tecrübelerini, hiç şüphe yok şu son 10 yıl içinde Türkiye’de yaptığı uygulamalarla bir hayli 

zenginleştirdi. 

 Ama gene hiç şüphe yoktur ki Türkiye halkı da Gladyo’ya karşı mücadele birikimine 

gene şu son on yıl içinde büyük katkılarda bulunmuştur. Halkın bütün sahtekârlıklara 

verilecek bir cevabının olduğunu göstermiştir. 

 

 

Kanıt 29:  “Gömülen silahlar”ın ortaya saçtığı kanıtlar 

 Ergenekon Silahlı Terör Örgütü”, “Darbe yapacaktı” benzeri yalanlara inandırıcılık 

kazandırmak için silah gerekiyordu. Tertip merkezi bunun için sağa sola silah gömdü. Bütün 

“gömülen silahlar” aynı yöntemle bulundu ve çıkarıldı. İmzasız ihbar mektupları, gömülü 

silahların yerini gösteren krokiler, makinelerle yapılan kazılar… vb. 

 Bu arada Ümraniye’de çatı katında bulunduğu iddia edilen bombaların daha sonra 

Ankara’da yapılan bir kazıda bulunması, Poyrazköy kazısında silah olarak hiçbir anlamı 

kalmayan Lav silahı borusunun bulunması, gömülen silahlarda asgari anlamda askeri güvenlik 
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tedbirlerine hiç uyulmamış olması gibi ayrıntıların, sadece tertipçileri ele veren kanıtlar olarak 

bir değeri vardı. 

 Gerçekte bütün bu kazılarda ele geçen silahların “askeri” anlamda hiçbir değeri yoktu. 

Ama bu silahlardan hareketle “operasyon medyası” aylarca ve hatta yıllarca, “bakın darbeciler 

silahlarını bile hazırlamışlar” propagandasında malzeme olarak kullanıldılar. 

 Bu arada sanıkların, ele geçirildiği iddia edilen krokiler üzerindeki el yazılarının kime 

ait olduğunun belirlenmesi için bilirkişi incelemesi yapılması yönündeki bütün talepleri ret 

edildi. 

 Yarbay Mustafa Dönmez son savunmasında Ankara Ziir vadisindeki mühimmatın 

bulunuşuna dair görüntüleri mahkemeye izletti. Bulunan mühimmat 2 gün öncesinin 

gazetesine sarılıdır. Oysa yarbay Dönmez 5 gün önce gözaltına alınmıştır. Aramanın yapıldığı 

12 Ocak 2009 günü ise Mamak cezaevindedir. 

 Bulunan mühimmatlar üzerinde kriminal inceleme yapmak isteyen Jandarma 

Başçavuşu, isteği kabul etmek bir yana oradaki polisler tarafından darp edilmiştir. 

 Askeri mahkemede yapılan yargılamanın sonucunda, bulunan mühimmatın Ordu’ya 

değil Emniyet’e ait olduğu kanıtlanmıştır. 

 Mühimmat ile ilgili görüntülerde bir polis yetkilisi, hazır bulunan Amerikalı bir 

görevliyle senli benli konuşmakta, kendilerine görüntüleri vereceklerini ama “Bizden önce 

Youtube’a yüklemeyin” diye uyarmaktadır. 

 Arama Jandarma bölgesinde ama Jandarmaya haber verilmemekte ve arama 

başladıktan bir buçuk saat sonra jandarma görevlileri olay yerine gelmektedir. 

 Ziir Vadisinde bulunan mühimmatın listesinin bulunmadan bir buçuk saat önce 

Samanyolu televizyonunda haber yapılması ise tertibin bir başka boyutunu göstermektedir. 

  

 

 

Kanıt 30: İstanbul “Askeri Casusluk ve Şantaj” davası 

 Delil olduğu iddia edilen dijital dosyaların tamamı, dört bekâr evinde ve evde kimse 

yok iken yapılan aramalarda bulunan flash disk, hard disk, CD ve DVD’lerdedir. 

 Dava’nın 1 Numaralı sanığı olduğu iddia edilen İbrahim Sezer’in arkadaşına ait bir 

evde yapılan aramada bir çanta içerisinde davaya esas teşkil edecek dijital deliller bulunduğu 

iddia edilmiş, ancak İbrahim Sezer’in kendisine ait olmadığını ısrarla belirttiği çanta polis 
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tarafından kaybedilmiştir. Halen çanta yoktur ve parmak izi, DNA örneği alınamamış olup, 

delili kaybedenler hakkında işlem yapılmamıştır. 

 İbrahim Sezer’in telefon dinleme tutanaklarına, aslında olmayan konuşmalar ekleyen 

iki polis, halen İstanbul 4’üncü Sulh Ceza mahkemesi’nde yargılanmaktadır. Koğuşturma 

devam etmektedir. 

Albay İbrahim Sezer ile ilgili dinleme tutanağına, fuhuş çetesine ait olan telefon 

konuşmalarında geçen “ben ondan sonra Vika’nın yanına uğrarım, …meye” şeklinde bir 

cümle kasten yüklenmiştir. 

 Sahtekârlık, telefon kaydının dinlenmek istenmesi üzerine ortaya çıkmıştır. 

 Bunun üzerine yapılan suç duyurusu üzerine Komiser Haşim Gülal ile Polis memuru 

Sezai Akgün halen yargılanmaktadır. Yargılanan polis görevlileri, benzer diğer çok sayıda 

örnekte olduğu gibi eklemenin “sehven” yapıldığını söylemişlerdir. 

 Sanıklardan Emrah Karaca hakkında Emniyet Genel Müdürlüğüne ihbar maksatlı bir e 

posta gelmiş, bunun üzerine savcı arama kararı almış, ancak polis Emrah Karaca için çıkarılan 

arama emri ile sehven Emrah Küçükakça’nın evine gitmiştir. Emrah Küçükakça’nın evinde, 

arama kararı verilen Emrah Karaca’ya yönelik deliller elde edilmiştir. Bulunan dijital 

belgelerde hiç adı geçmemesine rağmen Emrah Küçükakça da davada sanık durumuna 

düşmüştür. 

 Davanın ilan edilen ismi “Casusluk ve Şantaj Davası” olmasına rağmen bütün 

sanıklar, savcının da talebiyle, askeri casusluk, fuhuş ve şantaj suçlamalarından beraat ettiler. 

 

 

Kanıt 31: Emniyet’te sanık telefonlarına, suç örgütü üyelerinin 

telefonlarındaki numaraları yükleme 

 Teğmen Mehmet Ali Çelebi’nin telefonuna Emniyet’te bir Hizb’üt Tahrir üyesinin 

telefonunda yer alan numaralar yüklendi. Sahtecilik ortaya çıkınca “sehven yapılmış” 

savunması yapıldı. 

 Ama bu, “sehven” yapılan ilk ve son yükleme değildi. Yargılama içinde bu yöntemle 

sistemli bir şekilde “kanıt” üretme gayreti olduğu görüldü. 

 O yüklemeyi yapanlar, aradığımız gizli örgütün mensuplarıdır. 
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Kanıt 32:  Kemal Kerinçsiz’in telefonuna yapılan eklemeler 

 Emniyet içinde bir ekibin suçlu ve suç kanıtı üretmek için özel görevle çalıştığı, 

hemen hemen bütün sanıklarla ilgili olarak yapılan Emniyet soruşturmaları incelendiğinde 

çok sayıda kanıt ile görülebilmektedir. Örneğin sanıklardan Kemal Kerinçsiz’i ele alırsak 

Emniyet tarafından üretilen şu delillerle karşılaşıyoruz: 

1. Mustafa Uzunoğlu adlı şahsa ait 0523 2114801 No’lu telefonun rehberinden çıkan 

365 adet telefon Kemal Kerinçsiz’in 0532 2143354 No’lu telefonuna yüklenmiştir. Hazırlanan 

sözde bilirkişi raporlarında bu telefonlar Kemal Kerinçsiz’e ait gösterilip örgütsel ilişki 

yaratılmaya çalışılmıştır. 

 Bununla da yetinilmemiş, Kemal Kerinçsiz’in telefon rehberindeki 140 adet telefon ile 

0532 2114801 numaralı telefondan yüklenen 365 adet telefon bu kez de Ahmet Ceyhan adlı 

bir kişinin telefonuna yüklenmiştir. 

 Emniyet, yüklemenin “sehven” yapıldığını mahkemeye yazdığı yazı ile kabul etmiştir. 

Bilindiği üzere benzer bütün telefon yüklemeleri için Emniyet “sehven” savunması 

yapmaktadır.  

Mahkeme, Emniyet’in yazısı üzerine yüklemenin varlığını kabul ederek rehberlerin ve 

bilirkişi raporlarının düzeltilmesine karar vermiştir. Gerçekte ise Emniyet’te yapılan 

yüklemeler ile Kemal Kerinçsiz’in Danıştay dosyası ile ilişkisi kurulmak istenmiştir. Çünkü 

telefon listesi Kemal Kerinçsiz’in telefonuna yüklenen Mustafa Uzunoğlu, aynı zamanda 

Danıştay Cinayetini işleyen Alparslan Arslan’ın telefon adres defterinde de bulunmaktadır. 

Kemal Kerinçsiz’in Mustafa Uzunoğlu ile ilgili olarak yapılmasını istediği araştırma 

ısrarla ret edildi. 

2. İşçi Partisi Genel Merkezi’nden çıkan 131 No’lu CD’de Kemal Kerinçsiz’in Doğu 

Perinçek ve Vural savaş ile birlikte Almanya’da Berlin’de mitinge katıldığını iddia 

etmişlerdir. 

Daha sonra başvuru üzerine Emniyet’e yazı yazılmış ve adı geçen kişilerin beraberce 

Berlin’de katıldıkları bir mitingin olmadığı, bu iddiayı içeren inceleme tespit tutanağının 

sehven tutulduğunu belirtmişlerdir. 

3. Merdan Yanardağ’ın, Kemal Kerinçsiz’e mesaj attığı iddianameye de geçmiş, 

yapılan incelemede söz konusu şahsın Merdan Aydın olduğu ortaya çıkmıştır. 

4. Binbaşı Mustafa Dönmez ile Kemal Kerinçsiz arasında beş adet telefon konuşması 

olduğu iddia edilmiş, yapılan araştırmada söz konusu Mustafa Dönmez’in başka bir Mustafa 

Dönmez olduğu ortaya çıkmıştır. 
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5. İddianamede, polis tespit tutanağına dayanılarak Kemal Kerinçsiz’in Ferit Bernay 

ile yılbaşı mesajlaşması olduğu iddia edilmiş, Emniyetle yapılan yazışma sonucunda da bu 

hususun da “sehven” yazıldığı bildirilmiştir. 

Sadece bir kişi ile ilgili olarak Polis fezlekesinde ve bu fezlekeye dayanılarak yazılan 

İddianame’de yapılan bu kadar “sehven” hata, ortada sehven yapılmış bir hatanın olmadığını, 

tam tersine bilinçli olarak sanıklara suç yüklemek, sahte kanıt üretmek için çalışan bir ekibin 

Emniyet Teşkilatı içine yerleştirildiğini göstermektedir. 

  

 

Kanıt 33:  İbrahim Özcan’a mal edilmek istenen altı telefon 

 Ergenekon Davası sanıklarından İbrahim Özcan, dava açıldıktan ve yargılama 

başladıktan sonra tanımadığı 6 ayrı kişiye ait telefonların kendisine ait olduğu gerekçesi ile 

TEM tarafından dinleme kararı alındığını öğrendi. 

 Telefonlardan biri dava sanıklarından Hüseyin Görüm’ün amcasına ait. Emniyet 

içindeki suç örgütünün böylece, sanıklar arasında ilişki kurmaya çalıştığı anlaşılıyor. 

 Dinlenen telefonların tapeleri, TEM şube tarafından İbrahim Özcan’a ait konuşmalar 

diye mahkemeye gönderiliyor. 

 İbrahim Özcan telefonların kime ait olduğunun tespit edilmesi konusunda talepte 

bulundu. Soruşturma sonucunda telefonların başkalarına ait olduğu tespit edildi. Bunun 

üzerine ilgililer hakkında sahte evrak hazırlamaktan suç duyurusu yapıldı. 

 Suç duyurusu ile ilgili olarak hiçbir gelişme olmadı. Dosya kapatıldı. Dosyayı kapatan 

savcı Hüseyin Kaptan, bir hafta sonra Özel Görevli Savcı olarak Balyoz Davası’na atandı. 

 İbrahim Özcan, daha sonra Adalet Bakanlığına başvurarak yapılan sahtecilik 

konusunda soruşturma açılmasını istedi. Savcılık tarafından ifadesi alındı ve dosya tekrar 

kapatıldı. 

 

 

Kanıt 34: Adil Timurtaş’ın nasıl yalancı tanık yapıldığına ilişkin itirafı 

 PKK itirafçısı Adil Timurtaş mahkemede verdiği ifadesinde kendisine 25 sayfalık bir 

“ifadenin” tehditle polisler tarafından imzalatıldığını, “imzalamazsan 28 cinayeti üzerine 

yıkacağız” diye tehdit edildiğini açıkladı. 

 Tanıkların ve Gizli tanıkların çoğunluğunun benzer yöntemlerle sağlandığı 

anlaşılmaktadır. 
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Kanıt 35: Mustafa Balbay’ın bilgisayarındaki belgelere yapılan eklemeler 

 Balbay’ı suçlamada kullanılan “delillerin” tümü, dijital verilerden oluşuyor. Bu dijital 

verilerin tümü yasal olmayan yöntemlerle oluşturulmuş, mevcut yasalara göre delil değeri 

taşıması mümkün değil. 

 Mustafa balbay 1 temmuz 2008 tarihinde gözaltına alındı. 5 temmuz tarihinde savcılık 

tarafından sorgulandı. Sorgusunda bilgisayarından çıktığı öne sürülen veriler de soruldu. 

 7 temmuz tarihinde bilgisayarlarının imajı alındı. Bu tarihteki zabıt polis tarafından 

tutulmuş. Delil klasörleri arasında yer alıyor. Salt bu durum bile delillerin hukuki değerinin 

olmadığını ortaya koyuyor. Zira imaj alınma tarihinden önce bilgisayara müdahale edilmediği 

söylenemez. 

 İki ayrı bilirkişi raporuyla verilerin sakatlanmış olduğu kanıtlandı. Mahkeme bu 

raporlara itibar etmeyince, Mahkeme’den bilirkişi tayin etmesi istendi. İstem kabul edildi. 3 

Ocak 2012 tarihinde Mahkeme’ye gönderilen TUBİTAK raporu daha önceki Raporları 

doğruladı. 

 Bilgisayarda çıktığı iddia edilen notların tümü 3 dakikada hazırlanmış görülüyor. 1998 

– 2006 yılları arasındaki yüzlerce sayfanın üç dakikada yazılması olanaksız. Bunların 

Emniyet içindeki çete tarafından üretildiği ve bilgisayara toptan yüklendiği son derece açık. 

 

Kanıt 36: Tuncay Özkan’dan elde edildiği iddia edilen sahte CD 

 Başka bir firmaya satışı gerçekleştirilen Kanal Türk Televizyonu’nun Halkalı’da 

bulunan deposunda, Tuncay Özkan tutuklandıktan üç gün sonra yapılan arama sonucu 

götürülen yaklaşık 18 bin CD içinde 1691 No’lu olanında Ergenekon belgeleri bulundu. Hem 

de Ergenekon’un bütün belgeleri! Götürülen CD’lerin hiçbirinin hash değeri çıkarılmamıştı, 

imajı alınmamıştı. Savunma talep etmesine rağmen 1691 No’lu CD kendilerine ancak üç yıl 

sonra verildi. 

 Aradan üç ay geçtikten sonra bu sefer kanal Biz televizyonunda arama yapıldı. Aynı 

belgelerin olduğu bir CD daha bulundu. 

Tertip merkezinin, sadece bir CD’nin yeterli olmadığını düşündüğü ve ikinci bir CD 

ile “delil” durumunu “güçlendirmek” istediği anlaşılıyor. 
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Kanıt 37:  Em. Org. Hurşit Tolon’un oğlunun evine yerleştirilen iki  CD 

 Ergenekon tertibinde hedef alınan başlıca isimlerden biri olan Em. Orgeneral Hurşit 

Tolon’u suçlamada kullanılan iki CD, Hurşit Tolon’un evinde değil, oğlunun evinde yapılan 

aramada bulundu. Üstelik arama yapıldığı sırada Hurşit Tolon’un oğlu da evde yoktu. 

 Hurşit Tolon da, oğlu da, söz konusu CD’lerin kendilerine ait olmadığını söylediler. 

Tertipçilere göre “kanıtların” bu şekilde kanunsuz olarak elde edilmiş olmasının önemi 

yoktur. Operasyon medyası CD’ler gerçekmiş gibi yayın yaptı. Savcılar bu CD’lere en 

“sağlam” delil muamelesi yaptı. Ve tertip Hurşit Tolon ile ilgili olarak bu iki CD’ye 

dayanılarak yürütüldü. 

 Hurşit Tolon’un evinde arama yapan görevliler aradığımız suç örgütünün muhtemel 

şüphelileridir. O arama ekibi içinde en az bir kişinin suç örgütünün üyesi olduğu kesindir. 

Sahte CD’yi evde “bularak” suç işlemeye katılmıştır. 

 

Kanıt 38:   Levent Göktaş’ın bürosuna yerleştirilen DVD 

 Em. Albay Mustafa Levent Göktaş’ın 7 Ocak 2001 tarihinde Ankara’daki avukatlık 

bürosunda, Avukat meslektaşına ait masanın üstünde, mahkeme dosyasına 51 No’lu olarak 

geçen meşhur DVD “bulundu.” 

 Levent Göktaş, 11 Ocak 2009 tarihinde yapılan Savcılık sorgusunda böyle bir DVD 

olduğunu öğrendi. Bunun üzerine parmak izi tespiti yapılmasını istedi. “Parmak izim 

bulunursa kabul edeceğim” demesine rağmen inceleme yapılmadı. Levent Göktaş, bu DVD 

gerekçe gösterilerek tutuklandı. 

 Tutuklandıktan sonra tam dört dilekçe verdi Levent Göktaş. Savcılık adli emanetine 

getirilmeyen ve TEM’de bulunan DVD’nin korunmasını istedi. Derken mahkeme başladı. 

Talep üzerine meşhur DVD TEM’den getirildi. Savcı DVD’nin içinde olduğu torbayı 

“TEM’den geldiği haliyle hiç açmadan size teslim ediyorum” dedi. Mahkeme huzurunda 

torba açıldı. DVD’nin veri ambarı bölgesinin maket bıçağı ile kesildiği görüldü. Ve yapılan 

incelemede DVD üzerindeki parmak izlerinin ise silindiği anlaşıldı. 

 Mahkeme bunun üzerine suç duyurusunda bulundu. 

 Daha sonra polis kendisinde DVD’nin bir kopyasının olduğunu söyledi. Polise ait olan 

bu kopya DVD bilirkişiye gönderildi. Bilirkişi DVD’nin kopya işleminin 31 Aralık 2008 

tarihinde yapıldığını tespit eti. Yani Mustafa Levent Göktaş’ın bürosunda 51. No’lu DVD’nin 

bulunmasından tam bir hafta önce. 
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 Bir suç örgütünün varlığını gösteren bundan daha net bir kanıt olabilir mi? 

Mahkemeniz daha neyi araştırmaktadır? Polis 7 Ocak günü Ankara’da bir avukatlık 

bürosunda bu davanın en önemli kanıtlarından olan 51 No’lu DVD’yi bulduğunu söylüyor. 

Ama ortaya çıkıyor ki aynı DVD tam bir hafta önce polis tarafından kopyalanmış. 

 Mustafa Levent Göktaş yargılaması sırasında çok önemli bir tanığın dinlenmesini talep 

etti. 

 Eski eşi İstanbul’da emniyet müdürü olan Avukat F.K. 4 yıldır tutuklu olan emekli 

Albay Levent Göktaş ile ilgili tanık olduğu bir olayı mahkemeye gönderdiği bir dilekçede 

anlattı. 

 “F. K. 2008 yılının yılbaşı akşamında emniyet müdürü olan eski eşinin görev yeri olan 

Edirne’de bir resepsiyona katıldığını belirtti. Aynı masada oturan Emniyet Müdürlerinden 

birinin, üç tane üstün hizmet ve cesaret madalyası almış bir albaydan söz ettiğini anlatan F.K. 

şunları söyledi: “Kendisinin yakında tutuklanacağı, bürosuna hatırladığım kadarıyla CD 

konulduğunu ve yakında haberin çıkacağı şekilde konuşmalar oldu. Bu konuşmaları ben ve 

masada olan herkes duymuştur. Emniyet müdürlerinden biri bu konuyu sanırım içkinin 

verdiği zafiyet sebebiyle anlattı. Kendisine bu bilgiyi Ankara’dan bir arkadaşının söylediğini, 

Teöröle Mücadele Şube’den ismini tam hatırlamıyorum – Ersin, Ersan, Serkan olabilir. Bu 

işle ilgilendiğini söyledi.” 

 “F.K. bu ifadelere itiraz ettiğini ve “parmak izi yoksa ne olur ki, bir şey olmaz” 

yorumunu yaptığını dilekçesinde belirtmekte ve şöyle devam etmektedir: “O geceden sonra 

sanırım bir hafta kadar sonra haberlerde bahsi geçen konuyla ilgili olarak Albay Levent 

Göktaş’ın gözaltına alınma haberini duyduğumda çok şaşırdım. Geçen sürede birkaç kez 

konuyu hatırlatmak istediğimde bana, ‘gereksiz şeylere takılma’ telkinlerinde 

bulunmuşlardır.” 

 “İstanbul 13. Ağır Ceza mahkemesi, dosyanın geldiği aşamada tanıklığın bir etkisi 

olmayacağı gerekçesiyle F.K.nın tanık olarak dinlenme talebini ret etti.” 

(Vatan, 13 Şubat 2013) 
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Kanıt 39: Em. Albay Hasan Atilla Uğur’un işyerine konulan CD’ler 

 1 Temmuz 2008 tarihinde Em. Albay Hasan Atilla Uğur’un eşine ait ve kendisinin de 

çalıştığı işyerinde; eşi, kendisi ve avukatı olmadan arama yapıldı. Bu aramada bulunan 5 ve 6 

No’lu CD’lerde sözde Ergenekon örgütüne ait belgeler olduğu iddia edildi. 

 Çalışanlar talepte bulunmasına rağmen Büro’dan alınan CD’lerin imajı alınmadı. Büro 

çalışanları Mart 2009’da mahkemeye verdikleri dilekçede bu durumu belirttiler. 

 Büro çalışanlarının mahkemede dinlenmesine ilişkin talep ret edildi. Bunun üzerine 

Hasan Atilla Uğur, büro çalışanlarını mahkemede hazır etmesine rağmen gene dinlenmediler. 

 

 

Kanıt 40: Hasan Ataman Yıldırım’ın bürosuna yerleştirilen sahte CD, DVD 

ve hafıza bellekleri (USB). 

7 Ocak 2008 günü Hasan Ataman Yıldırım, evinde ve işyerinde arama yapılarak 

gözaltına alındı. Arama tutanağına “şüphelinin üstü, işyeri, arabası arandı” diye yazılmasına 

rağmen gerçekte doğru dürüst bir arama yapılmadı. Yıldırım, daha sonra mahkemede, 

‘üstümü aramayan, arabama hiç bakmayan, işyerimde ise üstün körü arama yapan polisler bir 

müddet sonra ellerinde iki hafıza kartı (Kingston ve Storemax marka) ile gelerek, bunları 

bulduklarını söylediler’ diyecektir. 

Hasan Ataman Yıldırım itiraz eder. Hafıza kartlarının kendisine ait olmadığını söyler. 

Daha sonra cebinden çıkardığı üç hafıza kartını gösterir. “Benim hafıza kartlarım bunlar” der. 

Bürodan ve evden alınan hafıza kartlarının, CD ve DVD’lerin talep edilmesine rağmen 

hash değerleri alınmaz ve kendisine verilmesi talebi kabul edilmez. Mahkeme sırasında da bu 

yöndeki talepleri ret edilir. 

Emniyet bilişim şubeye incelenmesi için gönderilen CD ve DVD’ler içinde Hasan 

Ataman Yıldırım’ın sahte olduğunu iddia ettiği olanlar yoktur. Oysa bunlardan 117 No’lu 

DVD, içeriği ile Taraf gazetesine haber olmuştur. 

Hasan Ataman Yıldırım Bilgisayar Yüksek Mühendisidir. Talebi üzerine suçlandığı 

DVD ve CD’ler kendisine verilse, burada bulunan dijital verilerin sahte olduğunu 

ispatlayabilecek donanıma sahiptir. Ama söz konusu materyalin kendisine verilmesi talebi 

ısrarla ret edilir. 

Hasan Ataman Yıldırım, yargılaması süresince kendisi ile ilgili olarak yapılan 

kanunsuzlukları, maruz kaldığı sahtecilikleri defalarca mahkemeye taşıdı. Son olarak 3 Eylül 
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2012 tarihinde Mahkemeye verdiği dilekçede, kendisine çeşitli sahtecilikler yaparak komplo 

kuran Emniyet içindeki çetenin faaliyetlerini somut bilgilerle anlattı: 

“Suç unsuru olduğu iddia edilen ve Taraf gazetesine servis edilen DVD 117 içeriği 

dahil bazı belleklerin resmi incelemesi üç buçuk ay sonra yapılmıştır. Bilirkişi raporlarında 

dijital dosyaların üst verilerinde yer alan bazı bilgiler bulunmaktadır ki, bunlarda bir çok 

teknik hatalar vardır. Bu bilgilerin doğruluğu kontrol edilmemiştir. Yine savunmalarımda 

çeşitli defalar belirttiğim üzere, bellekler ve tek tek dosyalar hakkında verilen bilgiler 

tutarsızdır. Farklı formatta ve hatalı bilgiler mevcuttur. Bu durum belleklere çeşitli özel 

yazılımlarla, birçok defa müdahale edilerek, sonradan sahte dosyalar yüklendiğinin kanıtıdır.” 

 Çok önemli bir nokta, Emniyetin yaptığı bilirkişi incelemesinde takip ettiği yöntem ve 

bilirkişi olarak görevlendirdiği kişilerde ortaya çıkmaktadır. İstanbul İl Adli Komisyonu 

Bilirkişi listesinde 65’i emniyet müdürü ve polis olmak üzere tam 156 kişi bulunurken 

Beşiktaş adliyesindeki savcılar bunların hiçbirine itibar etmemiş, üstelik İstanbul’da da değil 

Ankara’da olan kişiler isim belirtilerek bilirkişi seçilmiştir. 

 Aynı kişilerin Balyoz Davası’na bakan savcı tarafından da bilirkişi olarak seçilmeleri 

anlamlıdır. Üstelik bu kişiler, (İsa Akyüz, Muhammet Bağdat, Cengiz Koçak ve Bekir Peker) 

bilişim suçları konusunda uzman da değillerdir. Söz konusu kişiler Anakara Emniyetinde 

kaçakçılık ve Organize şubede görevlidirler ve 2010 Ankara İl Adli Komisyonu Bilirkişi 

Listesi’nde de bulunmuyorlar. 

 1 Şubat 2010 günü Savcı Bilal Bayraktar adı geçen kişileri ismen Ankara Emniyet 

Müdürlüğünden bilirkişi olarak atanmalarını talep ediyor. Dava dosyasındaki belgelerden 

öğreniyoruz ki aynı kişiler, talebin yapıldığı gün Beşiktaş adliyesinde bulunuyorlar ve yemin 

ederek işi teslim alıyorlar. 

 Söz konusu kişiler işin uzmanı olmamalarına rağmen İstanbul’da görülen benzer 

davaların hepsinde bilirkişidirler. Poyrazköy, Balyoz ve Ergenekon davalarında Hasan 

Yıldırım’ın dilekçesinde belirttiği üzere tam 26 kişiye ait dijital verilerin incelenmesinde 

bilirkişi olarak atanmışlar. 

 İstanbul’da tam 156 bilirkişi var ama savcılar onlara itibar etmiyor. Ankara 

Emniyetinde bulunan ve resmi bilirkişi listesinde adı bulunmayan dört polis, Savcıların her 

zaman başvurdukları bilirkişiler. 

 Üstelik bu bilirkişiler, bir uzman açısından son derece kolay olan bir işi, şifresini 

bilmedikleri için bir dosyayı aylarca uğraştıkları halde bir türlü açamıyorlar. Oysa aynı 

dosyayı TUBİTAK’tan gelen uzman çok kısa bir sürede şifreyi kırarak açıyor. 



 53 

 Bütün bu gerçekleri dilekçesinde geniş olarak anlatan Hasan Ataman Yıldırım adı 

geçen bilirkişilerin mahkemede tanık olarak dinlenmesini talep etti. Savcıların 

“bilirkişileri”ne Bilgisayar Yüksek Mühendisi Hasan Ataman Yıldırım’ın soracağı soruların, 

sahteciliğin ortaya çıkmasına hiç şüphe yok çok büyük katkısı olacaktı. 

 Mahkemeniz bu son derece önemli talebi kabul etmeyerek maddi gerçeğin ortaya 

çıkmasını engellemiş oldu. 

 Hasan Ataman Yıldırım son savunması sırasında çok önemli bir suç kanıtını belgesiyle 

açıkladı. Yıldırım ile birlikte göz altına alınan Avukat Hüseyin Buzoğlu, kendisine ait hafıza 

çubuğunu imajı alındıktan sonra geri alır. Hafıza çubuğu üzerinde yaptığı incelemede 

kendisine ait olmayan çok sayıda belgenin önce hafıza çubuğuna yüklendiğini ve daha sonra 

da silindiğini tespit eder. Aynı belgeler hasan Ataman Yıldırım’a ait olduğu iddia edilen 117 

No’lu DVD’de bulunmaktadır. Bunun üzerine Avukat Buzoğlu ilgili savcıları HSYK’a 

şikayet eder. Savcılar tarafından HSYK’ya gönderilen Emniyetin ilgili yazısı çok önemli bir 

gerçeği ortaya koyar. 

 Bu belgeye göre Hasan Ataman Yıldırım’a ait olan Hard Disk’e, Kuddusi Okkır 

tarafından hazırlandığı iddia edilen “Devletin Yeniden yapılanması İçin Öneriler Mastır Plan 

Ön Çalışması” adlı bir belge yüklenmiş, sonra bu belge aynı zamanda hem H. Ataman 

Yıldırım’a ait olduğu iddia edilen DVD 117’e, hem de Avukat Hüseyin Buzoğlu’na ait olan 

hafıza çubuğuna yüklenmiştir. 

 Suç sabit, suçlular bellidir. 

 

 

Kanıt 41: Fikret Emek’in evinde bulunan CD ve bombalar 

 

 

Kanıt 42. İbrahim Şahin’in evinde bulunan sahte CD, gömü krokileri ve 

suikast planları 

 İbrahim Şahin, Emniyet Genel Müdürlüğü Eski Özel Harekât Dairesi Başkanlığı 

görevinde bulundu. Susurluk davasından yargılandı. Ağır bir trafik kazası geçirdi. İki yıl 

süren tedavinin altından 2003 yılında ayağa kalktı. 

 Bu arada yargılandığı Susurluk davasında 5 yıl ağır hapis cezasına çarptırıldı. İki aylık 

hapisten sonra durumu ağırlaştığı için hastaneye kaldırıldı. 2003 yılında ağır demans hastası 
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olduğu ve cezai ehliyeti bulunmadığı yönünde verilen rapor üzerine tahliye edildi, cezası 

kaldırıldı. 

 İbrahim Şahin Ergenekon operasyonlarının başlamasından sonra tekrar tutuklandı. 

Ardından tekrar hastaneye kaldırıldı. Demans hastası olduğu yönünde yeni bir rapor daha 

verildi. Ama bu durum İbrahim Şahin’in bu sefer yıllardır hapiste tutulmasına engel olmadı. 

 Ağır demans hastası İbrahim Şahin’in evinde yapılan aramada Ankara Gölbaşı’da 

gömülü silahların krokisi bulunmuştu. Ayrıca bulunan başka bir belge suikast planı 

içeriyordu. 

 Arama sırasında İbrahim Şahin evde yoktu. Oğlu ve Avukatı arama başladıktan sonra 

eve geldiler ama içeri alınmadılar. Akşama kadar süren arama; çok sayıda polis tarafından, 

İbrahim Şahin’in hasta olan karısı bir sandalyeye oturtularak yapıldı. Arama günü evde 

bulunan kızı ise bir yandan hasta annesi ile ilgilenmeye, diğer yandan arama yapan polislerin 

yanında bulunmaya çalıştı. 

 Dava dosyasında bulunan kroki ve suikast belgelerinin üzerinde; ne İbrahim Şahin’in, 

ne arama sırasında evde bulunan eşinin, ne de belgelerin daha sonra gönderildiği iddia edilen 

Adli Tıp Kurumu’nun imzası, mührü var. 

 Krokilerin üzerindeki el yazıları İbrahim Şahin’e ait değildi. Bulunan belgeler 

üzerinde parmak izi incelemesi yapılsın talebi ise her zaman olduğu gibi ret edildi. 

 Krokilere ve suikast planlarına göre, yalnız başına kendi ihtiyaçlarını bile 

karşılayamayacak durumda olan ve akli melekelerinin çalışması açısından da tam da sağlıklı 

olmayan İbrahim Şahin, bir yandan darbe yapmak için sağa sola silah gömüyor, öte yandan 

çeşitli suikast planları yapıyor, bunun için gerekli örgütlenmelere gidiyordu(!) 

 

 

Kanıt 43: Levent Bektaş’ın evinde bulunan sahte CD ve DVD’ler 

 Deniz Binbaşı Levent Bektaş’ın ev ve işyerinde 22 Nisan 2009’da arama yapıldı. 

Toplam 11 CD ve DVD alındı. İlk incelemede herhangi bir suç unsuruna rastlanılmadığına 

dair rapor düzenlendi. 

 Daha sonra CD ve DVD’ler savcılıktan geri alındı. (1) numarayla adlandırılan CD ve 

(3) numarayla adlandırılan DVD’de “gizlenmiş” dosyalar keşfedildi! Söz konusu CD ve 

DVD’ler Levent Bektaş’ın masasının üzerinde bulunmuştu. 
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 İşçi Partisi’nde de arama tutanağında bulunmayan 4 adet CD’nin, “girişteki sekreter 

masası”nın üzerinde bulunduğunu (!) hatırlayalım. “Terör Örgütü” üyeleri, gizli belgeleri 

kaydettikleri CD’leri nedense girişteki masaların üzerine bırakıyorlar! 

 İçinden “Kafes Operasyonu Eylem Planı”nın çıktığı CD ve DVD’lerin bir başka 

özelliği de yine bilirkişi raporlarıyla kanıtlandığı üzere, Levent Bektaş’a ait bilgisayarlardan 

hiçbirinde açılmamış olmalarıydı. 

 

 

Kanıt 44: Deniz Kurmay Albay Mert Yanık’ın makamında bulunan sahte 

CD ve belgeler 

 4 Haziran 2009 günü, Deniz Kurmay Albay Mert Yanık’ın Deniz Harp 

Akademisindeki makamında arama yapıldı. Aramada savcı Zekeriya Öz de hazır bulundu. 

 Akşama kadar devam eden aramada hiçbir suç unsuruna rastlanmadı. Delil olabileceği 

şüphesi ile el konulan siyah bir ajandadan ise daha sonra Emniyet’te “ilk bakışta fark 

edilmeyecek gibi duran” bir bilgisayar çıktısı not ve 250 MB’lık bir CD çıkacaktı. Albay 

Yanık, bu “not”u ve CD’yi doğal olarak red etti. 

 Arama günü akşama doğru Savcı Zekeriya Öz, artık işin bittiğini düşünerek odadan 

çıkacak olmuş ama aramayı yöneten Emniyet görevlisi tarafından “Daha bitmedi” denilerek 

durdurulmuştu. Ondan sonra aramayı yapanlar, tam da ihbar mektubunda tarif edildiği üzere 

“Odadaki camlı dolabın içindeki Cumhuriyet Strateji dergileri arasında duran bir zarf” 

buldular. 

 Albay Mert Yanık, bu zarfın da kendisine ait olmadığını kayda geçirtti. 

 “Çete” üyeleri, Albay Yanık’ın odasına girip “kanıt” yerleştirebilecek veya Emniyet’e 

götürülen belgelerin içine “suç kanıtı” ekleyebilecek pozisyondadırlar. 

 

 

Kanıt 45: Deniz Kurmay Albay Tayfun Duman’ın makamında bulunan 

sahte CD 

 4 Haziran 2009 günü saat 9.30’da, Deniz Kurmay Albay Tayfun Duman’ın evinde 

arama başlatıldı. Albay Duman Gölcük’te görevliydi ve saat 10. oo’da evindeki aramadan 

haberdar edildi. Gölcük’teki makamında saat 11.oo’de arama yapılacağı kendisine bildirildi. 
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 Saat 11.oo’den sonra Albay Tayfun Duman’ın bürosunda yapılan arama sonrasında 

buzdolabının altından bir CD çıktı. CD, ihbar mektubunda tam da tarif edilen yerdeydi. 

 Tayfun Duman’ın, suç belgesi içren CD’yi ortadan kaldırmak yeteri kadar zamanı 

fazlasıyla vardı. Doğal olarak kendi yerleştirmediği CD’den haberinin olması mümkün 

değildi. Ama CD’yi buzdolabının altına yerleştiren, yerleştirdiği yeri ihbar mektubunda yazan 

suç örgütünün üyesinin Gölcük’te bir Kurmay Albay’ın odasına girme olanağına sahip olduğu 

anlaşılıyor. 

 

 

Kanıt 46: İzmir askeri casusluk ve fuhuş davası, doğuran CD’ler 

Marmaris’te görevli Deniz Yüzbaşı Özgür İkiz’in 10 Mayıs 2012 tarihinde kendisi ve 

avukatı olmadığı halde mahalle muhtarının hazır bulundurulmasıyla yapılan arama sonrasında 

hazırlanan “arama ve el koyma tutanağı”nda; 

“Muhtelif film, müzik vb. içerisinde ne olduğu bilinmeyen 183 adet CD ve iki adet 

bilgisayar disketi ele geçirilmiş olup bahse konu CD’ler ve disketlere, tahkikata esas olmak 

üzere el konulmuştur” deniyor. 

İkiz’in avukatı Atilla Ertekin’in de hazır bulunduğu 15 Mayıs 2012 tarihinde, 

Marmaris adliyesinde savcı, 2 polis memurunun bulunduğu sırada İkiz’in evinden getirilen 

kutular açıldı. Tutanaklara, “Özgür İkiz’in Marmaris Merkez Komutanlığı lojmanlarında 

bulunan ikametinde yapılan aramada ele geçirilen eşyaların konulmuş olduğu kolide, 2 adet 

bilgisayar disketi, değişik isim ve markada toplam 227 adet CD ve DVD olduğu görüldü” 

ifadeleri yazıldı. 

İddianame hazırlandıktan sonra davaya bakan İzmir 12. Ağır Ceza Mahkemesi 

delillerin hukuka uygun olmadığını gerekçe göstererek tahliye kararı verdi. 

 İzmir merkezli Askeri Casusluk Davası diye bilinen davada 85’i tutuklu toplam 253 

TSK mensubu, bir yıla yakın bir süre yargılanmayı beklediler. CHP’nin “Cezaevleri İnceleme 

ve İzleme Komisyonu” üyeleri, düzenledikleri basın toplantısında kamuoyuna çok ilginç bazı 

bilgiler aktardılar: 

 - Sanıkların evlerinde yapılan aramalarda bulunan hard disklerin tamamı aynı marka 

ve modelde. Üstelik bunların tümü siyah poşetler içinde ve buzdolaplarının üstünde ele 

geçirilmiş. Aranan poşetler bulunur bulunmaz, daha başka delil olabilir mi diye merak 

edilmemiş, aramalar sonlandırılmış. 
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 - Hard diskler bulunurken ev sahiplerinin hiçbiri evlerinde değil. Ne kendilerinin ne de 

avukatlarının gelmesi beklenmemiş. 

 - Sanıkların “hard disklerin üzerinde parmak izi aransın ve DNA kontrolü yapılsın” 

şeklindeki talepleri istisnasız ret edilmiş. Teknik yetersizlik gerekçe gösterilerek hiçbirinin 

imajı sanıklarına ya da avukatlarına verilmemiş. 

 - İddianameye göre casuslukla suçlanan sanıklar gizli belgeleri eskort kızlar 

aracılığıyla vali yardımcılarına, kaymakamlara, daire başkanlarına, uzmanlara vb. vermişler. 

Ancak bu bürokratların hiçbiri bu davada ne şüpheli ne de sanık. Dahası ifadelerine bile 

başvurulmamış. 

 

 

Kanıt 47: Gölcük’te Deniz teğmenlerin evlerine yerleştirilen cephane, belge 

ve uyuşturucu 

 Mahkeme dosyasında yer alan belgelere göre 15 Temmuz 2009 tarihinde TEM 

İstanbul Şubeye, Gölcük’te görev yapan Deniz teğmenler Faruk Akın, Sinan Efe Noyan, 

Alperen Erdoğan, Burak Düzalan, Yakut Aksoy, Tarık Ayabakan, Sezgin Demirel, Onurcan 

Yılmaz, Ali Seyhur Güçlü ve Koray Kemik hakkında e-ihbar yöntemiyle bir ihbar yazısı 

ulaştı. 

 TEM Şube 16 Temmuz günü savcılığa arama yapılması için başvurdu. Aynı gün 

gerekli mahkeme kararları alındı ve Deniz Teğmenlerin evinde arama yapıldı. 

 Özel Görevli Savcı Hüseyin Ayar tarafından mahkemeye gönderilen talebin ekinde ise 

Narkotik Şube tarafından hazırlanan ve üzerinde 28 Haziran 2009 tarihi bulunan bir arama 

talep yazısı vardı. Emniyet tarafından yapılan arama talebinin tarihi tam 36 ayrı evrakta aynı 

şekilde 28 Haziran 2009 olarak yazılıydı. 

 Yani Emniyet, tam 17 gün önce bir ihbar mektubu geleceğini bilmektedir! 

 Evlerde ise tam da ihbar mektuplarının tarif ettiği yerlerde, mutfaktaki buzdolabının 

altındaki poşetin içinden “patlayıcı, mermi ve suikast notu” çıktı. 

 “Suikast notu”nda yazılanları Emniyet kamerasına okuyan görevli tepkisini, 

“Mükemmel”, “Tamam”, “Şahane”, “Hepsi var”, “Tayfun, Levent. Hepsi var”, “Metin var 

mı?” (Oramiral Metin Ataç kastediliyor), “O da var”, “Devamı gelecek o zaman”, “On 

numara” sözleriyle ifade ediyorlar. 

 Arama yaptığında, suikast yapılacağına dair suç kanıtlarına ulaşınca büyük “sevinç” 

gösterileri yapan polis memurları da ilk defa görülüyor. 
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 Fazla söze gerek yok. Bir suç ancak bu kadar net itiraf edilebilir. 

 Aranan evlerden birinde; üzerinde evleri aranan teğmenlerin adının yazılı olduğu bir 

anahtar demeti bulunmuştu. (Alperen, H.C. Ö.B. AD). Oysa hiçbir teğmen yedek anahtar 

yapmış değildi. 

 Tanık olarak dinlenen apartman görevlisi F.A. aramadan bir müddet önce, teğmenlerin 

arkadaşları olduğunu zan ettiği 3-4 kişinin eve geldiklerini söyledi. 

 Teğmenlerin evlerinden birinde ihbar mektubunda tarif edilen yerde uyuşturucu 

bulundu. Ama yapılan muayenenin sonucunda teğmenlerin hiçbir zaman uyuşturucu 

kullanmadıkları ortaya çıktı. 

 Ama bu arada Özel Görevli medya üzerinden yoğun bir şekilde, suikast yapacak 

teğmenlerin evinde uyuşturucu bulunduğu propagandası yapıldı. 

 

 

Kanıt 48: Sanık Bedirhan Şinal’ın, kendisini suç işlemede kullanan 

emniyetçilerle ilgili ifadeleri 

 Cumhuriyet gazetesine atılan bombalar dolayısıyla bu davada tutuklu sanık olarak 

yargılanan Bedirhan Şinal’in mahkemede yaptığı açıklamalarda suç örgütünün faaliyetleri 

konusunda önemli veriler sunulmaktadır. 

 Bedirhan Şinal, 2006 yılında daha 15 yaşında iken Emniyet içinde bir ekip tarafından  

çeşitli eylemlerde kullanılmaya başlandığını itiraf etmektedir. Bağlı olarak çalıştığı ekibin 

merkezinin İstanbul Göztepe’de olduğunu söylemekte ve başında da Mutlu Ekizoğlu’nun 

olduğunu belirtmektedir. 

 2006 yılında Bayrampaşa’da Çevik Kuvvet polislerinin gittiği bir internet kafeye 

yapılan saldırının, kendisi tarafından üstlenilmesi istenmiş ve kendisi de bunu yapmıştır. 

Emniyet’te bu konuda verdiği ifadeye daha sonra çıkarıldığı savcılıkta itibar edilmemiş ve 

serbest bırakılmıştır. 

 Bedirhan Şinal Emniyet’le birlikte çalıştığı bu dönemde TEM şubeden Yüzbaşı ve 

Bozo kod adlarını kullanan polislerin ve Organize Şube’den Komutan kod adlı Serdal Akça 

ile İbrahim Emre’nin adlarını vermektedir. 

 Bedirhan Şinal son olarak Cumhuriyet gazetesine bomba atmak eyleminde (bomba 

yerine molotof atmış) kullanıldığını ardından tutuklandığını söylüyor. Polislerin kendisine 

Posta gazetesinde Sedat Peker ile ilgili bir haber çıktıktan sonra Savcı’ya mektup yazıp itirafçı 
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olmak istediğini yazmasını söylediklerini, Posta gazetesinde bahsettikleri haber çıkınca Savcı 

Kadir Altınışık’a çıkıp Sedat Peker’i suçlayan ifade verdiğini belirtmektedir. 

 Bedirhan Şinal bütün bu hizmetleri karşılığında kendisine ve Anneannesine düzenli 

olarak para verildiğini, Anneannesinin banka hesabında çıkan 100 bin doların bunun kanıtı 

olduğunu belirtmektedir. 

 Şinal, tutukluluk döneminde de uzun süre Emniyetle çalışmaya devam ettiğini, Boğaç 

Kağan Murathan’ı sanık-itirafçı olarak suçladığını itiraf etmektedir. 

Bedirhan Şinal, 11 Mart 2013 günü 13. Ağır Ceza mahkemesinde verdiği dilekçede bir 

önemli itirafta daha bulundu. Savcı Muammer Akkaş’ın kendisini çağırdığını ve gizli tanık 

olmayı teklif ettiğini açıkladı. Şinal’ın açıklamaları şöyle: “Savcı Muammer Akkaş ile 45 

dakika görüştüm. Bana Afyon’daki cephanelik patlamasını İlker Başbuğ ile Hurşit Tolon 

tarafından Sedat Peker’e yaptırıldığı konusunda ifade vermemi söyledi. Vereceğim ifadenin 

hazır olduğunu, kendisinin gizli tanık yapılacağını, ayrıca iki uzman çavuşun da ifadeleriyle 

kendisini destekleyeceklerini, eğer kabul ederse, yargılandığı davada kendisine yardımcı 

olacaklarını söylediğini” belirtti. 

Bedirhan Şinal, savcının kendisini çağırdığının belgesini de Mahkemeye sundu. Bina 

kamera kayıtlarının incelenerek kendisinin, Savcı’nın odasında ne kadar kaldığının da tespit 

edilebileceğini belirtti. 

Bedirhan Şinal’ın Mahkeme’de bu açıklamaları yapmasından sonra Afyon Savcılığı 

tarafından şüpheli olarak ifadesi alındı. 

Bedirhan Şinal daha önce de Mahkeme’ye verdiği ifadede, Polisin kendisini 

kullandığını, davada yargılanan diğer sanıklar aleyhine ifade vermeye zorlandığını itiraf etti. 

Mahkeme üyesi Sedat Sami Haşıloğlu’nun, “Bir çocuğun söylediklerine mi inanacağız” 

demesi üzerine “17 yaşındayken söylediklerime inanıyorsunuz, ama 21 yaşındayken 

söylediklerime inanmıyorsunuz” dedi. 

 

Kanıt 49:  Başbakan Erdoğan’ın çalışma ofisine yerleştirilen böcek 

 Tayyip Erdoğan, 21 Aralık 2012 günü bir çok TV kanalından ortak olarak yayınlanan 

söyleşisinde “çalışma ofisinde böcek bulunması” ile ilgili olarak bir itirafta bulunuyor ve “Bu 

dinlemeler ben dahil bitmemiştir” diyordu. 

 Başbakan’ı dinlemeye cüret eden örgüt hangi örgüttür? Herkes bu sorunun cevabını 

biliyor. Başbakan’ı dinleyen, gerçekte AKP ile iktidarı paylaşan, daha doğrusu AKP iktidarını 
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da kullanan Gizli Örgüttür. Herkes bu gerçeği bildiği için bu kadar önemli olan bir suçun 

üzerine gidilmemiştir. 

 Tayip Erdoğan’ın ofisine böcek yerleştiren örgüt, Emniyet eski İstihbarat Daire 

Başkanı Sabri Uzun’un “görev verilsin 8 gün içinde ortaya çıkarırım” dediği örgüttür. 

 Başbakan’ın, ofisinde böcek bulunması üzerine tek tedbir olarak korumalarını 

değiştirmekle yetinmesi, çatışan tarafların birbirlerini bildiklerini, hem çatıştıklarını, hem de 

uzlaştıklarını göstermektedir. 

 

 

 

 

IV. Gizli Örgüt’ün MİT içinde örgütlenmesini gösteren 

kanıtlar 

 

Kanıt 50:  Ergenekon şeması 

 Bu davaya temel teşkil eden Ergenekon şeması çeteyi ele veren başlı başına önemli bir 

kanıt değerindedir. Dönemin MT müsteşarı Şenkal Atasagun; “Şema bana getirildi. Baktım 

saçma sapandı. Ama bana da ‘Ergenekoncu’ derler diye korktum ve ilgili yerlere gönderdim” 

demektedir. 

 Şemayı hazırlayanlar, MİT Müsteşarını bile korkutacak ölçüde devletin kritik 

makamlarını ele geçirmiş olan kişilerdir. Emniyet Genel Müdürlüğü tarafından 1998 yılında 

Fethullahçı polisler hakkında hazırlanan raporu biliyoruz. Bu yasa dışı örgütlenme ile ilgili 

olarak hiçbir tedbir alınmamış, aradan 4 – 5 yıl geçtikten sonra MİT Müsteşarı “Beni de 

Ergenekoncu diye suçlarlar” korkusuyla saçma sapan gördüğü şemayı devletin ilgili 

makamlarına göndermiştir. 

 Şenkal Atasagun, kimlerin kendini “Ergenekoncu” olarak suçlayacaklarını bilebilecek 

konumdadır. Onun için tanık olarak dinlenmesini talep ettik. Talebimiz ret edildi. 

 Ergenekon şeması önce 2002 yılında TSK’nın komuta kademesinin belirlenmesinde 

kullanıldı. Daha sonra 2007 yılından itibaren Türk Ordusuna ve yurtsever devrimcilere karşı 

başlatılan kapsamlı saldırının temel belgesi oldu. 

 Ergenekon şemasında yer alan 69 isimden bugüne kadar sadece 7 ismin açılmış 

olması, bu belgenin bir tertip belgesi olduğunun yeterli kanıtıdır. Hedef  7 kişi tutuklanmış, 
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ama geri kalan 62 kişiye ise gözdağı verilmiştir. Tasfiye ve korkutarak teslim alma; tertibi 

yürüten gizli örgütün başvurduğu yöntemlerdir. 

 Emniyet Eski İstihbarat Daire Başkanı Sabri Uzun ise kendisinin 2001 yılında başka 

bir Ergenekon şeması gördüğünü söylemektedir. O şemada 22 veya 25 ismin bulunduğu ve bu 

isimlerden hiçbirinin şimdi Ergenekon Davası’nda söz konusu edilen şemada bulunmadığını 

söylemektedir. Sabri Uzun’un beyanı, Tertip Merkezi’nin dönem dönem ihtiyaca göre değişik 

şemalar ürettiğini ve dolaşıma soktuğunu göstermektedir. 

 

 

Kanıt 51: “Ordu Göreve” provokasyonu 

 2003 yılında Ankara’da, Ankara Üniversitesinin öncülük etmesiyle YÖK tarafından 

desteklenen ve çok sayıda üniversitenin katıldığı Miting’de, MİT tarafından yönlendirildiği 

bilinen “Türk Solu” adlı provokatör grubun “Ordu Göreve” pankartı açması, bu davada 

yargılanan Fatih Hilmioğlu ve daha bir çok sanığa suçlama konusu olarak yöneltildi. 

 Oysa pankartı açanlar isim isim belli. Miting yönetimi bu pankartı benimsemediğini o 

zaman aldığı tavırla ortaya koydu. Pankartı kaldırttı. Ama ne o zaman ne de bu yargılama 

sırasında pankartı açanların kim oldukları söylenmesine rağmen, söz konusu grup hakkında 

hiçbir soruşturma açılmadı. 

 Çünkü söz konusu provokatör grup, tertibi hazırlayan Gizli Örgüt’ün MİT içindeki 

elemanlarının emrindedir ve bir görev yapmıştır. Tertip merkezi, provokatörlerini korumuştur 

ve korumaya devam etmektedir. 

 

 

Kanıt 52:  “Karargâh Evleri” Raporu 

 İşçi Partisi’ni, TSK içinde gizli örgütlenme çalışması yapmakla suçlayan ve bir MİT 

görevlisi tarafından hazırlanan “Karargâh Evleri Raporu”, Ergenekon tertibini tezgahlayan 

çetenin arkasında bıraktığı en önemli ayak izleri arasındadır. Yazan kişiyi hiç şüphe yok, MİT 

bilmektedir. Savcılık sorgumuzda ve mahkemede ısrarla belirttik. Raporu yazan kişi bulunsun 

ve sorulsun. İddialarını neye dayandırıyor? 

 İddiaların dayandığı hiçbir kanıt yok. Öyle olduğu içindir ki MİT, Rapor’un altına 

“kanıt olarak kullanılamaz” notunu düşmek ihtiyacı duymuş. Kanıt olarak kullanılamaz ama 

Ergenekon savcılarına göre İşçi Partililerin mahkûm edilmesini istemek için yeterli kanıt 

olarak değerlendirilebilir. 
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 “Kanıt olarak kullanılamaz” ama bu sahte rapora dayanılarak çok sayıda askeri okul 

öğrencisinin okullarıyla ilişiklerinin kesildiğini öğreniyoruz. 

 “Kanıt olarak kullanılamaz” ama bu sahte raporun gereğini yapmadı diye bir Hakim 

Albay hapse atıldı ve yıllardır hapiste tutuluyor. 

 Balyoz davasından tutuklu Kurmay Albay Cengiz Köylü, 7 Mayıs 2013 günü, 

Ergenekon davasında yaptığı savunmada Karargâh Evleri raporuna dayanan suçlamaların 

asılsızlığını somut belgelerle çürüttü. Karargah Evleri raporuna dahil edilen Albay Köylü, 

kendisinin Alevi olduğu ve 30 kadar yakınını TSK’ya yerleştirdiği yalanına karşılık, Anne ve 

Babasının yıllar öncesine ait evlilik kaydını göstermek zorunda kaldı. O zamanlar Türkiye’de 

nüfus cüzdanlarında “mezhebi” hanesi vardı ve Albay Köylü’nün Anne ve Babasının mezhebi 

hanesinde “Hanefi” yazılıydı. 

 Albay Köylü’nün açıklamalarında, gerek Haziran 2007’de MİT ile yapılan görüşmede, 

gerekse Genelkurmay bünyesinde yapılan soruşturma sonucunda, iddiaların asılsız olduğunun 

kanıtlandığını ve sonuca bağlandığını belirtti. 

 Karargah Evleri Raporu, hazırlayan kişiden yola çıktığımız zaman aradığımız çeteye 

bizi götürecek bir kanıt olarak değer taşımaktadır. 

 

 

Kanıt 53: Tuncay Güney Mehmet Eymür ilişkisi 

 Tertibin baş aktörlerinden Tuncay Güney, Emniyette verdiği mülakatta Mehmet 

Eymür ile olan ilişkisini itiraf etmiştir. Tuncay Güney’in Veli Küçük ile bağlantısını 

gerçekleştiren de Mehmet Eymür’dür. 

 Bu gerçeği Sayın Veli Küçük Mahkeme’de anlatmıştır. 

 Tuncay Güney’in 2000 yılında Amerika’da 10 yıllık Green Card almasında ve verilen 

görevi yerine getirip 6 çuval tertip belgesini Emniyet’e teslim etmesinden sonra Amerika’ya 

gitmesinde, yerleşmeden önce bir yıla yakın bir süre bu ülkede “dayalı döşeli bir evde” 

misafir edilmesinde ve nihayet Kanada’da “iş bularak” temelli yerleşmesinde, o sıralarda 

Amerika’da ikamet etmekte olan Mehmet Eymür’ün oynadığı rol açıktır. 

 

 

Kanıt 54: Mehmet Eymür’e bağlı MİT elemanının kurduğu Ulusal Haber 

Ajansı  
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Danıştay cinayeti faili Alparslan Arslan yakalandıktan sonra üzerinden Ulusal Haber 

Ajansı’na ait bir basın kartı çıktı. F Tipi ve yandaş basın, daha doğrusu “operasyon medyası”, 

hemen bu basın kartının “Ulusal Kanal’a ait olduğunu yazdılar. Aradan yıllar geçmesine ve 

gerçek ortaya çıkmasına rağmen bu yalanın hala zaman zaman dillendirilmesi ancak “Özel 

Örgüt”ün psikolojik savaş yöntemleri ile açıklanabilir. 

 Ulusal Kanal tarafından yapılan tekziplere rağmen ısrarla bu yalanın propagandasına 

devam edilmektedir. 

 Daha sonra Ulusal Basın Ajansı’nın kimler tarafından kurulduğu ortaya çıkarıldı. 

Ulusal Basın Ajansı’nın sahibi ve yöneticisi Mehmet Tümer adlı bir kişidir. Mehmet Tümer, 

Ankara’da MİT içinde Mehmet Eymür’e bağlı olarak çalışmaktaydı. Mehmet Eymür 

Mahkeme’deki ifadesinde bu gerçeği kabul etmek zorunda kaldı. 

 “Ulusal Haber” kimliğinin Alparslan Arslan’a, Danıştay cinayetiyle Doğu Perinçek ve 

Ulusal Kanal’ı irtibatlandırmak amacıyla verildiği ortaya çıktı. 

 Sadece bu olay Danıştay cinayetinin arkasında kimlerin olduğunu gösteren çok önemli 

bir ipucudur.  

 

 

Kanıt 55: Mehmet Eymür Yeşil bağlantısı 

Mahmut Yıldırım’ın (Yeşil), 1996 yılında Ankara Emniyetinde ifade verdikten sonra 

MİT tarafından da ifadesi alındı. Bu ifade daha sonra talep üzerine Mahkemeye gönderildi. 

Mahmut Yıldırım, Dosya’da bulunan MİT ifadesinde şunları söylemektedir: 

“Dün Arena programına Dündar Kılıç’ın katıldığını, Dündar Kılıç’ın Mehmet 

Eymür’ün kendisini öldürtmek istediğini söylediğini” anlatıyor. Bunun üzerine telefonu 

bilseydi Uğur Dündar’a telefon açıp “Mehmet Eymür bunun katli vaciptir diyecek, bu 24 saat 

yaşayacak mı? Ya da bak bu gece emretsin, yarın güneşin batışını görürse ben bu kellemi 

koparır atarım.” 

Bu ifade Yeşil’in (Mahmut Yıldırım) Mehmet Eymür ile ilişkisinin kendi ağzından 

itirafıdır. 
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Kanıt 56: Mehmet Eymür’ün Danıştay cinayeti ile ilgili olarak savcılara 

verdiği bilgi 

 Mehmet Eymür 30 Haziran 2006’da MİT’e giderek Veli Küçük’ün Danıştay 

cinayetiyle ilgisi olduğuna dair uydurma bilgiler verdi. Mehmet Eymür Alparslan Arslan’ın 

Irak’ın kuzeyinden getirilen 500 milyon doları Veli Küçük’e teslim etiğini, alacağı komisyon 

için de bir avukat ile görüştüğünü söyledi. İddiaya göre bu paranın komisyonu da 150 milyon 

dolardı. Komisyonu alamadığı için gidip Danıştay cinayetini işledi. 500 milyon doların birkaç 

TIR konteyneri kaplamasından dolayı fiziki olarak taşımak mümkün değildi ama bu basit 

mantığı bile yürütmüyorlardı. 

MİT araştırdı ve bu bilgilerin uydurma olduğunu tespit etti. Yıllar sonra bu tespitini  

03. 11. 2010 tarihli bir yazıyla Mahkemeye de bildirdi. Aynı bilgiler 6 Temmuz 2006’da 

gazeteci Ecevit Kılıç’a da servis edildi. Aksiyon dergisi iki hafta üst üste konuyu kapaktan 

vererek haber yaptı. 

Mehmet Eymür, Aksiyon dergisinde haber yapılan bu uydurma bilgiyi daha sonra bir 

ziyareti sırasında kendisinde olan flaş bellekten savcıların bilgisayarına aktardığını itiraf etti. 

 

 

 

 

V. Gizli Örgütün basın içindeki ilişkilerini gösteren 

kanıtlar 

 

Kanıt 57: Operasyon için özel olarak bir gazete çıkarılmıştır. 

 Yalnız başına Taraf gazetesi, bu tertipte rol alan Çete’nin (gizli terör örgütünün) 

varlığının en önemli kanıtlarından biridir. Taraf gazetesi, Ergenekon tertibinin sahneye 

konulmasından hemen önce yayın hayatına başladı. Gazetenin mali kaynakları, çalışanları, F 

Tipi Örgüt ve AKP ile olan ilişkileri ve Atlantik ötesi bağlantılarına bakıldığı zaman 

Türkiye’de sahnelenen tertip bütün çıplaklığı ile ortaya çıkar. 

 Bu gerçek, yıllar sonra bizzat AKP yandaşları tarafından itiraf edildi. Yandaş 

gazetecilerden Nuh Gönültaş, 17 Aralık 2012 twitter’dan yaptığı açıklamasında aynen şunları 

yazdı: 
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“Taraf gazetesi Ergenekon için kurulan bir koalisyon için yayına başlamıştır. 

Koalisyon kurulurken yapılan pazarlıkların çok çetin geçtiğini yakından biliyorum. Taraf’ın 

yaptığı yayınları hiç kimse yapamazdı. Özel bir görev yaptı.” 

 Hiç kimsenin şüphesi olmasın Cumhuriyet’in savcıları bir gün Nuh Gönültaş’ı çağırıp 

soracaklardır: “Bahsettiğiniz pazarlıklar nelerdir? “Koalisyon” derken hangi güçlerin bir araya 

geldiğini söylüyorsunuz? “Pazarlıklar” kimler arasında yapıldı?” “Hangi yayınları yapması 

için kime ne kadar para teklif edildi?” “Taraf’ın yaptığı ve kimsenin yapamayacağı” yayınlar 

nelerdi? Ve bu yayınlar neden “özel”di? 

 Sayın yargıçlar işte bu soruların cevabı, bizi isim isim aranan örgüte götürür. 

 Bir de, Taraf gazetesinin herkesin gözü önünde cereyan eden kimi icraatlarına 

bakalım: Ergenekon tertibinde gözaltına alınan sanıklara ilişkin dezenformasyon amaçlı 

bilgiler, sanıklar daha Emniyet’te iken Taraf gazetesinin manşetine çıktı. En çarpıcı 

örneklerden biri İşçi Partisi’nde bulunduğu iddia edilen Danıştay krokisinin 23 Mart günü 

Taraf gazetesinin manşetinden verilmesidir. İki gün önce Parti Genel Merkezi’nde arama 

yapılmış, binin üzerinde CD götürülmüş ve torba daha doğru dürüst İstanbul’a varıp 

açılmadan Taraf gazetesi, bu binin üzerindeki CD içinden Danıştay krokisinin olduğu CD’yi 

buluyor ve manşetine taşıyor. 

 Hainler korkak ve aptal oluyorlar. Yayınladıkları faks belgesinin üzerindeki tarih 

okunuyor. Belge Ankara bürosundan İstanbul bürosuna 13 Mart tarihinde, yani İşçi Partisi 

Genel Merkezi’nde arama yapılmasından bir hafta önce fakslanmış. 

 Gazetenin bütün yayınları bu şekildedir. Emniyetteki F Tipi görevliler, Beşiktaş 

adliyesindeki bazı kişiler ve Gazete’nin bazı çalışanları elbirliği ile tertip konusunda kamuoyu 

oluşturmak amacıyla yayın yapmışlardır. 

Bir örnek daha verelim: Balyoz darbe planına ilişkin üretilmiş olan belgeler, bu 

gazetenin yazarlarından Mehmet Baransu aracılığı ile duyurulmuş, bavul içinde Beşiktaş 

adliyesine taşınmış ve savcılar harekete geçirilmiştir. 

 Taraf gazetesi, Atlantik ötesinde planlanan operasyonun “özel” gazetesi olarak yayına 

başladı. Belli bir kullanım süresi vardı. O sürenin sonunda “iş bitti” ve  “koalisyon”u 

oluşturan taraflar doğal olarak birbirlerinden ayrıldılar. 

 Taraf gazetesi üstlendiği “özel görev”i gerçekten de hakkıyla yapmıştır. 
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Kanıt 58:  Dinleme ve görüntüleme kayıtlarının arşivlenmesi ve 

yayınlanması 

 Türkiye Cumhuriyeti’ne, Türk Ordusu’na, İşçi Partisi’ne ve yurtsever aydınlara karşı 

tertibi gerçekleştiren gizli örgüt, bu amaçla çeşitli yerlerde ve değişik amaçlarla kullanmak 

üzere hedef aldığı kişileri takip etmiş, dinlemiş, özel hayatını görüntülemiş ve elde etiği 

malzemeyi arşivlemiştir. 

 Gerek gördüğünde bu dinleme ve görüntü kayıtlarını çeşitli biçimlerde kullanmıştır. 

Söz konusu “kayıtlar” kimi yerde tutuklama gerekçesi olarak değerlendirilmiş, kimi yerlerde 

rakip siyasetçilerin tasfiye edilmesinde veya seçimlerde istenilen sonucu elde etmek için 

kamuoyunu yönlendirmede kullanılmıştır. Suç örgütünün devleti ele geçirmek ve Türkiye’yi 

dönüştürmek amacına uygun olarak çok büyük bir dinleme ve görüntüleme arşivi oluşturduğu 

anlaşılmaktadır. Bu arşivdeki bazı kayıtların ihtiyaç duyulduğu zaman kullanıldığını gösteren 

bazı örnekler şunlardır: 

 CHP Genel Başkanı Deniz Baykal ile ilgili görüntüler 2010 yılında internet üzerinden 

açıklanmış ve istifa etmesi sağlanmıştır. Çünkü Deniz Baykal, Ergenekon tertibine açıktan 

tavır alıyordu ve birçok konuda ABD’yi rahatsız eden bir yaklaşımı vardı. Sonuçta CHP, 

neoliberallerin daha etkin olduğu ve AKP’yi çok da rahatsız etmeyen bir yapıya kavuşturuldu. 

 CHP’ye yapılan operasyonun bir benzeri 2011 seçimleri öncesinde MHP’ye yapıldı. 

MHP’nin önde gelen 8 yöneticisinin özel hayatları ile ilgili görüntüler servise sokuldu ve 

istifa etmeleri sağlandı. Amaç MHP’nin baraj altında kalmasını sağlayarak AKP’nin tek 

başına Anayasayı değiştirecek çoğunluğa ulaşmasını sağlamaktı. Bu amaç gerçekleşmedi. 

ama MHP de önemli ölçüde hizaya sokuldu, AKP’yi en azından fazla rahatsız eden bir 

konuma gelmesi önlendi. 

 Işık Koşaner ve İlker Başbuğ başta olmak üzere TSK üst düzey komutanlara ait 

dinleme kayıtları yayınlandı. Böylece komuta kademesi bir bütün olarak terörize edildi. 

“Balyoz” ve “Casusluk” davaları ile TSK’nın subay kadrosu önemli bir tasfiyeye uğrarken, 

Kürt açılımı ve Suriye gibi ulusal güvenliğimizi doğrudan ilgilendiren konularda Ordu’nun 

sessiz kalması sağlandı. 

Yargıtay hakimlerine yönelik dinleme kayıtlarının yayınlanması yıldırma ve teslim 

alma operasyonunun yargıya ilişkin boyutudur. 

Hasdal’da hapis yatan veya hastanede olan asker tutukluların yakınları ile yaptıkları 

telefon konuşmaları veya ortam dinlemesi ile elde edilen kayıtların yayınlanması ile topluma 

yönelik genel bir baskı ortamı yaratılması ve geniş kitlelerin teslim alınması hedefi güdüldü. 
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Hiç şüphe yok ki, ses ve görüntü kayıtlarına ilişkin bizim bildiklerimiz Aysberg’in su 

üzerinde kalan kısmıdır. Hiç kimsenin şüphesi olmasın, çok daha fazlası arşivlenmiş, günü 

gelince tehdit amacıyla kullanılmış, kullanılmakta ve böylece hedef kişiler teslim alınmakta, 

etkisizleştirilmektedir. Çeşitli görevlerde bulunan kamu görevlilerinin önüne kendileri ve 

yakınlarına ait görüntü kayıtları konulmakta ve istedikleri gibi hareket etmezlerse, kayıtların 

kamuoyuna açıklanacağı tehdidi yapılmaktadır. 

 

 

Kanıt 59: Fethullahçı basın organlarının rolü. Aksiyon dergisi ve Fehmi 

Koru 

 Ergenekon tertibi bilindiği üzere ilk olarak 2001 yılında Tuncay Güney’in Emniyet’te 

verdiği ifade ile başladı. Aksiyon dergisi, Nisan 2001’de Tuncay Güney’in emniyetteki 

ifadeleri ve evinde bulunduğunu söylediği Ergenekon belgelerinden hareketle haber yaptı. 

Aynı günlerde Fehmi Koru da Zaman gazetesindeki köşesinde Ergenekon’u yazdı. 

 Türkiye’de hiç kimsenin haberi yokken, Tuncay Güney’in ifadesini alan emniyet 

görevlilerinin inanmadığı, “ve acaba bu adam hangi istihbarat örgütü adına çalışıyor” diye 

şüphelendiği, İstanbul Cumhuriyet Savcısının ve zamanın MİT Müsteşarının “deli saçması” 

olarak nitelediği suçlamalar, Aksiyon dergisi ve Fehmi Koru tarafından ciddiye alınıyor ve 

yayın yapılıyor. Neden acaba? 

 Bu sorunun cevabı bellidir. Çünkü sözünü etiğimiz kişiler ve yayın organları en 

başından beri tertibin içinde görev almışlardır. 2001 yılında üretilen şema ve yapılan 

yayınlarla TSK’nın komuta kademesinin şekillenmesine müdahale edilmiş, zamanın 

Genelkurmay Başkanı sayın Hüseyin Kıvrıkoğlu’nun emekli olması sağlanmış ve tertibin 

daha sonraki yıllarda yürütülmesinde önemli bir rol oynayan Hilmi Özkök’ün Genelkurmay 

Başkanı olması sağlanmıştır. 

 

 

Kanıt 60: Özal iddianamesi hazırlanmadan tam üç yıl önce Aksiyon 

dergisinde yayınlandı 

 Zaman aşımına bir gün kala mahkeme tarafından kabul edilen Özal’ın zehirlendiğine 

ilişkin İddianame’nin Cemaat’e yakın olarak bilinen Aksiyon dergisinden kopyalandığı ortaya 

çıktı.  



 68 

 Cemaat’le bir kısım Özel Yetkili Savcının ortak mesai içinde olduğunun tartışma 

götürmez bir belgesi ile karşı karşıyayız. 

 Savcı Kemal Çetin, İddianamenin 3 ve 4. sayfalarında “1993 yılında meydana gelen 

olaylar” başlığı altında 93 yılındaki önemli olayları sıralıyor. Savcı bu başlık altında 44 

madde halinde Aksiyon dergisinde yapılan sıralamayı birebir iddianamesine kopyalıyor. 44 

Maddelik bu listede ilk olay; “11 Ocak 1993: İstanbul polisi, LuckyS adlı Panama bandıralı 

bir gemide 15 ton uyuşturucu ele geçirdi” şeklinde ifade edilmiş. Son olay ise; “31 Aralık 

1993: “Abdullah Öcalan, ABD ve AB’nin önde gelen Devlet ve Hükümet başkanlarına açık 

mektup göndererek yeni bir sözde ateşkes ilan etmek istediğini bildirdi.” olarak belirtilmiş. 

 Özel Görevli Savcı Aksiyon dergisine o kadar güveniyor ki, Dergi’nin yazım 

yanlışlarını bile hiç düzeltmeden bire bir iddianamesine kopyalamakta sakınca görmemiş. 2 

Temmuz 1993’te Madımak Oteli’nde 37 aydının yakılması da 93’e damga vuran olaylar 

arasında sayılmış. Dergideki yazımda, Madımak Oteli” ifadesi yanlış bir kesme işareti 

kullanılarak “Madımak Otel’i” şeklinde yazılmış. Savcı İddianamede de aynı yazım hatasına 

yer vererek hatayı tekrarlıyor. 

 

 

Kanıt 61: Ergenekon temel belgesinin 2006 yılında Aslı Aydıntaşbaş 

tarafından yeniden piyasaya çıkarılması                                  

Amerika ile özel bağları olan Aslı Aydıntaşbaş, bu tertibin sahnelenmesinde özel bir 

rol oynamıştır. Aslı Aydıntaşbaş’ın son iki yıl içinde Suriye’deki gelişmelerde üstlendiği 

görev ise, Ergenekon tertibinde oynadığı rolün anlaşılmasında aydınlatıcıdır. 

Aslı Aydıntaşbaş, Suriye’de de özel bir görev yapıyor. Kışkırtıcı yayınlarla 

Türkiye’nin Suriye’ye müdahalede bulunması için çalışıyor. İfa ettiği bu görev hiç şüphe yok 

ki Atlantik ötesi bağlantıları içinde anlam taşımaktadır. 

 Aslı Aydıntaşbaş, Ergenekon Temel Belgesi adı verilen düzmece belgeyi bizzat 

kendisi Doğu Perinçek’e vermesine rağmen yıllarca bilinçli olarak yürütülen “Ergenekon 

belgesi Doğu Perinçek’te bulundu” yalanı karşısında sessiz kalarak kendisine verilen görevin 

gereğini yapmıştır. 

 Bu sessizlik, söz konusu kişinin tertibi yürüten örgütün varlığı ve hedefi konusunda en 

azından bilgi sahibi olduğunu ve kendisinin de kurulan tezgâhta rol aldığını gösteriyor. 
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Kanıt 62: “Operasyon medyası” yaratma ve geri kalanları teslim alma 

eylemi 

 İşçi Partisi’nde yapılan aramada bulunmayan, daha sonra Emniyet’te bazı görevliler 

tarafından torbaya konuldukları kesinleşen dört yoğun disk (CD) içinde yer alan konular, 

arkadaşlarımız daha Emniyette sorguda iken “Operasyon basını”nda (yandaş basın ve F Tipi 

basın yayın organları) manşetlerden verilmeye başlandı. Söz konusu yoğun disklerde 

Danıştay’a ait bir kroki, zamanın Genelkurmay Başkanı Yaşar Büyükanıt’ın bir yurt içi 

gezisine ilişkin bilgiler, İzmir’de NATO üssüne ilişkin bilgiler bulunuyordu. 

 İşçi Partisi’nin Genel Merkezi basılıyor, binlerce yoğun disk ve çuvallarca belge 

götürülüyor. Ama daha çuvallar İstanbul’a varmadan bazı CD’lerin içeriği yandaş medyada 

manşet oluyor. 

 İşte bu aradığımız örgütün ayak izidir. 

 Bahsettiğimiz durum sadece biz İşçi Partililer için değil hemen hemen bütün sanıklar 

için söz konusu olmuştur. Emniyet içindeki bazı görevliler, Beşiktaş adliyesindeki bazı özel 

görevli savcılar ve yandaş basın mensupları bu konuda koordineli olarak çalışmışlardır. 

Hemen hemen bütün sanıklarla ilgili olarak aynı şekilde malum basın yayın organlarında kara 

propagandayla yargısız infaz yapıldı. Söz konusu basın yayın organlarının belirttiğimiz 

yayınları bile başlıbaşına bir örgütün varlığını ortaya koyan yeterli kanıt durumundadır. 

 Tertip sahneye konmadan yapılan hazırlıkların başında, kamuoyunu istenilen 

doğrultuda imal etmenin aracı olarak basın yayın dünyasında gerekli araçların yaratılması 

hedeflenmiş ve başarılmıştır. Cemaatin zaten elinde bulunan basın yayın organlarının yanı 

sıra çok sayıda gazete ve televizyon satın alınarak tertibin basın-yayın ayağı inşa edilmiştir. 

 - Devletin olanakları kullanılarak Star televizyonu ve ATV televizyonunun, Tayyip 

Erdoğan’ın damadının çalıştığı Çalık Holding tarafından satın alınması sağlanmıştır. 

 - Bugün gazetesi ve Kanaltürk televizyonu Cemaat’a yakın olarak bilinen işadamları 

tarafından satın alınmıştır. 

 - Aydın Doğan, Mehmet Emin Karamehmet gibi büyük holding sahiplerinin elinde 

bulunan basın yayın organları vergi cezaları benzeri astronomik cezai yaptırımlarla sindirilmiş 

ve teslim alınmıştır. Adı geçen kişiler ellerinde bulunan bazı gazete ve televizyonları, deyim 

yerindeyse tertibin hizmetine vermişlerdir. 

 Böylece basın, neredeyse bir bütün olarak tertip için yürütülen kara propagandanın 

emrine verilmiştir. 
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Kanıt 63:   “Özel görevli” gazeteciler 

 Birinci körfez savaşı, gazetecilik literatürüne; “İliştirilmiş (Embedded) Gazeteci” diye 

bir deyim kazandırdı. Aynı şekilde Ergenekon operasyonu da literatüre, “Özel Görevli 

Gazeteciler” deyimini kazandırmıştır. 

 Gizli örgütün her yerde olduğu gibi basın içinde de “Özel Görevli” elemanları 

olmuştur. Söz konusu kişiler, arkada kalan beş yıl içinde fiilleri ile kendilerini ortaya 

koymuşlardır. 

 Şamil Tayyar, Fehmi Koru, Hüseyin Gülerce, Mehmet Baransu, Emre Uslu, Zihni 

Çakır, Emre Uslu, Ahmet Altan, Aslı Aydıntaşbaş, Yasemin Çongar, Alper Görmüş, Nazlı 

Ilıcak gibi gazeteciler bu süreçte “özel görev” üstlenmişlerdir. 

 Bunlardan bazıları F Tipi Cemaat ile olan mensubiyet ilişkilerinden dolayı görev 

yapmışlardır. 

 Kimileri Ahmet Altan gibi sürecin hemen başında tertip merkezi ile yaptıkları 

pazarlıkların sonucunda işi almışlardır. 

 Kimileri tertibi yürüten merkezin verdiği bilgi ve belgeyi gazetelerinde yayınlamak 

veya kitap haline getirmek gibi işler yapmışlardır. Deyim yerindeyse “iliştirilmiş gazeteci” 

pozisyonundadırlar. 

 “Özel Görevli Gazeteciler” suç örgütünün arkasında bıraktığı en önemli kanıtlar 

durumundadırlar. Özel görevli gazetecilerden yola çıkılarak sanıklar daha sorguda iken 

basında aleyhlerinde yayın yapılmasını sağlayan Emniyet ve Yargı içindeki çete mensuplarına 

ulaşılabilir. 

 Balyoz darbe davasında askeri belgelerin yanı sıra üretilmiş olan sahte belgelerin 

kaynağına da bu yoldan ulaşılabilir. 
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VI. Gizli örgütün yargıya uzanan faaliyetleri 

 

Kanıt 64: Tayip Erdoğan; “Devlet içinde devlet oldular!” 

 PKK ile Oslo’da yapılan görüşmelerin ortaya çıkmasından sonra Beşiktaş’taki Özel 

Görevli Savcılar MİT Müsteşarı Hakan Fidan’ı ifadeye çağırdılar. Bunun üzerine Başbakan 

Recep Tayyip Erdoğan’ın katıldığı bir televizyon programında yapmış olduğu değerlendirme 

son derece açıklayıcıdır. 

 Tayyip Erdoğan “Özel Görevli Mahkemeler için “Devlet içinde devlet oldular” 

ifadesini kullandı. Başbakan’ın “devlet içinde devlet” ifadesiyle, emniyet ve yargı başta 

olmak üzere her tarafta örgütlenmiş olan F Tipi yapıyı, “Gizli Örgüt” olarak suçlamaktadır. 

 İşin ucu kendisine dokunduğu zaman feryat eden Tayyip Erdoğan, gerçeği söylemiştir. 

Ama kendisinin de söz konusu gizli örgütün oluşmasında payının olduğu da bir başka 

gerçektir. 

 

Kanıt 65: Esas Hakkındaki Mütalaa’da yer alan suç itirafı 

 Ergenekon Davası Esas Hakkında Mütalaası’nın 1169 ve 1170 sayfalarında aynen şu 

ifadeler yer almaktadır. 

 “Birbirlerinden habersiz olarak ifadeleri alınan, gerek ifadelerin tarihi gerekse 

soruşturma evrakındaki kısıtlama kararına göre birbirlerinin ifadelerini öğrenmeleri mümkün 

görülmeyen her iki tanığın, Alpaslan Aslan, Veli Küçük’ün “Katibim Restoran”ın yanındaki 

çay bahçesinde buluştukları, Avukat Haluk Kurtuluş’un da söz konusu çay bahçesine gittiği 

şeklindeki beyanlarının Alparslan Arslan ile Veli Küçük’ün geçmişe dayanan bağlantısı 

bulunduğunu gösterdiği anlaşılmaktadır.” 

 Savcıların “Birbirlerinden habersiz” dediği kişiler Gizli tanık 9 ile Osman Yıldırım. 

Yargılama süreci içinde Gizli Tanık 9’un Osman Yıldırım olduğu ortaya çıktı. Osman 

Yıldırım’ın “Gizli Tanık 9” olarak ifadesini alanlar, bu Mütalaa’yı yazan savcılar. İşte 

savcıların Danıştay Cinayetini bu davaya bağlarken dayandıkları tek kanıt budur. 

 Savcılar açıkça suç işlemişlerdir. Mahkemenizin Esas Hakkında Mütalaa’da yer alan 

bu ifadeyi gördükten hemen sonra bu davayı durdurması, Savcılar hakkında suç duyurusunda 

bulunması, Danıştay Cinayetini derhal ayırması ve burada yıllardır hapis yatırılan 

yurtseverleri de derhal tahliye etmesi gerekir. 
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Kanıt 66: Danıştay Davası’nın Ergenekon davasına bağlanması 

 Ortada hiçbir ciddi kanıt yokken Danıştay Cinayeti davası, tertip medyası tarafından 

yürütülen bir kampanyanın sonucunda Ergenekon davasına bağlanmıştır. 

 Alparslan Arslan’ın bütün bağlantıları, cinayetin hemen öncesinde ve cinayet günü 

yaptığı telefon konuşmaları yok sayılmış ve bir buçuk yıl öncesinde Muzaffer Tekin ile 

yapmış olduğu konuşma delil olarak kabul edilmiştir. 

 Alparslan Arslan’ın, Fethullah Gülen’in yeğeni Av. Kemalettin Gülen ile olan ilişkisi 

görmezden gelinmiştir. Oysa Danıştay ile ilgili adresleri temin eden Kemalettin Gülen’dir. 

 Alparslan Arslan’ın şeyh Salih Kunter ile olan ilişkisi yok sayılmıştır. BBP ve 

Fethullah Gülen ile olan ilişkisi ve itirafları da dikkate alınmamıştır. 

 Ankara 11. Ağır Ceza Mahkemesi, ısrarla Ergenekon soruşturmasının dosyasını 

savcılıktan istemesine rağmen bu talebe cevap verilmemiştir. Böylece Mahkeme’nin 

Ergenekon Davası sanıkları ile irtibat iddialarını kararında sonuca bağlaması önlenmiştir. 

 Dava Yargıtay’a gittikten sonra Sincan Cezaevinde Osman Yıldırım ikna edilmiş 

yalan beyanda bulunması sağlanmış ve davalar birleştirilmiştir. 

 Osman Yıldırım’ın yalan söylediği 4 yıldır süren yargılamada bütün çıplaklığı ile 

ortaya çıkmasına ve bütün taleplerimize rağmen Danıştay davası ayrılmamıştır. 

 Başlı başına bu durum, “Gizli Örgüt”ün elinin bu davanın içine uzandığının yeterli 

kanıtıdır. 

 

AKP tertibin içinde 

 Saldırıdan iki saat sonra Adalet Bakanı Mehmet Ali Şahin, Başbakan’ın Danıştay’ı 

hedef gösteren sözlerinden dolayı cinayetten iktidarı sorumlu tutanlara “sürprizlere hazır olun, 

arkasında Gladyo tipi yapılanma var…” dedi. Daha ortada hiçbir şey yok ama Bakan her şeyi 

biliyor. Ertesi gün ise Emniyet ve MİT yetkilileri Dışişleri Bakanı Abdullah Gül’ün önüne 

Ergenekon şemalarını koydu. Bunu İsmet Berkan’a anlatan Gül, Danıştay saldırısı ile bu şema 

arasında bir bağ kurulamadığını görünce “delillendirin” talimatını verdi. (Radikal 9 Nisan 

2008) 

 Polis daha o gün soruşturmaya Ergenekon adını vermişti. Bu bilgiyi 14 Mayıs 2009 

tarihinde Vatan gazetesine demeç veren üst düzey emniyet yetkilisi vermektedir. Böylece 

delilleri olmayan ama Abdullah Gül’ün “delillendirin” dediği süreç başlamıştır. Gazeteci Can 

Dündar 2 Temmuz 2008 tarihinde Dışişleri Bakanı Abdullah Gül’ün bir grup gazeteciyle 

yaptığı söyleşide, “Bu Ümraniye olayına dikkat edin. Bunun arkası gelecek, bu olay çok 
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büyüyecek…” dediğini yazdı. Can Dündar yazdıklarını Tanık olarak dinlendiği mahkeme 

salonunda da tekrarladı. 

 Aynı şekilde eski istihbaratçı Bülent Orakoğlu da Danıştay saldırısından hemen sonra 

polis tarafından İçişleri Bakanı Abdülkadir Aksu’ya verilen brifingde, müstakbel Ergenekon 

sanıklarının isimlerinin bilindiğini fakat henüz delillerin oluşmadığını, bu nedenle de o sırada 

işlem yapılmadığını yazmıştı. (Bülent Orakoğlu, Ankara’da Gölge Oyunları, s.116) 

 

Aslı Aydıntaşbaş’ın rolü 

 Amerika’dan gelerek Ergenekon üzerine yazmaya başlayan Aslı Aydıntaşbaş 18 

Mayıs 2006’da yazılarını bitirdi. MİT, 26 Mayıs 2006’da daha önce göndermiş olduğu 

Ergenekon şemasını ilgili yerlere bir kez daha gönderdi. 

 Recep Tayyip Erdoğan ise 27 Mayıs 2007’de “Yüzbaşının serbest bırakılmış olması 

suçsuz olduğu anlamına gelmez” dedi. Yürütme, gizli olarak yürütülmesi gereken bir 

soruşturmanın doğrudan doğruya içinde bulunuyor. Hem de cinayetin işlendiği saatten 

itibaren. Erdoğan sözleri ise açık bir müdahaleden başka bir anlama gelmez. 

 

Bir başka F Tipi bağlantısı 

 2 Nisan 2007’de “Fethullahçı” olarak bilinen Emniyet Müdürü Ali Gökçimen’in 

yeğeni Muzaffer Gökçimen ve eşi E. Feride Gökçimen Emniyet’e ifade vererek, “Muzaffer 

Tekin, Semih Tufan Gülaltay’ın yanına geldi. Cinayeti orada planladılar” dedi. Ergenekon 

Davası’nda ifade veren Feride Gökçimen’in ifadelerindeki çelişkinin yanı sıra polisle birlikte 

çalıştığı hatta bazı dinleme operasyonlarına katıldığı ortaya çıktı. 

 

Gelişmeler 

 Emniyet içine yuvalanmış çete, Danıştay saldırısının olduğu gün veya ertesi gün 

hazırladığı şema içerisine Veli Küçük, Doğu Perinçek, Muzaffer Tekin gibi isimleri yerleştirdi 

ve daha sonra bu şemayı Genelkurmay’a gönderdi. Yandaş basın bu şemanın Genelkurmay 

tarafından hazırlandığının propagandasını yaptı. 

 Fehmi Koru, 5 Kasım 2007’de Beyaz Saray’da Tayyip Erdoğan ile Bush arasında 

yapılan görüşmede Ergenekon soruşturmasında düğmeye basıldığını yazdı. 

 3 Temmuz 2007’de MİT’e içinde 6 adet CD bulunan imzasız bir mektupla “Ergenekon 

yapılanması hakkında bilgi notu” gönderildi. Gönderen kişi polis olduğunu söylüyor. 
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 2007 Aralığında bir polis ekibi Ataşehir’de bir siteye giderek, site sakinlerine 

Ergenekon sanıklarının fotoğraflarını gösteriyor. Gösterilenlerden biri daha gözaltına bile 

alınmamış olan Veli Küçük. Sitenin kapıcısı bunu mahkemede anlattı. 

 6 Şubat 2008’de Süleyman Esen’in avukatı Mehmet Ener, Osman Yıldırım ile Sincan 

Cezaevinde görüştü. Osman Yıldırım o görüşmede bombalama emrinin kendisine Veli 

Küçük’ün verdiğini ve bombaları Veli Küçük’ten Ataşehir’de bir evde aldığını anlattı. Sözünü 

ettiği ev, polislerin araştırma yaptıkları ev. 

 Şamil Tayyar bu görüşmeyi köşesinde haber yaptı. 

 13 Şubat’ta Danıştay davası karar duruşması yapıldı. Osman Yıldırım ve Mehmet Ener 

bu duruşmada “Ataşehir buluşması”ndan hiç söz etmediler. Söz etseler mahkeme bu iddiayı 

da inceleyecek ve karara bağlayacaktı. 

 12 Mart 2008’de Ergenekon Savcısı Mehmet Ali Pekgüzel Sincan’a giderek Osman 

Yıldırım ile görüştü. 13 Mart’ta Osman Yıldırım’ın ifadesi bir kez daha alındı. 

 17 Nisan 2008’de Osman Yıldırım’ın Sincan Cezaevinde bu kez de Gizli Tanık 9 

olarak ifadesi alındı. 

 Böylece Danıştay cinayeti davasını gören Ankara Mahkemesinin bütün ısrarlı 

taleplerine rağmen Ergenekon dosyasını Ankara’ya göndermeyen Beşiktaş Özel Görevli 

Savcılığı, Ankara’daki dosya Yargıtay’a gittikten sonra harekete geçti ve “Osmanım”ın 

ifadesini gerekçe göstererek Danıştay dosyasının Silivri’ye gönderilmesini sağladı. 

 

Soruşturulmayan ilişkiler 

 Fethullah Gülen’in yeğeni Kemalettin Gülen, Şeyh Salih Kunter, Şeyh’in sağ kolu 

Salih Yaşar, Süleymen Esen ve eski polis Hamza Öztürk. Hepsi Alpaslan Arslan ile ilişkili. 

Danıştay cinayeti öncesinde Alparslan Arslan bu kişilerle 130’dan fazla görüşme yapmış. 

Danıştay cinayeti sırasında da söz konusu kişiler kendi aralarında yoğun bir telefon trafiği 

yapmışlar. 

 Mahkeme bütün bunları soruşturmaya gerek görmedi ama Danıştay cinayetinden tam 

bir buçuk yıl önce bürosunun bulunduğu işhanında bir avukat arkadaşının yanında tesadüfen 

tanıştığı Alparslan Arslan’ın dokuz ay önce Muzaffer Tekin’e gönderdiği Kandil tebriğini 

delil saydı. 

 Danıştay cinayetinin olduğu gün polislerin evinde arama yapması üzerine emniyete 

gitmek isteyen Muzaffer Tekin’e aynı zamanda Mehmet Eymür’ün de avukatı olan Ertaç 

Giray, “saklan pazartesi ben seni Emniyet’e götürürüm” diyor. 
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 Bütün kanıtlar, Danıştay Cinayeti’nin sözünü ettiğimiz Gizli Örgüt tarafından 

işlendiğini ve daha sonra adım adım Ergenekon Davası’na monte edildiğini gösteriyor. 

 

 

Kanıt 67: Kendilerine resmen bildirilmesinden iki hafta önce balyoz 

savcılarına malum olan sorular  

 Deniz Binbaşı Eren Günay, 24 Nisan 2009 günü gözaltına alındı ve 27 Nisan günü 

savcılık sorgusu yapıldı. İfade alma işlemi sırasında bir Emniyet mensubu odaya girdi ve Özel 

Görevli savcı Fikret Seçen’in kulağına bir şeyler söyledikten sonra Eren Günay’a soruldu: 

 ‘Levent Bektaş’ın evinde yapılan aramada bir CD ele geçirilmişti. Bu CD’de “kafes 

Operasyonu Eylem Planı”, “Kafese konulacakların listesi” başlıklı belgeler vardı. Bir belgede 

gayrı müslim vatandaşların isim listesi bulunuyordu. Eren Günay’ın bu konularda 

söyleyecekleri nelerdi?’ 

 Oysa Levent Bektaş’ın evinde 22 Nisan günü arama yapıldıktan sonra, elde edilen CD 

ve DVD’lerde bir suç unsuru bulunmadığına dair rapor düzenlenmiş ve savcılığa teslim 

edilmişti. 

 Daha sonra Emniyet, CD ve DVD’leri savcılıktan geri almış ve dava dosyasındaki 

rapora göre 9 Mayıs 2009’da bir raporla savcılığa geri göndermişti. Yani Eren Günay’a soru 

sorulmasından iki hafta sonra. 

 Savcılar bu çelişkiyi; “Emniyet, kendisindeki bilgileri bizimle gerektiğinde 

paylaşmakta, yazılı rapor daha sonra verilmektedir” diyerek açıkladılar. 

 Ama aynı savcıların, “soruşturmanın gizliliğini ihlalden” yapılan suç duyurusu üzerine 

açılan soruşturma dosyasına gönderdikleri cevap yazısında; “Biz, Levent Bektaş’a ait CD ve 

DVD’leri incelemek üzere Emniyet’e, Mayıs 2009’da gönderdik. Emniyet 9 Mayıs 2009 

tarihinde inceleme raporunu bize geri gönderdi” demişlerdir. 

 Bu açık bir suç itirafıdır. Yani Emniyet görevlisi 27 Nisan günü savcı Fikret Seçen’in 

kulağına bir şeyler fısıldadığı zaman ellerinde hiçbir CD ve DVD yoktu. Üstelik Emniyet o 

tarihte, “CD ve DVD’lerde hiçbir suç unsuru yoktur” diyerek Savcılara teslim etmişti. 

 Bu durumun tek bir izahı vardır: Suç içerdiği söylenen belgeler, o tarihte Emniyet’teki 

çete mensuplarının elindeydi ve bu belgeler Mayıs ayında Savcılıktan geri alınan CD ve 

DVD’lere yüklendi. 
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Kanıt 68: Özal’ın zehirlendiğini iddia eden Gizli Tanık Selçuk’un ifadesinin 

değiştirilmesi 

 Ergenekon davasının gizli tanıklarından Selçuk, Özal’ın zehirlendiği konusunda ifade 

verdi. İddiasına göre E. Tuğgeneral Levent Ersöz, Turgut Özal’ı Semra Özal’a zehirletmiş. 

 Bu ifade üzerine Levent Ersöz hakkında dava açıldı. F Tipi Basın, Levent Ersöz 

hakkında bilinen kampanyasını başlattı. Ama Savcı, iddianamesine, Gizli Tanık Selçuk’un 

Levent Ersöz ile ilgili iddiasını alırken Semra Özal’ı çıkarıyor. 

 Savcının yaptığı tahrifat hem Ergenekon davasındaki gizli tanıkların ne olduğunu 

ortaya koyuyor, hem de bir kısım yargı mensubunun yaptığı işin bir yargı faaliyeti olmadığını 

kanıtlıyor. 

 

 

Kanıt 69: Özel Görevli Savcılar tarafından tarihi değiştirilen 28 Şubat 

belgesi 

 28 Şubat davasında tutukluluğa devam kararlarında sürekli olarak, “atılı suçun 

işlendiğine yönelik kuvvetli suç şüphesinin varlığına esas alınan” iki belgeden söz 

edilmektedir. Söz konusu belgelerden “Batı Harekât Konsepti” başlıklı olanının fotokopisinde 

yayınlama tarihi olarak 06 Mayıs 1997; “Batı Eylem Planı” başlıklı olanında ise 27 Mayıs 

1997 tarihleri yazılıdır. Em. Orgeneral Çetin Doğan, belgelerin tarihleri ile oynandığını ortaya 

çıkardı. 

 1997 yılında Hasan Celal Güzel, “Batı Harekat Konsepti” belgesi ile ilgili olarak suç 

duyurusunda bulunmuş, Genelkurmay Başkanlığı DGM başsavcılığının sorusu üzerine 29 

Temmuz 1997 tarihli cevabi yazısında, söz konusu belgenin bir taslak metin olduğunu, 

onaylanmadığını bildirmiştir. 

 Ankara’daki Özel Görevli Savcılar, 29 Temmuz 1997 tarihinde taslak halinde olan bir 

metni, 18 Haziran 1997 tarihinde istifa eden Refahyol Hükümeti’nin “düşürülmesinde” 

kullanılan belgeye dönüştürmüşlerdir. Bu amaçla belgenin üzerine sahte tarih atmaktan 

çekinmemişlerdir. 

 Aynı şekilde üzerindeki tarihten 27 Mayıs 1997 tarihinde kabul edilip yayınlandığı 

iddia edilen “Batı Eylem Planı”nda, o tarihte henüz ortada olmayan “Batı Harekat 

Konsepti”nin referans verilmiş olması, bu belgenin tarihinin de Savcılık tarafından atıldığını 

gösteriyor. 
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 Plan’ın kapak yazısı 3. maddesinde; “Eylem planına dahil edilmesi uygun görülen 

faaliyetlerin Batı Kriz Masası toplantılarında gündeme alınarak karara bağlanması 

sağlanacaktır” cümlesi yer almaktadır. Em. Org. Çetin Doğan; “Batı Çalışma Grubu’nun 

kuruluşundan (10 Nisan 1997) Jandarma Asayiş Komutanlığı’na atandığım 15 Ağustos 1997 

tarihine kadar Başkanlığını yaptığım Batı çalışma Grubu’na bağlı ‘Batı Kriz Masası’ adında 

bir birim olmadığı gibi Genelkurmay karargâhında da bulunmamaktaydı” demektedir. 

(Aydınlık, 12 Mayıs 2013)  

 

 

Kanıt 70: Üretilen CD ve yargıdayken değişen 28 Şubat CD’si 

 Gölcük Donanma Komutanlığında 6 Aralık 2010 tarihinde yapılan arama sonunda 7 

Aralık tarihinde tutulan tutanakla toplam 10 çuval belge, 5 adet hard disk ve 74 adet CD 

İstanbul Özel Görevli Savcılığına teslim edildi. 8 Aralık günü savcıların elinde olabilecek 

belgelerden çıkan bilgiler 13 Aralık tarihli Fethulahçı Bugün gazetesinde manşetten 

duyuruldu. 

 Bugün gazetesinin manşetine göre, Gölcükte bulunan belgeler içinde “İrticayla 

Mücadele Eylem Planı Davası” sanığı Dursun Çiçek ile Poyrazköy davası sanıklarını tedirgin 

edecek yeni belgeler bulunmuştu(!) Ayrıca “Olayın bir diğer boyutu da ortaya çıkan 

belgelerin 28 Şubat ve Batı Çalışma Grubu faaliyetleri açısından yeni bir yargı sürecinin 

işaretlerini verdiği” idi. 

 Bugün gazetesinin “kehaneti” doğru çıktı. İstanbul Cumhuriyet Savcılığı Gölcük’te 

çıkan CD’lerden birini 28 Şubat ile ilgili olduğu gerekçesi ile Ankara’ya gönderdi. Ankara’da 

birkaç ay içinde 28 Şubat soruşturması başlatıldı. E. Org. Çetin Doğan’a söz konusu CD’den 

hareketle sorular soruldu. İlgili CD’den alınan çıktıyı gören Çetin Doğan, kullanılan yazının 

2007 yılında piyasaya sürülen calibri yazı tekniği ile yazıldığını gördü. 2007 yazısı ile 1997 

yılında belge hazırlanamayacağını savcıya hatırlattı. 

 E. Org. Çetin Doğan’ın uyarısına Savcı, eski bir yazı tekniği ile yazılan yazının 

sonraki bir tarihte açıldığında otomatik olarak o tarihte kullanılan tazı tekniğine adapte olduğu 

şeklinde cevap veriyor. Oysa böyle bir durum, konunun uzmanlarının ve bizzat bu yazı 

tekniklerini piyasaya süren Microsoft firmasının da açıkladığı üzere mümkün değildir. 

 Çetin Doğan, İstanbul’dan gönderilen CD’nin sahte olduğunun kanıtlanmasından 

sonra rafa kaldırıldığını, onun yerine soruşturmada tutukluluğa devam kararlarında CD-5 adı 

verilen yeni bir CD kullanılmaya başlandığını belirtmektedir. Yeni CD gerçekten 
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Genelkurmay’a aittir, çalışan personelin isim ve telefon bilgilerini içermektedir ve herhangi 

bir suç unsuru içermemektedir. (Aydınlık, 13 Mayıs 2013)  

 

 

Kanıt 71: Özel Görevli Mahkemelerin bütün hukuk dışı uygulamalarının 

İktidar ve HSYK tarafından korunması 

 Türkiye yargı tarihinde hiçbir Mahkeme hakkında HSYK’ya, Özel Görevli 

Mahkemeler hakkında yapılan şikayet kadar başvuru yapılmamıştır. Ama AKP tarafından 

yapısı ve üyeleri değiştirilen yeni HSYK bütün bu başvurulara ret cevabı verdi. 

 Öte yandan AKP iktidarı, Mehmet Haberal’ın dava açarak, kendisi hakkında haksız 

tutuklama kararı veren Özel Görevli Mahkeme hakimlerini tazminata mahkum etmesinden 

sonra gerekli değişiklikleri yaparak, haksız tutuklama kararlarından dolayı Özel Görevli 

Mahkemelerin hakimlerinin tazminat ödemelerini öngören yasayı kaldırdı. 

 

 

Kanıt 72: Sanıklar lehine karar veren hakim ve savcıların görev yerlerinin 

değiştirilmeleri, emekli olmaya zorlanmaları 

Beşiktaş adliyesinde AKP iktidarının istediği yönde karar vermeyen hakimlerin başına 

neler geldiği biliniyor. Hemen hepsi tenzili rütbe ile başka mahkemelere ve illere sürüldüler.  

 Yeni HSYK, tahliye kararları veren Oktay Kuban, Şeref Akçay, Necdet Ede, Tuncay 

Aslan, Yılmaz Alp ve Erkan Çanak’ın görev yerlerini değiştirdi veya emekli olmak zorunda 

bıraktı. 

 Özel Yetkili 10. Ağır Ceza Mahkemesi’nin Başkanı Zafer Başkurt, Poyrazköy 

davasının başlamasının hemen öncesinde Gebze’ye, 13. Ağır Ceza Mahkemesinin Başkanı 

Köksal Şengün Bolu’ya sürüldü. 

 İsteğe uygun karar veren Hakim ve Savcılar ise bu süreç içinde terfi ettiler. 

 Verdikleri kararlara göre lehlerinde veya aleyhlerinde olmak üzere terfi ve görev yeri 

değişikliklerinin hedefi olan yargı mensuplarının durumu, sözünü ettiğimiz gizli örgütün 

elinin, sonuna kadar Beşiktaş’taki yargılamaların içinde olduğunun bir başka kanıtıdır. 
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Kanıt 73: Balyoz davasında tahliye kararı veren Hakim Oktay Kuban’a 

ölüm tehdidi 

 Beşiktaş’ta bulunan Özel Görevli Mahkeme’de görev yapmakta olan Hakim Oktay 

Kuban, hukuka uygun hareket etti. Tutuklama talebi ile önüne gelen Balyoz dosyasında delil 

durumuna baktı ve tutuklamayı gerektirecek bir delil olmadığını gördü. Talebi geri çevirdi. 

Aynı şekilde tutuklanmaya yapılan itirazları da ele aldığında aynı gerekçelerle tahliye kararı 

verdi. 

Hakimin hukuka uygun bu tavrı tertipçilerin oyunlarının bozulması anlamına 

geliyordu. F tipi ve yandaş basında hemen ağır saldırılar başladı.  Hakim Kuban aleyhinde 

ağır bir psikolojik savaş yürütüldü. 

 “Bir meslektaşı Kuban’a önce; ‘Anakara’dan emir olduğunu, bu askerlerin içerde 

tutulmak istendiğini, dört-beş yıl içerde kalıp daha sonra çıkarlar, sen kendini tehlikeye atma. 

Ankara’dan senin arkanda kimler olduğu, kime güvendiğinin de araştırılması istenmiş’ diyor. 

İş daha da ileri gidiyor. Kuban’a yeni görüşmede son mesaj şöyle oluyor: ‘Eğer Çetin Doğan 

ve diğer paşaları tahliye edersen sokağa çıktığında seni vuracaklar. Darbe karşıtı göstericiler 

adliyenin etrafını saracak, sen dışarı çıkamayacaksın.” 

 Bu bilgileri 22 Ocak 2013 tarihinde gazeteci Saygı Öztürk, Sözcü gazetesindeki 

köşesine verdi. Hakim Kuban’ın bu sözlerin doğru olmadığı yönünde herhangi bir açıklaması 

olmadı. Yani doğruladı. 

 

 

Kanıt 74: AKP-PKK anlaşmasından hemen sonra KCK tutuklularının 

tahliye edilmesi. 

 AKP iktidarının Öcalan ile yaptığı anlaşma, 21 Mart 2013’te Nevruz bayramında ilan 

edildi. Bundan sonra bir buçuk ay içinde çeşitli illerde yargılanan KCK tutukluları peş peşe 

tahliye edildiler. Mayısın ilk haftasının sonunda tahliye dilen KCK tutuklusu sayısı yaklaşık 

250 kadar oldu. 

 Aynı süre içinde sadece bir Ergenekon tutuklusu tahliye edildi: Oğuz Bulut. O da 

kendisi hakkında istenen cezayı hemen hemen yatmış durumdaydı. 
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VII. Gizli Örgütün AKP iktidarı aracılığı ile faaliyetlerinin 

kanıtları  

   

Kanıt 75: Tayyip Erdoğan ve Abdullah Gül’ün Ergenekon davasındaki 

konumları  

Tayyip Erdoğan-Abdullah Gül ikilisi, Ergenekon davasında hem Polis, hem Savcı, hem 

Yargıç hem İnfaz Memuru hem de ABD Başkanının parmağının altındaki düğme konumunda 

olduklarını kendi ağızlarıyla itiraf etmişlerdir. 

İşte itirafları. 

 

1. Abdullah Gül: “Savcı bulun, yakalayın, yargılayın” 

Abdullah Gül, Danıştay cinayetinden hemen sonra Emniyet ve MİT yöneticilerinin 

katıldıkları bilgilendirme toplantısında şöyle konuşuyor: “Bana anlattıklarınızı delillendirip 

savcıya da anlatın, hepsi yakalansın, yargılansın.” (Aktaran: İsmet Berkan, Radikal, 4 

Temmuz 2008 ve Murat Yetkin) 

O zaman Tayyip Erdoğan iktidarının Başbakan Yardımcısı ve Terörle Mücadele Yüksek 

Kurulu Başkanı olan Abdullah Gül, hem delil üretme, hem uygun savcıyı bulma, hem 

yakalama, hem de yargılama makamı olduğunu itiraf etmektedir. Bu konuşmasını İsmet 

Berkan ve Murat Yetkin Radikal’de yazdılar ve yalanlanmadı. 

 

2. Polise hakim ve savcıları hiçe sayan “sinkaflı” sınırsız yetki 

Polis memurunun Ümraniye Karakolu’nda, 12 Haziran 2007 günü, karakolda bulunan 

bombalar için uydurma tutanak düzenlenirken kamera kaydındaki konuşması aynen şöyle: 

“Soruşturma Ergenekon olduktan sonra sinkaf ederim hakimini de savcısını da.” 

Dava dosyasındaki kamera kayıtlarında saptandığı üzere, polisler, bombaları gecekondu 

çatısında bulunduğu belirtilen saatten bir buçuk saat önce, daha arama yapılmadan, Ümraniye 

Karakolunda masaya dizerek çatıda bulunmuş gibi tutanak düzenliyorlar. Polisler, yukardan 

aldıkları kanunları çiğneme yetkisini, savcılar ve yargıçlar hakkında hayasızca “sinkaflı” 

sövgülerle ve Genelkurmay Başkanına iki kez “O. çocuğu” diyerek dile getiriyorlar. Hepsi 

kamera kayıtlarında.  Fethullahçı ekibe bağlı olan bu polisler, görevli polis ekibini devre dışı 

bırakarak tertibi yürütüyorlar. Dahası Zir Vadisi’nden çıkan bombaların Ümraniye’de 

bulunduğu ve imha edildiği iddia edilen bombalarla aynı olduğu da dava dosyasına giren 
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kanıtlarla saptanmış bulunuyor. Kamera kayıtlarında bu konuşmaları yapan polisler belli 

olduğu halde haklarında beş yıldır hiçbir işlem yapılmıyor. Çünkü yetkilerini Tayyip Erdoğan 

ve Abdullah Gül’den alıyorlar. 

 

3. Tayyip Erdoğan: “Ergenekon operasyonunda yargıyla uyum içinde çalışıyoruz.” 

BOP Eşbaşkanı Tayyip Erdoğan, ABD'den 35 kişilik CIA operasyon ekibinin Ankara'ya 

geldiği 18 Şubat 2008 günü şu açıklamayı yaptı: “Ergenekon operasyonunda yürütme ve yargı 

uyum içinde çalışıyor.”  

Görüldüğü gibi, Tayyip Erdoğan yargıyı yönettiklerini daha Ergenekon operasyonunun en 

başlarında kamuoyu önünde açıklamıştır. Ergenekon soruşturma ve kovuşturmasında görevli 

hakim ve savcıların durumu da böylece bizzat Tayyip Erdoğan tarafından tanımlanmıştır. 

 

4. Tayyip Erdoğan: “Ergenekon davasının savcısıyım” 

BOP Eşbaşkanı Tayyip Erdoğan, Ergenekon savcılarının İddianameyi İstanbul 13. Ağır 

Ceza Mahkemesi’ne verdiklerinin hemen ertesi günü, Ergenekon davasındaki konumunu şöyle 

açıkladı: “Bu davanın savcısıyım.”  

Tayyip Erdoğan, bu açıklamasını “Deniz Baykal’ın avukatım demesinden sonra söyledim” 

diyerek yalan beyanda bulundu. Deniz Baykal, “Bu davanın avukatıyım” açıklamasını, Tayip 

Erdoğan’a cevap olarak daha sonra yaptı. 

 

5. Tayyip Erdoğan: ”Silivri’de özel yargı kurduk” 

Tayyip Erdoğan imzalı AKP kitapçığında şöyle yazıyor: “Gerekli hallerde farklı 

mahallerde özel amaçlarla sorgulama ve yargılamalar yapılabilir. Şu anda Ergenekon davasının 

Silivri’de görülmesi bunun en tipik örneklerindendir.” (AKP’nin Recep Tayyip Erdoğan imzalı 

“Soruları ve Cevaplarıyla Demokratik Açılım Süreci” başlıklı kitapçığı, cevap 26, Ocak 2010) 

 

6. Tayyip Erdoğan: “Onları biz içeri tıktık” 

Tayyip Erdoğan, 19 Aralık 2010 günü Bitlis’te yaptığı konuşmada Ergenekon davası 

sanıklarıyla ilgili olarak şöyle konuştu: “Aydınları içeri tıktığımızı söylüyorlar. Bizim içeri 

tıktıklarımız arasında bir tane aydın yok.” (Bitlis konuşmasının görüntü kaydı yoğun disk 

içinde mahkemeye verildi.)  

Tayyip Erdoğan, tutuklama makamının mahkeme değil, fakat kendisi olduğunu işte böyle 

açıkladı. 
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7. ABD Başkanı’nın parmağının altındaki düğme itirafı 

Fehmi Koru, Kanal 7‘de, 28 Ocak 2008 günü yaptığı konuşmada ve Yeni Şafak’ta, 1 

Şubat 2008 günü yayınlanan yazıda, Ergenekon tertibinin karar makamını şöyle açıkladı: 

“Ergenekon operasyonunun düğmesine 5 Kasım 2007 günü Oval Ofis’te ABD Başkanı Bush 

bastı”. 

Bu itirafı yapan, Abdullah Gül ve Tayyip Erdoğan’ın kırk yıllık en yakın arkadaşları 

gazeteci Fehmi Koru’dur. Hem televizyonda sözlü olarak, hem de köşesinde yazılı olarak 

yaptığı bu açıklama, ABD yetkilileri ve Tayyip Erdoğan tarafından yalanlanmamıştır. BOP 

Eşbaşkanı Tayyip Erdoğan, bizzat en yakın arkadaşı tarafından Ergenekon davalarında, ABD 

Başkanı’nın parmağının altındaki “düğme” konumuna düşürülmüştür. 

 

İtiraf etmektedirler ki 

Bizzat Tayyip Erdoğan ve Abdullah Gül, itiraf etmektedirler ki, 

- Delil üretilmesini emretmişlerdir. 

- Özel savcılar bulmuşlardır. 

- Yakalayın emri vermişlerdir. 

- Yargılayın talimatı vermişlerdir. 

- Emirleri altındaki polislere hakimlere ve savcılara “sinkaflı” sövmeye kadar varan 

sınırsız yetki tanımışlardır. O kadar ki, hakimlere, savcılara ve Genelkurmay Başkanına en ağır 

sövgüleri kamera kaydına geçen polisler hakkında herhangi bir işlem yapılmamıştır.  

- Buldukları savcılar ve yargıçlarla “uyum içinde” çalıştıklarını açıkça söylemişlerdir. 

- Hızlarını alamamış “Ergenekon savcısı” olduklarını ilan etmişlerdir. 

- Silivri’de “özel amaçlarla sorgulama ve yargılama” yaptıklarını, “özel yargı” kurduklarını 

Parti kitapçığıyla milyonlara duyurmuşlardır. 

- Tutukluları “Biz içeri tıktık” diye tutuklama makamı olduklarını ilan etmişlerdir. Böylece 

tutuklama kararlarının mahkemelerce alınmadığını belirtmişlerdir. 

- Tayyip Erdoğan, “1 Milyar dolar serveti olduğunu” yazan gazetecilerin “Ergenekon’dan 

içerde” olduklarını söyleyerek, tutuklama gerekçesinin kendilerinin servetleriyle ilgili olduğunu 

itiraf etmiştir. 

(Doğu Perinçek, Aydınlık, Rota, 7 Aralık 2012 Cumartesi) 
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Kanıt 76: AKP yöneticilerinin Danıştay Cinayetini Ergenekon’a bağlama 

gayretleri 

 17 Mayıs 2006: Suikastten iki saat sonra dönemin Adalet Bakanı olan Mehmet Ali 

Şahin: “Sürprizlere hazırlıklı olun, arkasında Gladyo tipi bir yapılanma var şaşıracaksınız.” 

 19 Mayıs 2006 – Başbakan “Saldırı Hükümet’e yönelik” açıklaması yaptı. İçişleri 

Bakanı Abdülkadir Aksu, “Bu olayın arkası başka, Muzaffer Tekin var” açıklamasını yaptı. 

 21 Mayıs 2006 – Başbakan Erdoğan Danıştay saldırısının arkasında Deniz Baykal’ın 

olduğunu belirterek, “kurşunlar iktidara sıkıldı” açıklamasını tekrarladı. 

 24 Mayıs 2006 – ABD Savunma Bakanı Paul Wolfovitz, “Türkiye’nin modern ve 

geleneksel yüzüne saldırılıyor. Danıştay saldırısını kastediyorum” dedi. 

 27 Mayıs 2006 – Başbakan “Yüzbaşı’nın serbest bırakılmış olması suçsuz olduğu 

anlamına gelmez” açıklaması yaptı. Bu açıklama Başbakan’ın kendi ağzından tertibin içinde 

olduğunun itirafıdır. 

 15 Haziran 2007 – “Ümraniye’ye bakın başka bir şey aramaya gerek yok! 

 7 Temmuz 2007 – Dönemin Dışişleri Bakanı Abdullah Gül: “Bekleyin bakın bu iş 

çok yukarılara gidecek” dedi. 

 20 Şubat 2008 – Hasan Cemal, Ergun Babahan ve Mustafa Karaalioğlu ile yaptığı 

programda Ergenekon Davası için: “Gerekirse Ergenekon için yasal düzenleme yaparız” dedi. 

 Dışişleri Bakanı Abdullah Gül Şöyle dedi: “Bu Ümraniye bombaları olayına dikkat 

edin. Bunun arkası gelecek, bu iş çok büyüyecek.” (Can Dündar 2 Temmuz 2008, Ayrıca 

Ergenekon Mahkemesindeki ifadesi) 

 19 Şubat 2011 – Tayyip Erdoğan, Kemal Kılıçdaroğlu’nun “Nerede bu örgüt gidip 

üye olacağım” sözüne karşılık; “Ergenekon’u arıyorsan gidip Danıştay’ın ikinci dairesine 

bak” dedi.  

 Görüldüğü üzere bizzat Tayip Erdoğan, Abdullah Gül ve diğer AKP yetkilileri, 

Danıştay cinayetinin gerçekleştiği günden itibaren işin içinde olmuşlar ve bilinçli olarak 

cinayeti “Ergenekon”a mal etmek için özel çaba göstermişlerdir. 

 İşte, “Örgüt” kanıtı budur! 

  

 

Kanıt 77:  Erdoğan’ın Özel Örgütü 

Sabah gazetesi yazarı Yavuz Donat 11 Temmuz 2003 tarihinde gazetesinde açık açık 

Başbakan Tayyip Erdoğan’a bağlı gizli bir örgüt kurulduğunu yazdı. Biz Yavuz Donat’ın 
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sözünü ettiği bu gizli çalışmayı bugüne kadar çeşitli vesilelerle dile getirdik. Ve Yavuz 

Donat’ın söz konusu iddiaları, bugüne kadar ne kendisi tarafından inkâr edildi ne de iktidar 

tarafından yalanlandı. 

 Yavuz Donat, bahsettiğimiz yazısında Tayyip Erdoğan'ların Emniyet içinde "yol-

suzlukla mücadele" maskesi altında gizli bir örgütlenme oluşturduklarını yazmaktadır. Bu 

örgütlenme, "Doğrudan Başbakan'a bağlı. İçişleri ve Adalet Bakanlarının bilgileri dahilinde. 

Bütün 'iç güvenlik birimleri' de bu organizasyonun içinde. Çalışmalar gizli."  

Çalışma yeri, devletin yasal binalarının dışında, Meclis'e 500 metre mesafede. Yavuz 

Donat, bu gizli örgütlenmenin "beş yıllık tecrübesi olduğunu" da belirtiyor. Yani kökü, 

Ergenekon tertibinin başlangıcı olan 1998 yılına uzanıyor. 

İşte Gladyo bu! 

Tayyip Erdoğan'ın Gizli Örgütü! 

Deniz Baykal'ın deyişiyle Tayyip Erdoğan "kendi derin devletini kurmuş." 

AKP'nin hükümet olmasından sonra Fethullahçı Gladyo, başbakanlık koltuğuna 

oturmuştur ve Ergenekon tertibini doğrudan doğruya oradan yürütmüştür. Tayyip Erdoğan, bu 

görevini "Ergenekon davasının savcısıyım" diyerek açığa vurmuştur. BOP Eşbaşkanlığı ve 

Gladyo merkezi, aynı kişide birleşmiştir. 

Gizli faaliyeti 2003 yılında Yavuz Donat tarafından da kayda geçirilen Gladyo 

merkezi, Başbakanlığın Örtülü Ödeneğiyle beslenmiştir. Dünyada eşine az rastlanan 

teknolojiyle donatılarak, geniş bir dinleme ağı oluşturulmuştur. 

 2006-2007 yılları bütçesinde Başbakanlık Özel Kalemi için ayrılan para, toplam 58.8 

milyon YTL'dir. Harcanan ise, toplam 540 milyon YTL (Aydınlık, 10 Ağustos 2008, sayı 

1099, s.4). Harcanan miktar, ayrılanın 9 katıdır. Fethullahçı Gladyonun donatımı ve 

beslenmesi uğruna, yasalar ve bütçe ilkeleri ayak altına alınmıştır. 

 

 

Kanıt 78: Abdüllatif Şener: “Gizli örgütü Tayyip Kurdu” 

 AKP’nin kurucularından ve 2007 yılına kadar AKP hükümetlerinde Bakan olarak 

görev yapan Sayın Abdüllatif Şener, 18 Kasım 2009 günü Show TV’de katıldığı programda 

şöyle konuştu: 

 “Dinlemeleri bizzat Erdoğan’ın başında olduğu ekip yönetiyor. TİB’deki 

düzenlemeleri odacısına kadar Ulaştırma Bakanı ile birlikte yaptılar. Ekipler İsrail’de özel 

olarak yetiştirildi. Ama dinleyeni dinlerler. Görev verdiği adamlar kendisini dinledi. Yakın 
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çevresi şantaj için dinlemiş olabilir. TİB’in yaptığı ise tamamıyla yasadışı dinlemedir. Bu yeni 

bir Susurluk olayıdır.” 

 Sayın Yargıçlar, 

 Sayın Şener’in konuştuğu tarihe dikkatinizi çekiyorum. Ben basın toplantısı yaptıktan 

bir ay, Erkan Önsel arkadaşım basın toplantısı yaptıktan 3 hafta sonra, Tayyip Erdoğan’ı 

“görev verdiği adamlar dinledi” diyor. Abdüllatif Şener gibi, Türkiye Cumhuriyeti 

hükümetlerinde uzun süre bakanlık yapmış ve daha sonra da bir partinin Genel Başkanı olan 

bir kişinin, bir imzasız e-posta kadar değeri yok mudur? İddianamede ve Esas hakkındaki 

Mütalaa’da hiçbir kanıt göstermeden suçlama yapılabiliyor ama yıllarca Tayyip Erdoğan’ın 

yanı başında çalışmış olan bir Bakanın söyledikleri duyulmuyor.  

 Sayın Abdüllatif Şener’in tanık olarak dinlenmesini talep ettik, ama talebimiz dikkate 

alınmadı. Çünkü burada gerçek araştırılmıyor.  

 Bütün bu dinlemeler ve görüntü kayıtları ancak devlet içine sızmış ve ellerinde büyük 

teknik olanaklar ve yetkiler olan birileri tarafından yapılabilir. Nitekim Emniyet Genel 

Müdürlüğünün eski yetkilileri olan Sabri Uzun ile Emin Arslan’ın açıklamaları 

söylediklerimizi doğrulamaktadır. 

İddia makamı, birkaçını yukarıda sunduğumuz dinlemeleri yapanlar ile Recep Tayyip 

Erdoğan’ın telefon konuşmalarını dinleyenlerin aynı merkez olmadığını nereden biliyor? 

AKP’nin Eski Bakanı ve Genel Başkan Yardımcısı Abdüllatif Şener, MİT eski Müsteşarı 

Şenkal Atasagun ile Emniyet Müdürleri Sabri Uzun ve Emin Arslan’ın dinlenmeleri, bu 

sorunun cevabını ortaya koyacaktı. 

 

Kanıt 79: Orhan Aykut’un beyanları 

 Orhan Aykut, dönemin Emniyet İstihbarat Daire Başkanı Ramazan Akyürek ve AKP 

Diyarbakır Milletvekili İhsan Arslan ile yaşadığı anlaşmazlıklardan hemen sonra “matkap” 

adı verilen operasyonla 2008’in Ocak ayında gözaltına alındı. İstanbul 14. Ağır Ceza 

Mahkemesi’nde yargılandı. 

 Aykut, hüküm giymeden iki gün önce 18 Mayıs 2010’da başsavcı Ercan Başaran ve 

Savcı Metin Arda’ya ihbarda bulundu. İhsan Arslan ve Ramazan Akyürek’in birlikte içinde 

oldukları yasadışı oluşum hakkında bilgiler verdi. İfadeden hemen sonra Aykut’un iki oğlu 

tehdit edildiler. 

 Orhan Aykut 4 Ekim 2012’de tahliye olduktan sonra Aydınlık gazetesine 

açıklamalarda bulundu. 
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 “2007 yılının Ekim ayında uzun saçlı Emekli Deniz Binbaşı (İskender Pala) bir bavul 

dolusu belgeyi Levent’teki Mövenpick Otelinde olan İhsan Arslan’a getirdi. Arslan’ın 

yanında bir Amerikalı da vardı. İhsan Arslan ile birlikte belge dolu bavulu Ankara’ya 

götürdük. İhsan Arslan yolda sık sık Ramazan Akyürek’i aradı. 

 Dikmen’de bulunan bir binanın beşinci katına gittik. Ramazan Akyürek de geldi. 

Orada toplam 50-60 kişi çalışıyordu. Sahte belge üretimi orada yapıldı, iddianameler orada 

hazırlandı. Burada hazırlanan belgeler 2009 yılında piyasaya sürüldü. 

 Orhan Aykut’a göre kendisinin tanık olduğu gizli örgütün tepesinde İhsan Arslan var. 

Onun altında Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmazer’ler var. Daha altta bir AKP ekibi 

bulunuyor.  

 Orhan Aykut Zir vadisinde, Poyrazköy’de, Sapanca’da Yarbay Mustafa Dönmez’in 

evinde bulunan gömülü silahların İhsan Arslan ekibi tarafından yerleştirildiğini söylüyor. 

Silah gömme işi 2005 yılında başlamış ve Türkiye’nin her tarafında gerçekleştirilmiş. 

 Dava dosyasına giren telefon konuşmasında İhsan Arslan, Orhan Aykut’a “Sen bizim 

Yeşil’imiz olacaksın” diyor. “Yeşil” bilindiği üzere adı faili meçhul cinayetlerle özdeşleşmiş 

biri. 

 “İhsan Arslan … Tuncay Özkan’ın vurulması için talimat verdi. O zaman İhsan Arslan 

Dubai’ye gitti. Ben yokum hesabı. Bir akşam üzeri Tuncay Özkan’ın televizyonu basılıyor ve 

kurşunlanıyor. Tarama işini Nesip adında bir polis yaptı. Nesip beni aradı, “Ağabey 

kurşunladık” dedi. Ben Aksaray’daydım. İhsan Arslan Dubai’de. Telefon açtım. “Ağabey 

kurşunlamışlar” dedim. Telefon tapelerinde var.” 

 

Kanıt 80: Tayyip Erdoğan ve Abdullah Gül’ün TSK içinde gizli örgüt 

çalışması (Altay Tokat’a teklif edilen gizli örgüt) 

 Tayyip Erdoğan ve Abdullah Gül’ün 2004 yılı Nisan ayında “Türkiye’nin bütün 

bölgelerinde askeri olarak istihbarat birimi kurma”  çalışması yürüttüğü, İletişim Tespit 

Tutanaklarıyla resmen kayda geçmiştir.  

 Bu telefon dinlemeleri mahkeme kararıyla yapılmıştır. 

 İstanbul 1 No’lu DGM, 29.12.2003 tarihinde Müt. No: 2003/79 sayılı kararıyla 

İbrahim Bilgehan Taşdelen adlı kişinin 0533 410 88 00 numaralı GSM iletişim aracının 

dinlenmesine karar veriyor.  
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 29.12.2003 – 27.05.2004 tarihleri arasında yapılan hukuki dinlemeler sonucunda 

Emniyet tarafından İletişim Tespit Tutanakları düzenleniyor. Bu tutanaklar, dönüyor dolaşıyor 

1. Ergenekon Davası’nın 245. Klasörüne giriyor.  

 Dinlemeler hukuki. 

 Tutanaklar resmi, imzalı ve mühürlü. 

 Bu tutanakları ilgilenen herkes, İşçi Partisi’nden, Aydınlık’tan ve Ulusal Kanal’dan 

alabilir.  

 TSK içinde gizli istihbarat örgütü kuruluşu için, tek değil, üç toplantı yapıldığı, telefon 

dinleme tutanaklarıyla kanıtlıdır.  

 

Birinci toplantı Bolu Abant’ta 

 Tarih: 11 Nisan 2004, Pazar. 

 Yer: Abant Oteli 

 Katılanlar: Cüneyt Zapsu, Abdülaziz Zapsu, E. Korg. Altay Tokat, İbrahim 

Bilgehan Taşdelen (Başka katılan da olabilir, isimleri tutanaklara geçmiş olanlar bunlar). 

 11 Nisan 2004 Pazar günü öncesinde, İletişim Tespit Tutanaklarında, 7, 8, 9, 10 Nisan 

tarihlerinde yapılan 5 ayrı konuşmada E. Korg. Altay Tokat’ın 11 Nisan Pazar günü Bolu’da 

Cüneyt Zapsu ile buluşacağı belirtilmektedir. Bu toplantıda Cüneyt Zapsu’nun “Tayyip 

Erdoğan adına” E. Korg. Altay Tokat’a “ciddi bir teklifte” bulunacağı da söylenmektedir. 

 Bolu Abant’taki toplantının gerçekleştiğini, 14 Nisan 2004 günü gece yarısı, saat 

00.21’de yapılan telefon görüşmesinden öğreniyoruz. 

 Bu görüşmede, toplantıya Cüneyt Zapsu ve kardeşinin (Abdülaziz Zapsu) katıldığı 

belirtiliyor.  Cüneyt Zapsu, “abi” diye andığı “Tayyip Erdoğan adına” önemli teklifi 

yapıyor. Teklifin içeriği telefon tutanaklarına geçmiş. Aynen aktarıyoruz:  

 “Dediler ki, paşam dediler bir ricamız daha var dediler, şu anda hükümet ile asker 

çok kötü abi. Çok kötü, çok kötü, aşırı. Dediler ki, böyle böyle sayın işte abimizin [ Recep 

Tayyip Erdoğan] bir ricası var, bir ekip kursun bize… görevlendirelim her bölgede, 

Türkiye’nin büyük bölgelerinde askeri olarak istihbarat birimi kursun. Tüm yetkilerle 

donatalım. Bir de dediler, sadece yani bu ülkenin gelişmesi için, bu ülkeye zarar veren 

birimlerle ilgili bir takım işte bilgiler falan toplayalım.  Başına da sizi getirelim diye teklifte 

bulundular. (…) Dediler işte üç yüz beş yüz falan filan şu bu kontrolleri sizin elinizde, gizli 

ödenek sizin elinizde.” 
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İkinci toplantıda Tayyip Erdoğan ve Abdullah Gül var 

 Tarih: 12 Nisan - 26 Nisan 2004 arasında.  

 Yer: Ankara. 

 Katılanlar: Tayyip Erdoğan, Abdullah Gül, E. Korg. Altay Tokat. Büyük 

olasılıkla Ömer Dinçer de bu toplantıya katılıyor. 

Tayyip Erdoğan ve Abdullah Gül ile E. Korg. Altay Tokat’ın görüşmesini, 27 

Nisan 2004 günü saat:16.55’te telefon görüşmesinden öğreniyoruz. Ek Klasör 245’teki 

İletişim Tutanağının 186. dizi sayfasından şunları öğreniyoruz:  

E. Korg. Altay Tokat, TSK içindeki istihbarat örgütü işini “Tayyip Beyle” ve 

“Abdullah Beyle” görüşüyor. 

E. Korg. Altay Tokat’ın hükümet ile asker arasında “köprü” olduğu belirtiliyor. 

Anlatıldığına göre, E. Korg. Altay Tokat’a Ankara’da “tapıyorlar”.  

 

Üçüncü toplantı E. Korg. Altay Tokat’ın “ofisinde” 

 Tarih: 27 Nisan 2004. 

 Yer: Altay Tokat’ın ofisi. 

 Katılanlar: Ömer Dinçer ve E. Korg. Altay Tokat. 

 Bu görüşmeyi de, İbrahim Taşdelen’in yine 27 Nisan 2004 günü saat 16.55’te yaptığı 

telefon görüşmesinin Emniyet tarafından düzenlenmiş İletişim Tespit Tutanağından 

öğreniyoruz. 

 İbrahim Taşdelen, bu görüşmenin Tayyip Erdoğan, Abdullah Gül ve E. Korg. 

Altay Tokat’ın katıldığı toplantının devamı olarak yapıldığını belirtiyor ve görüşmenin 

içeriği hakkında şu bilgiyi veriyor: 

 “Yav bir gelsen, çok güzel şeyler var da yaşaman lazım. İnanılmaz şeyler var.” 

 

Hedef: “Askeri diskalifiye” 

 Tayyip Erdoğan’ın kurduğu gizli örgütün TSK içinden istihbarat toplamanın 

ötesinde, TSK içindeki “zarar veren birimlere” karşı operasyon amaçlı olduğu da açıkça 

belirtiliyor (14 Nisan 2004; saat: 00.21). 

 Bu operasyonun hedefini yine İletişim Tespit Tutanaklarından öğreniyoruz: 

“Diskalifiye”, yani tasfiye. 

 Bu hedef de Ulaştırma Bakanı Binali Yıldırım’ın bir telefon görüşmesine kulak 

misafiri olan İbrahim Taşdelen tarafından aktarılıyor. Bakan, 1 Nisan 2004 günü yapılan 
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MGK toplantısında, askerin tutumunu anlatıyor ve “Bu askeri bir türlü diskalifiye 

edemiyoruz” diye yakınıyor (1 Nisan 2004 günlü telefon görüşme tutanağı). 

 Yasadışı Özel Örgüt bu amaçla kuruluyor. 

 

Gizli Örgütün ilk uygulamaları 

 E. Korg. Altay Tokat, bu gizli örgüt işinde nereye kadar devam etti, ayrı bir konu. 

Ama ilk başta kolları sıvadığı 5 telefon ve 5 hat alınması için ekibine talimat vermesinden 

anlaşılıyor. Hatlar, Altay Tokat tarafından ayarlanıyor. “Kırılmayan” (dinlenmeyen) hatlar 

bunlar (14 Nisan 2004 günü, saat: 00.21’deki konuşma). 

 Ayrıca TSK içinde gizli örgüt kurma işinin ilk harçlığı olarak, Altay Tokat ve ekibine 

gazyağı işinde birçok olanak ve maddi çıkar sağlanıyor. Tutanaklar bu konuyla ilgili bilgiyle 

dolu. 

 

2003’teki gizli örgütlenmenin TSK içindeki kolu 

 Tayyip Erdoğan’ın yasadışı, gizli bir örgüt kurduğunu, Yavuz Donat’ın 11 Temmuz 

2003 günlü haberinden öğrenmiştik. O zaman muhalif cephede olan Sabah gazetesi, bu 

haberi “Erdoğan’ın Özel Timi” başlığıyla vermişti. Yalanlanmadı. Yalanlanamazdı. Bu Özel 

Tim’in TSK içinde istihbarat ve “diskalifiye faaliyeti yürütme girişimi ise, 2004 yılı 

Nisanındadır. O sırada “hükümet ile askerin arası çok kötü” diye telefon kayıtlarında sık sık 

belirtiliyor.  

 

Örtülü Ödenek gizli örgüte 

 Örtülü Ödenek’ten “300 – 500 falan” bu gizli, yasadışı faaliyete ayrılıyor. 

 Örtülü Ödenek’e ayrılan tahsisattaki patlama da, inkâr edilemez bir kanıt. Başbakan 

Yardımcısı Nâzım Ekren, bu olağanüstü artışın istihbarat ve dinleme aygıtlarıyla ilgili 

olduğunu TBMM kürsüsünden itiraf etmişti. 

 

Gizli örgütün faaliyeti 

 İzmir’de askerlerin casusluk davası, Ergenekon, Balyoz, Poyrazköy, Kafes, Andıç vb 

tertipleri yapan bu gizli örgüttür. 

 Genelkurmay Başkanlığı’nı dinleyen de bu gizli örgüttür. Org. Işık Koşaner’in 

Genelkurmay’daki konuşmaları Gladyo medyasında günlerce yayımlandı. 
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 Bütün bu çalışmaları CIA ile birlikte Ankara’da kurdukları karargâhta yürüttükleri, 

yine Aydınlık’ta kanıtlarıyla defalarca açıklanmıştır.  

 

Tümamiral Semih Çetin’in kitabından öğrenebilir 

 Genelkurmay, kendisini dinleyen örgütlenmenin başında, Tayyip Erdoğan, Abdullah 

Gül, Ömer Dinçer, Cüneyt Zapsu,  Abdülaziz Zapsu ve Altay Tokatların kuruluşuna 

katıldıkları örgütün bulunduğunu bilmiyor mu? 

 Nasıl bilmez! 

 Hâlâ öğrenemediyse, Tüma. Semih Çetin’in kitabını bir komisyon oluşturup 

incelemelidir. 

 Kitabın adı: Bir İhanetin Öyküsü. 

 Öyküye dahil olmak istemeyenler, artık harekete geçmelidir. 

 Yüzlerce namuslu Türk subayı o gizli örgütün tertipleriyle casuslukla suçlanıyor. Türk 

Ordusu bu tertipleri göğüslemeden nasıl savaşacak, vatanı nasıl koruyacak? Her yurttaşın 

beynindeki çengel budur! 

 Genelkurmay Başkanı, TSK’nin varlığını, Cumhuriyeti ve vatanı korumakta kararlı 

ise, bu gizli örgütlenmeyi kısa zamanda açığa çıkarır. Artık millet, TSK’nin tasfiyesine karşı 

laf değil, uygulama istiyor. 

 Uygulamaya geçmeyenler, düşman tertiplerine teslim olduklarını ilan etmiş olurlar.  

İzmir’de askerlerin casusluk davası, Ergenekon, Balyoz, Poyrazköy, Andıç vb adı altında 

düzenlenen tertipleri açığa çıkarmak için Tayyip Erdoğanların kurduğu bu gizli örgütlenmeyi 

saptamak, Türkiye’nin yaşam sorunudur.  

Bu eylem, Cumhurbaşkanlığı koltuğunu işgal eden Abdullah Gül açısından “vatana 

ihanet” suçunu oluşturduğundan diğer failler gibi onun da soruşturulması gerekmektedir.  

 

Silivri Kalasından Meclis Araştırması önerisi 

Silivri Kalasının F-3 hücresinden  Meclis soruşturması öneriyoruz: TSK içinde gizli 

istihbarat örgütü oluşturdukları kanıtlarla sabit olan Tayyip Erdoğan, Abdullah Gül, 

Ömer Dinçer, Cüneyt Zapsu, Abdülaziz Zapsu ve Altay Tokat hakkında Meclis 

Araştırması yapılmalıdır.  

Turgut Özal’in Özel Bürosu ve Çiller Özel Örgütü’nün devamını mı arıyorsunuz, 

işte size kapı gibi kanıtlar! 

(Doğu Perinçek, Rota , 25 Ocak 2013) 
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VIII. Erdoğan-Gül-Gülen Özel Örgütü 

Sayın yargıçlar, 

 Hiç şüphe yok ki, 2008 yılından bu yana “Ergenekon”, “Balyoz”, “Poyrazköy”, 

“Casusluk ve Fuhuş”, “28 Şubat” vb adı altında açılmış olan bütün soruşturma ve koğuşturma 

dosyalarının incelenmesi ile çok daha fazla kanıt bulunacaktır. Bütün kanıtlar organize bir suç 

örgütü ile karşı karşıya olduğumuzu gösteriyor. Bu suç örgütü doğrudan doğruya ABD 

tarafından sevk ve idare edilmektedir. 

 Adını andığımız yargılamalarda, suç örgütünün hedefi olan devrimciler, bu gerçeği 

doğal olarak saptadılar ve gerçeği Türk Milletinin bilgisine sundular. Savunmamda bu konuda 

yapılmış olan tespitlere iki örnek vereceğim. Birincisi, Balyoz davasında 16 yıl hapse 

mahkum edilen ve kamuoyunda Poyrazköy adıyla bilinen davada da yargılanan Deniz 

Kurmay Albay Ali Türkşen’in yaptığı belirlemelerdir. 

 

TSK’ya komplo kuran suç örgütünün şeması 

 Ali Türkşen, “Kardak’ta Kahraman Hasdal’da Esir” adlı kitabında TSK’ya saldırıyı 

yürüten suç örgütünü açıklamaktadır. Söz konusu suç örgütünün başında ABD, AKP iktidarı 

ve F Tipi Cemaat bulunmaktadır. ABD, saldırı suçunun merkezindedir. AKP ise HSYK, 

Yargıtay ve TUBİTAK gibi kurumları devreye sokuyor ve F Tipi Cemaat de Emniyet, TSK 

ve Yargı içindeki elemanları vasıtasıyla operasyonu yürütmektedir. 

 Türkşen kitabında suç örgütünü şöyle sınıflamaktadır: 

 “Ana senaryo ve koordinasyon grubu: Büyük yalanı tek merkezden yürüten ve 

faaliyetleri koordine eden gruptur. Bütün bilgiler bu merkezde toplanmak suretiyle senaryoya 

uygun olarak işlemden geçirilmektedir. Komplo unsurları arasında koordinenin icra edildiği 

karar grubudur. İhbarları hazırlar. Muhtemelen CIA’nın hem kendi adamları, hem de CIA 

tarafından yetiştirilen elemanlar bu grupta görevlidir. 

 “Bilgi toplama, değerlendirme-yönlendirme grubu: Bu gruba bilgi temin eden iki 

önemli alt grup F Tipi Cemaatin TSK içindeki üniformalı hainleri ve Emniyet içindeki 

teşkilatlanmadır. Grup, kişiler hakkındaki bilgileri dijital ortamlardan temin ediyor ve hedef 

kişinin şahsi kullanımındaki alana yerleştiriyor. Türkiye genelinde bütün vatandaşların nüfus 

ve ikamet bilgilerine ulaşan grup. 
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 “Bilgi işlem ve hacker grubu: Büyük yalanın asıl yükünü çeken gruptur. Elde edilen 

bilgilerin içerisine büyük yalana uygun tali yalanların monte edilmesi ve dijital 

sahtekârlıkların CD/DVD/harici bellek ortamına aktarılması bu grup tarafından 

gerçekleştirilmektedir. Bu grubun içerisinde alt grup olarak faaliyet gösteren hackerler ise 

hedef kişilerin bilgisayarlarına ve elektronik hesaplarına girerek şahsi bilgileri başka bir 

kişinin bilgisayarına monte ediyor. Grup muhtemelen Emniyet içindeki cemaat unsurlarından 

oluşuyor. Bir kısmı da ABD’de özel yetiştiriliyor. 

 “Mühimmat toplama ve gömü grubu: İki alt birimden oluşan bu gruptaki mühimmat 

toplayıcıların bir kısmı, özellikle Güneydoğu’da ve Irak’ta kontrol dışında kalan bir kısım 

malzemeyi temin eden ve günü gelince kullanmak üzere saklayan gruptur. Bu gruba TSK ve 

Emniyet içindeki unsurlar ortak katkı sınmaktadır. 

 “Saha elemanları: En aktif ve dinamik gruptur. Ev ve işyerlerine sahte belge, dijital 

veri, patlayıcı, mermi ve uyuşturucu yerleştirme gibi önceden hazırlık gerektiren faaliyetlerde 

kullanılan kişilerdir. Muhtemelen bu gruptaki kişiler de Emniyet içindeki Cemaat yapılanması 

tarafından yönlendirilmektedir. 

 “Basın-yayın ve halkla ilişkiler elemanları: Mehmet Baransu, Ahmet Altan, 

Yasemin Çongar’ın başrollerde olduğu Taraf gazetesi liderliği elinde bulundurmak üzere, 

belli bazı yayın organlarında komplonun taşeronluğunu yapan elemanlar, TSK’nın içine 

yuvalanmış çeteci bir yapılanma konusunda kamuoyu algısının oluşmasına katkı sağlamıştır.” 

 Deniz Kurmay Albay Ali Türkşen kitabında anlattığı suç örgütü ile ilgili olarak bir de 

şema hazırladı: 

 

 

 

 

 

 

(Ali Türkşen, Şema) 
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Türk yargısına balyoz: Beşiktaş Terör Örgütü 

 

(İşçi Partisi Genel Başkanı Doğu Perinçek’in 13 Kasım 2009 günlü duruşmadaki sözlü 

Açıklamaları) 

 

“Sayın Başkan, Siz de saptadınız. Dün bu salonda yeni bir kovuşturma, yeni bir dava 

başladı. Savcılar, Osman Yıldırım’a soru sorarken nesnel bir soruşturma yaparak, “acaba biz 

mi sana bu yalanları söylettik? Hangi savcılar, hangi polisler yoksa Zekeriya Öz’mü seni bu 

böyle yalan konuşturuyor, Nihat Taşkın mı, Mehmet Ali Pekgüzel mi, Ankara’ daki avukat 

Mehmet Eren mi söyletiyor?” diyorlar.  

  “Bu çok önemli bir gelişme. Kim bu yalancıları, gizli tanıkları örgütlüyor?  

“Bilindiği gibi, bu davanın konusu bir takım gizli tanıklara ve oradan buradan 

peydahlanmış kimselere söyletilen yalanlar değil. O, ayrı bir suç... Bu davanın konusu gizli 

tanıklara yalanlar, iftiralar söyletilmesi değil! Gizli tanık Osmanım’a, Anadolu’ya, 

Dilovası’na  kimler bu yalanları söyletiyor! Örgütlü bir biçimde tanık uydurulup, suç 

işleniyor. Savcılar dünkü sorularında bir anlamda seni Zekeriya Öz mü yalan söyletiyor, hangi 

polis, hangi savcı söyletiyor. Bu davada artık savcıların bu suçları yargılanır oldu. Birden 

savcıların sanık, şüpheli konumuna düştüğünü gördük. İddia makamı, kendi savunmasının ön 

hazırlıklarına başladı.  Tabii savcıların da hakları var. İleride diyecekler ki, 13. Ağır Ceza 

Mahkemesi’nden tutanakların getirtilmesine karar verilsin. O zaman,  Osman Yıldırım 

diyecek ki “Bana yalan söyleten bu savcılar değil”. Savunmalar şimdiden hazırlanıyor. 

“Neyin savunması? Bir gizli örgüt kurulmuş Türk Yargısı’nın içinde! Kim Tuncay 

Güneye bu yalanları söyletti? Kim Tuncay Güney’i İstanbul Emniyetine getirtip o yalanları 

söyletti? Kim hangi örgüt? 

“Biz de bir örgütün peşindeyiz. Biz savcıların yaptığı gibi önce sanıkları saptayıp… 

sanık Aykut Cengiz, sanık İlker Başbuğu, Uğur Dündar… Sanık Aykut Cengiz Engin’in 

delillerini toplayın bakalım. Sanık İlker Başbuğ’un delillerini toplayın bakalım. Önce sanığı 

tespit edip sonra suç üretmek. Biz bu yöntemi benimsemiyoruz.  

“Biz, olgudan, olaydan, fiillerden sanığa doğru gidiyoruz. Kim Tuncay Güney’i 

örgütledi? Kim onu Amerika’ya götürdü? Kim o alçakça iftiraları yazdırttı?  Kim MİT 

Müsteşarı Atasagun’a o bilgi kirliliği dediği şeyleri rapor haline getirtti? Kim Tuncay Güney’i 

2008 yılında Alpaslan Evrenosoğlu kimliğiyle İstanbul’a getirdi, üç ay İstanbul’da tuttu? 

“Kim İzmir Pasaport Dairesi’nden yalan bilgi göndertiyor? Kim Yeşilköy deki 

kayıtları göndermiyor? Kim bunları örgütlüyor, kim gizli tanık Anadolu’yu peydahladı? 
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Bakın ben onun adını söylemiyorum. Söylersem Silivri Adliyesine ihbarda bulunacaklar. 

Ümit Sayın, Anadolu olmadan önce “Beni Zekeriya Öz çağırdı, İşçi Partililer ne yapıyor, 

hangi faaliyetleri yürütüyor?” diye sordu demişti. Bunu zabıtlara geçirttim. Şimdi savcılara 

mektup yazmış, “niye bana vaatlerinizi tutmuyorsunuz?” diye soruyor. Mahkemeye de 

yazmış, duyuyoruz. “Niye bana Aydın Yüksek’e yaptığınızı yapmıyorsunuz?” diye 

soruyormuş. Ergenekon örgütü tasarım dairesine mektuplar geliyor, oradan biliyoruz. 

“Kim bunları yapıyor? Hangi hakim yapıyor? 

“Kim hapisteki Perinçek ve İlsever’in evindeki telefonları dinlensin diye yazı getiriyor 

da o hakim buna ses çıkartamıyor? O hakim, örgüte karşı duramıyor. Hakim karşı çıkamıyor. 

Bir örgüt var. O örgüt hakime kanunsuzluk yaptırıyor; hakim başını kaldıracak olsa telefon 

dinleniyor. Örgüt burada. O Yargıtay krokisini yapanlar santrale dinleme cihazı koyuyor. 

Yargıtay santraline kulağı yerleştirenler krokiyi çıkarmış. Yargıtay’a tehdit İşçi Partisi’nden 

değil! Yargıtay’a tehdit, santraline dinleme aleti koyandan geliyor.  

“13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanı bu duruşmalar başlarken “Belki beni de 

dinliyorlar” diyor. 13. Ağır Ceza Mahkemesi Başkanını, İstanbul Başsavcısını, Yargıtay’ı, 

Danıştay’ı kim dinler, kim? Kim dinler, kim şantaj yapar? Hangi örgüt? Biz savunmamızı 

bunun üzerine kuruyoruz. Bugün yargıya balyoz iniyor. Ben demiyorum HSYK söylüyor. 

“Biz davamızı bunun üzerine kurduk. 

Yargıya bir balyoz indirilmektedir. Bunu Yargıtay, HSYK söylüyor. Anayasa 

Mahkemesi Başkanvekili dinleniyor. Dinleten İBDA-C dergisinin temsilciliğini yapmış olan 

Haşim Kılıç dinliyor. O örgüt dinliyor. 

“TSK içinde kim 3000 tane evrakı ele geçiriyor? Bu ordu nasıl savaşacak? 

Genelkurmay’ın içine fareler girmiş. Kim ıslak imzalı sahte belgeler düzenliyor? 

Genelkurmay’da öyle belge olur mu? Öyle aptalca salakça belge olur mu? Genelkurmay 

Başkanı bile o örgütten korkuyor. Genelkurmay karargahında hiç öyle belge olur mu? 

Genelkurmay Başkanı bizim araştırdığımız örgütten korkuyor. Genelkurmay Başkanı hangi 

örgütten korkuyor? Biz bu gizli örgütü ortaya çıkarmak istiyoruz. 

“Söz verdik o 4 CD’den bahsetmeyeceğiz. Dünkü Hürriyet Gazetesi diyor ki “İP  

Genel Merkezi’nde Nusret Senem’in bilgisayarında 50’yi aşkın hakimin isimleri telefonları 

ele geçirildi” 

“Bu belge İP’de çıkmadı!  

O CD’leri oraya kim koydu? 1,5 ay sonra Pekgüzel itiraf etti. Ben o koydu demiyorum 

ama ilgisi var. Meğer bu Yargıtay üyelerini dinlemek istiyorlarmış onun gerekçesi 

yaratılıyormuş. 
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“F Savcılığı, Cumhuriyet Başsavcısını dinliyor, gammazlıyor ve onun üzerinden tüm 

Cumhuriyet Savcılarını tehdit ediyor, kontrol etmeye çalışıyor. 

“Örgütün izinden gitmeye devam ediyoruz. 

“Türk yargısına balyoz inmeye devam ediyor.  

“Türk yargısının içine çadırlar kuruluyor. Beşiktaş Türk Yargısının bir parçası değil. 

Beşiktaş Dükalığı! İçlerinde iyi hakimler olabilir hiç fark etmez. 

“Gidin sorun tüm yüksek yargıçlar bana katılır; “Evet Türk Yargısına balyoz iniyor” 

derler. 

“Aykut Cengiz bile… Aykut Cengiz artık bizim sanık arkadaşımızdır. Size 

söylemiştim. “Korkmayın en fazla birlikte yatarız” demiştim. Doğru çıktı. Karşı tarafta korku 

başladı! 

“Böyle Türk Yargısı olur mu? Böyle bir yargıya güvenebilir miyiz? Biri diğerini 

dinleme kararı alıyor, kumpas kuruyor. 

“Burada sizin çok ağır sorumluluğunuz var. Mazeretleriniz olabilir! Ama mazeretler 

sorumluluğu kaldırmıyor! 

“Aydınlık Genel Yayın Yönetmenine sorulan sorulara bakın! Hani burada İP 

yargılanmıyordu… Çok büyük sorumluluğunuz var. Dün Ufuk Akkaya, Deniz Yıldırım’a ne 

soruluyor? İP programları soruluyor. Nefes filmi soruluyor. Doğu Perinçek’in, Hurşit 

Tolon’un, Şener Eruygur’un fotoğrafı soruluyor. Şiirler, resimler, cisimler soruluyor. Faşist 

kafa bu. Buna siz cesaret verdiniz. Bu küstahlığa cesareti sizler verdiniz. Bunun mazeretini 

ben kabul etmem. 

“Buna siz meydan verdiniz! Burada bir örgüt olmadığını bile bile… 

“Aralarında hiçbir birlik olmayan örgüt olur mu? 

“Bunu siz görmüyor musunuz? 

“Görmemeniz mümkün değil! Ama koşullar görmemenizi gerektiriyor. 

“Doğu Perinçek gibi en ufak bir lekesi olmayan kişi hapse atılıyorsa… 

“Türkiye sizlere muhtaç değil! Ama sizlerin de bireysel olarak sorumluluğunuz var! 

“Örgütün şifrelerini aramaya devam ediyoruz. 

“Bu davanın şifreleri bombalar. O Ümraniye’de polis karakolundaki hala gelmeyen 

şeyler ki onu göndermeye de gerek yok. Ne diyordu orada? 15- 20 polisin önünde o örgütün 

elemanı diyor ki Ergenekon olunca hakimi savcıyı sonra sinkaf ederim diyor. Şimdi uygulama 

o. Genelkurmay başkanı mı, o.... çocuğu diyor 

Bu örgütün parmak izlerini, daha altı yıl öncesinden kıdemli gazeteci Yavuz Donat 

saptamıştı. Bu örgütü ben okuyacağım şimdi. Yavuz Donat’tan okuyacağım.  
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“Doğrudan Başbakana bağlı bir organizasyon. İçişleri ve Adalet Bakanlığı’nın bilgileri 

dahilinde. Bütün iç güvenlik birimleri de bu organizasyonun içinde. Çalışmalar gizli… 

Operasyonel niteliği yüksek, tribünlere oynamayan bir takım. Bu işlerin yürütüldüğü 

karargâha gelince: O da gizli… TBMM’ye yürüme mesafesinde bir yer… Bu organizasyonun 

çalışmaları belli bir noktaya geldikten sonra, iki ayrı düğmeye aynı anda basılacak. Bazı 

kişiler, doğrudan Yargı’ya gönderilecek.” 

“Bir gizli örgüt, ne anayasa var ne yasa var, ne hukuk var! Bunun var: Alikıran baş 

kesen terör örgütü. Türk milletine karşı bir Beşiktaş Terör Örgütü var. 

- “Çalışmalar gizli.” 

- “Karargah gizli.” 

- “Operasyonel niteliği yüksek.” 

- “Düğmeye basılacak.” 

“Meclis’e yürüyüş mesafesindeki “gizli karargah”, Beşiktaş adliyesinin içine elini 

kolunu uzatmış ve örgütlenmesini yapmış. Daha Karen Fogg zamanında Adalet Bakanlığı 

içinde ABD ve AB güdümünde çalışan gizli bir örgüt oluşturulmuş. Polis içindeki Fethullahçı 

yuvalanma zaten bütün bu yasadışı örgütlenmenin silahlı gücünü oluşturuyor. AKP’nin Derin 

Devleti kurulmuş. Beşiktaş Terör Örgütü, bu örgütlenmenin “operasyonel” merkezidir. “Gizli 

Karargah”taki operasyon kolunun bütün önemli uygulamaları Beşiktaş Terör Örgütü’ne 

yaptırılıyor. 

“Bu örgüte BEŞİKTAŞ TERÖR ÖRGÜTÜ diyelim! 

“ETÖ yok, Ergenekon efsanesi var! 

“Eğer o namussuzlar adını Ergenekon koymuşlarsa, ki o gladyodur; onların da canını 

okuyacağız. 

“ETÖ’nün eylemi yok! Ama Beşiktaş Terör Örgütlenmesinin eylemi var! 

Beşiktaş Terör Örgütü yani BTÖ! 

“Finans kaynakları var: ÖRTÜLÜ ÖDENEK! En büyük kaynak, Başbakanlık Örtülü 

Ödeneği. Başbakan Yardımcısı Nazım Ekren, örtülü ödenek harcamalarının 2006’da 210 

Milyon Dolar ve 2007’de 240 Milyon Dolar olduğunu belirtmişti. Oysa 2005 yılının Örtülü 

Ödenek gideri 30 Milyon Doların altındaydı. Örtülü ödenek giderleri, Beşiktaş Terör 

Örgütü’nün faaliyetinin genişlemesiyle birlikte, 2005’e göre, 2006’da 7 kat, 2007’de ise 8 kat 

büyümüştü. Tayyip Erdoğan’ın Yardımcısı Ekren, bu artışı “gizli haberalma giderleri”yle 

açıklamıştı.. Oysa Başbakanlığın gizli haber alma diye ayrı bir harcaması olamaz. Çünkü MİT 

ve Emniyet Genel Müdürlüğü’nün ayrıca örtülü ödenekleri var. Beşiktaş Terör Örgütü, 

maliyesiyle de devlet içinde devlet olmuştur. Harcamalar da gizli ve yasadışıdır. Örtülü 
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ödenekten Yargıtay, Genelkurmay dinleniyor, Anadol, sokak lambası at izi it izi finanse 

ediliyor, dinleme, izleme, fişleme yapılıyor. Bunlar terör değil mi? Yargıtay da Danıştay da 

terör diyor. Sizleri de izliyor. Aykut Cengiz Engin’ i izlediğine göre sizi de dinliyor. Özese, o 

hukuk dışı kararı imzalamama cesareti gösteremiyorsa siz bu insanları tutukluluğa devam 

kararları ile tutmaya devam ediyorsanız, hukuku uygulama kararı uygulama cesareti 

gösteremiyorsanız, belli…  

“Bütün Türkiye hukukun çiğnendiğini görüyor. Siz burada hukuku çiğniyorsunuz. 

İnsanların mazisi temiz olur ama korkak olur ben bunlara girmem kişiliklerinizi araştırmam.  

“Tehditler, şantajlar, uydurma kamuoyu araştırmaları... Herşey sahtekârlık, herşey 

yalan, düzenbazlık. Ben bu soruşturmada bundan başka hiçbir şeye tanık olmadım. Bunun 

mağduru en fazla Türkiye. Siz benden daha fazla kurbansınız. üç beş sene sonra asıl 

kurbanların sizler olduğunuzu göreceğiz. Bundan hiç şüphem yok. 

“Bu örgüt gizli belgeler düzenler, orayı burayı kazar bombalar koyar, sahte CD üretir, 

delil torbasına koyar… Herşeyi sahtekarlık yalan dolan 

“Bunun kurbanı ben değilim. Bunun asıl kurbanı sizlersiniz. Yakın zamanda 

göreceğiz. 

“İşte F Savcıları! Kendi mesai arkadaşını dinleten, altını oyan! Amirini izleten! Ahlak 

diye bir şey kalmamış! Bu kadar çürüme olur  mu?! Ben buna Cumhuriyet Savcısı mı 

diyeyim! F Savcıları! 

Cumhuriyet Savcısı var, Aykut Cengiz Engin var, Abdurrahman Yalçınkaya var! 

Hakimler var, Türk hakimlerinin belki de yüzde 98’i Cumhuriyet hakimi... Var bunlar. 

“100 yıl önce Harekat Ordusu ile Yeşilköy’e gelen Mahmut Şevket Paşa 

konuşmasında “Köhne Bizansın Yıldız burcundaki baykuş” diyor Abdulhamit’e! Bu örgüt de 

Köhne Bizans’ın baykuş’u!  

“Gladyo, Kontrgerilla, Ergenekon adı ne olursa olsun gene ezilecekler. 

“Tıpkı Mahmut Şevket gibi buradan bağırıyorum: 

“Ezilecekler, ezeceğiz bu zalim baykuşları! 

“Karen Fogg’un elektronik postalarının açıklanmasıyla açılan 14 davanın tamamı 

lehime sonuçlandı. İşte Türk Yargısı! 

“MİT’le karşı karşıya geldiğimiz 14 dava, 14’ünü de kazandım! İşte Türk Yargısı! 

“Bu kararların ilgili mahkemelerden getirtilmesini istiyorum. Türk Yargısı nasıl karar 

veriyormuş görelim! 
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“Hem de bu arada size vicdanınızı rahatlatmak için yardımcı oluyorum bu dosyaları 

istemekle! Tahliyeyi görüşürken bahaneniz olur, Üye Haşıloğlu “daha bu dosyalar gelmedi 

henüz” der, vicdanınız rahatlar.” 

Sayın Perinçek, yargılama süreci içinde ortaya çıkan bilgilerden hareketle Beşiktaş 

Terör Örgütü adını verdiği suç örgütünün şemasını da çıkardı. 

 

(BTÖ  Şema) 
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Sayın Heyet, 

Gerek Sayın Perinçek, gerekse Albay Ali Türkşen’in hazırladıkları şemalar önemli 

ölçüde benzerlikler taşımaktadır. Böyle olması doğaldır. Çünkü her ikisi de tıpkı bu davalarda 

yargılanan tüm yurtseverler gibi aynı kanunsuzlukların hedefi olmuşlardır. Kendi 

yaşadıklarından hareketle suç örgütünün izini sürmüş ve aynı sonuçlara ulaşmışlardır. 

Peki bu şemalarda belirtilen birimlerde kimler görev almıştır. Aslında bizim 

dökümünü yaptığımız kanıtlar bir çok suçluyu isim isim ortaya koymaktadır. Hiç şüphesiz 

suçluların en başında Abdullah Gül, Recep Tayyip Erdoğan ve Fethullah Gülen yer 

almaktadırlar. Geri kalanlarını tespit etmek ise Emniyet Eski İstihbarat Daire Başkanı Sayın 

Sabri Uzun’un söylediği üzere “8 günlük” iştir. Yeter ki suç örgütünü ortaya çıkarma iradesi 

olsun. 

O “irade” önünde sonunda olacaktır. 

 

 

 

IX. “Erdoğan-Gül-Gülen Özel Örgüt’ü”, ABD 

emperyalizminin Türkiye’yi hedef alan saldırısının 

aletidir! 

 

Sayın Başkan, sayın yargıçlar, 

 Buraya kadar ortaya koyduğumuz kanıtlar Türkiye’ye kasteden bir suç örgütünün 

varlığını tartışmasız bir şekilde ortaya koymaktadır. 

 Bu suç örgütünün komuta merkezi Atlantik ötesindedir. “Büyük Müttefik” tertibin en 

başından beri işin içindedir ve esasen bütün bu saldırılar, tutuklamalar, yargılamalar; 

ABD’nin bölgemize ve ülkemize ilişkin hedeflerine ulaşabilmesi için gerekli gördüğü, 

kendilerinin ifadeleriyle “alan temizliği” mahiyetindeki uygulamalardır.. 

 Suç örgütünün içinde AKP iktidarının sorumluları da bulunmaktadır. Bizzat kendi 

ağızlarıyla yaptıkları itirafları kanıtlar arasında belirttik. 

 F Tipi Cemaat, bütün varlığı ve olanakları ile suç örgütünün içindedir. 

 Gerek AKP iktidarı, gerekse F Tipi Cemaat marifetiyle Suç Örgütü; devletin bütün 

kurumlarında, Emniyet’te, MİT’te, Yargı’da ve TSK içinde örgütlenmiştir. 

 Onun için bu örgüte, “Erdoğan-Gül-Gülen Özel Örgütü” demek yanlış olmayacaktır. 
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 Bu örgütlenme yeni değildir. Türkiye’nin 1950’den sonra NATO’ya üye olmasından 

sonra bütün NATO üyesi ülkelerde olduğu gibi Türkiye’de de örgütlenmiştir. 6 -7 Eylül 

olaylarından başlayarak son yarım yüzyıl aşkın bir süre boyunca Türkiye’de gerçekleştirilen 

bütün siyasi cinayetlerin, Maraş, Çorum, Sivas gibi kitlesel provokasyonların ve kıyımların, 

12 Eylül ve 12 Mart gibi Amerikancı darbelerin, 1990’lardaki faili meçhul cinayetlerin ve 

nihayet günümüzde sürdürülmekte olan Ergenekon tertibinin arkasında bu gizli örgüt vardır. 

 Gelişmelerin ve kanıtların şüpheye yer bırakmayacak şekilde ortaya koyduğu üzere, 

Danıştay Cinayeti, Rahip Santoro ve Hırant Dink’in öldürülmeleri, Malatya Zirve 

Kitabevinde yapılan katliam,  Ergenekon tertibinde kullanılmak üzere bu örgüt tarafından 

gerçekleştirilmiştir. 

 Bu gizli örgüt, NATO bünyesinde faaliyet gösteren Gladio’dur, bir başka adıyla 

SüperNATO’dur. 

 SüperNATO bilindiği üzere her bir NATO ülkesinde değişik adlar altında faaliyet 

yürüttü. Gladyo, Rüzgârgülü vb. gibi. Bu örgüt, Türkiye’de 1990’larda “Çiler Özel Örgütü” 

adı ile tanınıyordu. Bugün ise “Erdoğan-Gül-Gülen Özel Örgütü”dür. 

 

Sayın Başkan,  

 Bu dava, daha bugünden Millet vicdanında mahkûm edilmiştir. İktidar yandaşı 

kamuoyu araştırma şirketlerinin yaptığı çalışmaların sonuçları bile, milletimizin yüzde 

yetmişlere varan bir oranda, burada adil bir yargılama yapılmadığını düşündüğünü ortaya 

koyuyor. 

 Yargılama, “Milet” adına yapılır. Türk Milletinin bu yargılama hakkında ne 

düşündüğü belli. Milletimiz bu düşüncesini, dünya tarihinde görülmedik bir şekilde 90 

kilometre uzaktaki dağ başına yüzbinlerle gelerek ortaya koyuyor. 

 O zaman milletin bu iradesine saygı göstermek gerekiyor. 

 Ama her halukârda Millet, kendi iradesini hayata geçirecektir. Bundan hiç kimsenin 

şüphesi olmasın. 

 

Sayın Heyet, 

 Altı yıldır sürdürülmekte olan tertip sonucu açılmış olan davalar üzerinde yapılacak 

daha titiz bir çalışma hiç şüphe yok çok daha fazla kanıt ortaya çıkaracaktır. Ama benim 

şimdiye kadar sıraladığım kanıtlar bile bir suç örgütünün varlığını tartışmasız bir şekilde 

ortaya koymuştur. 
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 Mahkemeniz ortaya çıkan bütün kanıtlara, tarafımızdan yapılan bütün suç 

duyurularına bugüne kadar hep gözlerini kapadı, sırtını döndü. Ama böyle oldu diye gerçek 

ortadan kalkmıyor. 

 Bu tertibin belli başlı iki hedefi vardır. 

 Birinci hedef Türk Ordusu’dur. Son yıllarda tanık olduğumuz “açılımlar”ın 

yapılabilmesi için Türk Ordusu engelinin temizlenmesi gerekiyordu.  

- Türk Ordusu engeli temizlenmeden “ulusal devlet” ile oynanamazdı. 

- laik- demokratik Cumhuriyet’in ilkeleri ile oynanamazdı. Cumhuriyet Devrimi 

kanunları çiğnenemezdi. Türkiye Cumhuriyeti Devleti’nin temelini teşkil eden Anayasa’nın 

değiştirilemez maddelerinin değiştirilmesine tevessül edilemezdi. 

- T.C. Misakı Milli sınırları tartışmaya açılamazdı.  

- İran, Irak ve Suriye ile düşmanlık politikası güdülemezdi.  

- Terör örgütü ile pazarlık yapılamazdı.  

- Akdeniz ve Ege’de Türkiye’nin hayati çıkarlarının yok sayıldığı adımlar atılamazdı, 

Amerikan donanması Karadeniz’e çıkamazdı.  

- Türkiye’nin Irak ve Suriye ile olan sınırları delik deşik edilemezdi. 

- Cumhuriyetimizin temelini teşkil eden “Yurtta Sulh, Dünyada Sulh” politikası 

ayaklar altına alınamazdı. 

 - Türkiye, Suriye’ye yönelik terör faaliyetlerinin merkezi yapılamazdı. 

 - Irak’ta mezhep kışkırtıcılığına dayanan bir politika izlenemezdi. 

 - ABD güdümünde Arap Şeyhlikleri, Suudiler ve İsrail ile bölge ülkelerine karşı bir 

Bölgesel ittifak kurulamazdı. 

 Kısacası ABD’nin Büyük Ortadoğu Projesinde üstlenilen görev yerine getirilemezdi. 

İşte bunun için sonuç olarak 3000’e yakın subayın soruşturulduğu, yüzlerce subayın 

tutuklandığı bu tertip sahneye konmuştur. 

 Ama Tertip’le Türk Ordusu’nun tasfiye edilebileceğini düşünmek büyük bir 

aymazlıktır. Millet oldukça Ordu’su da olacaktır. Komuta kademesinde görev alanların ülkeye 

ve bizzat kendilerine yönelen tehdidi görmedikleri ve asli görevlerini yerine getirmede zaafa 

düştükleri bir gerçektir. Ama milletimiz yaşanan süreci görüyor. Tertibi bozacak, Ordusunu 

da düşmanın elinden kurtaracaktır. 

 

Sayın Heyet, 

 Tertibin ikinci hedefi İşçi Partisi’dir. Soruşturmanın başlatılmasında görev alan 

Zekeriya Öz, 2008 yılı Temmuz ayında yaptığı açıklamada, “Soruşturmanın merkezinde İşçi 
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Partisi var” demişti. Çünkü İşçi Partisi daha en başından beri tertibi görmüş ve milletimizi, 

bütün yurtsever kuvvetleri uyararak bir milli direniş hattı oluşturmak için çalışmıştı. İşte 

bundan dolayı hedef alındı. 

 Genel Merkezimize baskın yapılıp Genel Başkanımız ve bir kısım yöneticilerimizin 

alınmasından bu yana beş yılı aşkın bir zaman geçti. Gelinen aşamada İşçi Partisi çok daha 

güçlüdür. Çağrılarımıza artık milyonlar yanıt veriyor. Tayip Erdoğanların korkulu rüyasıyız. 

Çünkü haklıyız. Halkımızı ve vatanımızı savunuyoruz. 

 Bu davadan alnımızın akıyla, Silivri zindanından başımız dik çıkacağız. 

 Bu tertibin içinde yer alan bütün suçlular, Cumhuriyet’in adaletine işlediği suçların 

hesabını vereceklerdir. 

(Mayıs 2013) 

 

Mehmet Bedri Gültekin 


